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       از فعالیت ها و رفت و آمدهای سیاسیون شرق استان، اینگونه استنباط می شود هفت نفر بیشترین تلاش را برای جلب نظر مردم دارند.

  حوزه انتخابیه شرق استان بدلیل تنوع اقشار و اقوام مختلف ساکن در این حوزه و همچنین اقبال مردم حوزه شرق

 به چهره های جدید ، امکان پیش بینی نتیجه انتخابات در این حوزه انتخابیه تقریبا نا ممکن است. 

روزنامه منطقه جنوب کشور

با حضور استاندار هرمزگان صورت گرفت 
اهدای 120 قطعه زمین 

به خانواده های دارای 3 فرزند 

رونق اقتصاد روستایی 
با کشت اکالیپتوس

رئیس کانون بازنشستگان تامین اجتماعی 
هرمزگان خبر داد

۵۷ هزار بازنشسته 
تحت پوشش کانون هرمزگان

وضعیت قرمز
 و اورژانسی اورژانس هرمزگان 
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آبا بتن ساحل                    
تولید و عرضه بتن آماده

دفترمرکزی :32212828 -32212929
کارخانه :32561030-31

آدرس :بندرعباس- بلوار امام خمینی نرسیده 
به میدان شهدا نبش خیابان دانش ساختمان 

بنی هاشمی واحد 2

Aba Beton Sahel
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معاون وزیر صمت درهمایش تجلیل
 از صنعتگران و معدنکاران نمونه هرمزگان:

بنگاه های اقتصادی 
به ایجاد صنایع

 پایین دستی ورود کنند 

رئیس سازمان نظام پزشکی بندرعباس: 

اعدامی های تجاوز به عنف 
در بندرعباس از طریق اینستاگرام 

مشتری جذب می کردند

فولاد هرمزگان 
واحد نمونه صنعتی استان 
8

ریا
: د

س 
عک

دریا کاندیداهای احتمالی مجلس در حوزه انتخابیه شرق هرمزگان را بررسی کرد 

    7  گزینه احتمالی
  کاندیداتوری شرق هرمزگان

گروه گزارش //  همایش تجلیل از صنعتگران 
 و معدنــکاران نمونه هرمزگان در ســالن 
حوزه علمیه خواهران بندرعباس برگزار شد.

   این مراسم با حضور محمد مهدی برادران 
 معــاون صنایــع عمومــی وزارت صمت، 
مهدی دوستی استاندار هرمزگان، احمد مرادی 
و محمد آشــوری نمایندگان مردم هرمزگان 
در مجلس شــورای اسلامی، خلیل قاسمی 
رئیس سازمان صمت هرمزگان و جمعی از 
مسئولان، مدیران صنایع و شرکت های بزرگ 

و فعالان اقتصادی برگزار شد.
   شــرکت ها و صنایع مالیات شان را در 

محل فعالیت شان پرداخت کنند
محمد مهدی بــرادران معاون صنایع عمومی 
وزارت صمت در این مراســم با بیان اینکه 
تدابیر و اقدامات مثبتی در هرمزگان شــکل 
گرفته است، اظهار کرد:باید این روند استمرار 
پیدا کند و نباید به وضع موجود قناعت کرد.

وی در ادامــه افزود: مجموعه  های تولیدی، 
صنعتگران و معدنکاران سرمایه های هستند که 
افتخار آفرین، اشتغال آفرین و ارزش آفرین 
هستند و باید در این باره قدردان عزیران بود.

معاون صنایع عمومی وزارت صمت با بیان 
اینکه در اســتان بالغ بر ۱۲۰۰ واحد صنعتی 
فعال هســتند، خاطر نشــان کرد: در زمینه 
واحدهای صنعتی بزرگ ما هیچ گونه تعطیلی 
در هرمزگان نداریم و باید برای آن دسته از 
واحدهای کوچک و خرد که دچار مشــکل 
هســتند چاره ای اندیشید.برادران رشد گروه 
صنعت در ســال گذشته را بیش از ۹ درصد 
عنوان کرد و گفت: این رقم در مقایسه با سال 
۱۴۰۰ که رشــد ۳/۳ درصدی بود افزایش 
قابل توجهی داشته اســت.وی ابراز داشت: 
امیدواریم هرمزگان که روند توســعه و رشد 
۱۷درصدی که درصنعت داشته، این مسیر را با 
قدرت ادامه دهد زیرا باعث اشتغال زایی بیشتر 
برای جوانان خواهد شد.معاون صنایع عمومی 
وزارت صمت، با قدردانی از اقدامات استاندار 
هرمزگان در حوزه صنعت و برگزاری ۲۰۹ 
جلسه تسهیل، افزود: اقداماتی که امروز شکل 
گرفته در صورت استمرار در سال های آینده 
هرمزگان را به یک اســتان صنعتی ویژه به 

خصوص در اقتصاد دریا تبدیل خواهد کرد.
برادران به موضوع پرداخت مالیات شرکت ها 
و صنایع اشاره کرد و بیان کرد: دولت در این 
رابطه بارها اعلام کرده که شرکت ها و صنایع 
پرداخت مالیات شان باید درون استان محل 
فعالیت شان باشد.وی ادامه داد: اگر شرکت 

و صنایعی مالیات خود را درون استان محل 
فعالیت خود پرداخت نکند به این معنا است 
 که خود را جز اســتان نمی دانــد.در پایان،

معاون صنایــع عمومی وزارت صمت توجه 
شرکت ها به پیوند خود با صنایع پایین دستی، 
توجه بازارهای داخلی و کالاهای ایرانی را 

مهم برشمرد.
   توســعه بنگاه های کوچک و متوسط 

جزو اولویت هاست 
  مهدی دوســتی نماینده عالــی دولت در 
هرمــزگان، در آییــن  ضمــن تبریک دهه 
ولایت و امامت با تشــکر از مدیران دخیل 
در توسعه صنعتی استان، اظهارداشت: توسعه 
صنعتی فقط با مشارکت جمعی اتفاق می افتد 
و بر همین اســاس با مشارکت جمعی برای 
جلوگیری از خروج مــواد خام معدنی، در 
جهت تکمیل زنجیره ها شهرهای صنعتی را 
تعریف کردیم.وی افزود: در بنگاه های بزرگ 
مقیاس استان هم الزاماتی را در نظر گرفته ایم 
و  به سمت تولید ورق های فولادی، نورد و 
لوله گام برداشتیم تا محصولات تولیدی در 
استان را در صنایع پیشــران به کار بگیریم 
چرا کــه صنعت فولاد اســتان، فولاد مورد 
نیاز کشتی سازی هرمزگان را تولید نمی کرد 
و بر همین اســاس بحث تنــوع گریدهای 
تولیدی را در دســتورکار قرار دادیم.دوستی 
عنوان کرد: اساسا اگر شما تنوع سبد فلزات 
و تنوع سبد پلیمری را داشته باشید در همه 
بخش ها می توانید نقش آفرینی کنید بر همین 
مبنا برروی زنجیره ی چسب، رنگ و رزین 
نیز تمرکز کردیم تا حلقه های تولید در استان 
را به هم متصل کنیــم و آن را در کنار دیگر 
مزیت های نسبی اســتان برای توسعه قرار 
دهیم .وی ادامه داد: علاوه بر خوشــه های 
صنعتی، توسعه خوشــه های خدماتی را نیز 
در اســتان برنامه ریزی کرده ایم ضمن اینکه 
توســعه بنگاه های کوچک و متوسط را نیز 
جزو اولویت های کاری خود می دانیم چرا که 
این قبیل صنایع اشتغال بیشتری در نسبت با 
صنایع بزرگ مقیاس ایجاد می کنند و هزینه 
کمتری نیز در آن ها به ازای ایجاد هر شــغل 
تاکید کرد:  هرمزگان  می شود.استاندار  صرف 
در جهت پایدارسازی توسعه آگاه هستیم که 
باید نسبت خود را با محیط زیست مشخص 
کنیم و در این راســتا نیــز اقداماتی را آغاز 

کرده ایم که کاشــت ۲ میلیون اصله درخت 
از ابتدای دولت تاکنون و کاشت ۶.۵ میلیون 
درخت دیگر در ســال جاری از جلوه های 
ویژه ی این مسئله است، ضمن اینکه در حوزه 
پساب و آلایندگی نیز دغدغه داریم و کارهای 
کارشناسی را در دســتورکار داریم. نماینده 
عالی دولت در استان هرمزگان، ابرازداشت: 
توســعه زنجیره هــای آموزشــی مرتبط با 
توسعه اســتان نیز دیگر دســتورکار استان 
است که در این راستا تاسیس ۲۷ هنرستان  
صنعتی که ۱۲ مورد از آن در ســال گذشته 
فعال شده اند و مراکز آموزش عالی همچون 
دانشکده متالوژی و دانشگاه نفت نیز در دست 
اقدام اســت.مهندس دوســتی عنوان کرد: به 
سرمایه گذاران سراسر کشور توصیه می کنیم، 
سرمایه گذاری در جنوب به ویژه هرمزگان را 
حتما مدنظــر خود قرار دهند چرا که امروزه 
تامین انرژی پایدار برای صنعت به چالشــی 
مهم در کشور تبدیل شــده است و آن ها  با 
ســرمایه گذاری در جنوب کشور می توانند 
بنگاه های اقتصادی خود را بیمه کنند چرا که 
به عنوان مثال در صنعت فولاد علاوه بر تامین  
پایدارانرژی حتی اگر سنگ آهن کشور هم 
به اتمام برسد شــما می توانید تولید خود را 
بر اســاس واردات ادامه دهید.وی ادامه داد: 
در حوزه تامین پایدار انرژی ۷۸ پهنه گازی 
جدید در اســتان شناسایی شده است که ۱۰ 
پهنه به گاز رســیده  اند و در بقیه پهنه ها نیز 
اکتشاف ادامه دارد و این ظرفیت را هم باید 
به امتیازات اســتان اضافه کنیم که هرمزگان 
ظرفیت ویژه ای در تامین پایدار گاز نیز دارد 
که می تواند موجب تامین خیال سرمایه گذاران 
باشد. اســتاندار هرمزگان با اشاره به برنامه 
احداث نیروگاه اتمی در هرمزگان اضافه کرد: 
با بهره برداری از این نیروگاه بســته به مدل 
نیروگاه بیــش از ۴ هزار تا ۵ هزار مگاوات 
برق اتمی بــه تولیدات برق اســتان افزوده 
خواهد کرد.وی ابرازداشت: هدف ما در استان 
هرمزگان رسیدن به پیشرفت توام با عدالت 
است که مورد تاکید مقام معظم رهبری است.

مهندس دوستی با اشاره به کارکرد ملی بندر 
استان هرمزگان  اظهارداشت:  شهید رجایی، 
نیازمند بنادری محلی با آبخورهای بالا است 
که امکان پهلوگیری کشتی های غول پیکر و 
اقیانو س پیما را نیز داشــته باشد و به همین 

منظور باید ظرفیت بنادر محلی ارتقا پیدا کند.
  باید به بخــش خصوصی اعتماد و باور 

داشته باشیم
  احمد مــرادی نماینده مــردم هرمزگان در 
مجلس شــورای اسلامی نیز در این مراسم با 
بیان اینکه اگر دنبال اقتصاد پویا هستیم، گفت: 
باید به بخش خصوصی اعتماد و باور داشته 
باشــیم و باید به معنای واقعی از این بخش 
حمایت و پشتیبانی صورت گیرد.وی با اشاره 
به اینکه موضوع تکراری که در این سال ها در 
هرمزگان به دنبال آن هستیم مسئله تکراری 
اشتغال است، افزود: با این روند و شرایطی که 
در کشور وجود دارد باید برای درمان این درد 
علاج واقعی کرد و این یک مشــکل اساسی 
کشور اســت.نائب رئیس کمیســیون انرژی 
مجلس در همین رابطه خاطر نشان کرد: بنابر 
تکلیف قانونی در برنامه و بودجه های سنواتی، 
دولت وظیفه فراهم کردن اشتغال را دارد و در 
برنامه هفتم توسعه کشور هم آمده است باید 
رشد اقتصادی کشــور به عدد هشت درصد 
برسد و رسیدن به این عدد کار آسانی نیست 
اما با اعتقاد به بخش خصوصی می توانیم به این 
عدد نزدیک شویم.مرادی با تشکر از رئیس 
جمهور به جهت افزایش اختیارات استانداران 
بــه ۵۷ مورد؛ عزل و نصب هــا را حق کامل 
استانداران دانست و گفت: یکی از اختیاراتی 
که به استانداران داده شده است تعیین تکلیف 
موضوعات و حل مشکلات بخش خصوصی 
در استان اســت که می تواند به تسهیل امور 
کمک کند.وی بیــان کرد: دولت خود موظف 
کرده که هر ســاله ۱۰ هزار مگاوات برق به 
چرخه کشور اضافه کند و اگر این امر محقق 
شود باعث می شود در شرکت ها و صنایعی که 
در حال حاضر با کمبود و کسری برق مواجه 
هستند رشد تولیدشان شتاب مضاعفی گیرد.

نماینده مردم هرمزگان در مجلس شــورای 
اســلامی، عنوان کرد: باید از ظرفیت دریا که 
یک نعمت خدادادی اســت بهتر و بیشتر در 
زمینه های اقتصادی استفاده  شود واقتصاد دریا 
محور می توانند بخشــی از مشکلات را حل 
کنند. مرادی در پایان تاکید کرد: معتقدیم و باور 
داریم که هر کارخانه ای باید در محل فعالیت 
خود مالیاتش را پرداخت کند که در تبصره ۶ 
قوانین بودجه سنواتی برروی آن تاکید فراوان 
شده است و در این رابطه از دستگاه قضایی و 

استاندار هرمزگان تشکر می کنیم چرا که همه 
متفق القول هستند برای این امر و برای تحقق 

آن تلاش می کنند.
  شــرکت ها و صنایــع خریدهای خود را 

ازبازار هرمزگان انجام  دهند
  محمد آشــوری تازیانی دیگر نماینده مردم 
هرمزگان در مجلس شــورای اسلامی نیز در 
این مراســم افزایش تولید ملی، اخذ مالیات، 
عمل به مســئولیت های اجتماعی و اشتغال 
پایدار را چهار فایده عمده حضور بنگاه های 
اقتصادی در کشــور و اســتان برشمرد.وی 
در ادامه افزود:اســتراتژی صنعتی کشور باید 
مورد بازنگری قرار گیرد و الزامات آمایشــی 
و الزامات زیســت محیطی نیز باید رعایت 
شود، چرا که بی توجهی به آمایش سرزمینی 
موجب شــده است ما امروز ملزم به تصویب 
قوانین جدیدی باشیم.نماینده مردم هرمزگان 
در مجلس شــورای اسلامی با بیان اینکه در 
حال حاضــر بازار بندرعباس باید توســط 
شرکت ها و صنایع بچرخد، خاطر نشان کرد: 
بنگاه های اقتصادی نگاه خود را در زمینه خرید 
اولویتشان داخل هرمزگان باشد تا چرخ بازار 
هرمزگان بیشتر بچرخد.آشوری اضافه کرد: اگر 
این رویکرد تغییر پیدا کند اعتماد به شرکت ها 
و صنایع بیشتر می شود و بازار هرمزگان رونق 
بهتری می گیرد.وی،یکی از ضعف های جدی 
در نظام اقتصادی کشور را ناپدید شدن نقش 
شرکت های دولتی در توسعه جامعه عنوان کرد.

نماینده مردم استان در مجلس شورای اسلامی 
با بیان اینکه اگر اســتقرار صنایع بر اســاس 
آمایش انجام می شــد، گفت:امروز گره کور 
محیط زیستی نداشتیم لذا از استاندار هرمزگان 
درخواست داریم برای استقرار هر صنعتی نگاه 
دوراندیشانه ی زیست محیطی داشته باشند چرا 
که بندرعباس امــروز در معرض مخاطرات 

زیست محیطی قرار گرفته است.
  رشــد 17 درصدی صنعت هرمزگان در 

سال 1401
   خلیل قاسمی رئیس سازمان صنعت، معدن 
و تجارت هرمزگان، نیز در این همایش،گفت: 
استان در حال صنعتی شــدن است و در دو 
سال گذشــته کارهای بزرگی در تولیدات و 
زنجیره های صنعتی هرمزگان انجام  شده است.

وی رشــد صنعتی اســتان را شتابان دانست 
و افزود: در ســال گذشته ۱۶۵ هزار میلیارد 

تومان ســرمایه گذاری صنعتی برای  استان 
هرمزگان جذب شده اســت .رئیس سازمان 
صمت هرمــزگان با بیان اینکه بخش صنعت 
نســبت به تجارت، حمل و نقل ، کشاورزی 
و... در استان با فاصله زیادی در جایگاه های 
بالاتری قرار گرفته اســت، خاطر نشان کرد: 
این امر نشــان می دهد که در سال های آینده 
با پناسیل های جغرافیایی که هرمزگان دارد 
یک اســتان صنعتی خواهد بود. قاسمی بیان 
کرد: با حمایت ها و تلاش های انجام شــده 
در ســطح اســتان مجموع تولیدات صنعتی 
هرمزگان از ۲۰ میلیون تنُ در سال ۱۴۰۰ به 
بیش از ۲۴ میلیون تنُ در سال ۱۴۰۱ رسید 
که نشــان از رشد ۱۷ درصدی در این حوزه 
دارد.وی بــا بیان اینکه در حوزه معدن اتقاق 
بســیار خوبی در هرمزگان افتاده است، ابراز 
داشت: در شــورای معادن در ماده ۲۴ اولین 
اســتانی بودیم که از این ماده استفاده کردیم 
تا کار اکتشــافی اســتان معطل نشود.رئیس 
سازمان صمت هرمزگان در رابطه با ماده ۲۴ 
توضیــح داد: این ماده یعنی جاهای که منابع 
طبیعی برای اکتشافات مانع بود مصوبه گرفتیم 
و کارهای خوبی هــم در این مورد صورت 
گرفت.قاســمی عنوان کرد: در سال گذشته 
نزدیک به دو میلیارد دلار صادرات غیر نفتی 
در اســتان و در حوزه صنعتی داشتیم و برای 
سال جاری نیز پیش بینی کردیم که با کمک 
صنعت گران اســتان، میزان صادرات را به دو 
میلیارد و ۸۰۰ میلیون دلار برسانیم.وی گفت: 
براســاس آخرین آماری که در سال ۹۹ داده 
شد هرمزگان هفتمین استان صنعتی و تولیدی 
در کشــور است و در حال حاضرهم احتمال 
جابجا شدن این رتبه را دارد.رئیس سازمان 
صمت هرمــزگان با بیان اینکــه در حوزه 
اکتشــافی ۲۹ هزار کلیومتر مربع از مساحت 
استان مورد پهنه اکتشافی قرار گرفت، افزود: 
در این بین ۲۷۶ محدوده معدنی در اســفند 
و فروردین ماه جهت ســرمایه گذاری جدید 
انتشار آگهی شد.  قاسمی در پایان با قدردانی 
از زحمات اســتاندار هرمزگان وی را فردی 
صنعتی دانست و گفت: با شناخت خوبی که 
از استان در حوزه صنعت دارد واقعا کارکردن 
با این شخص برای ما راحت تر است.گفتنی 
اســت، درپایان این همایش از صنعتگران و 

معدنکاران نمونه هرمزگانی تجلیل شد.

معاون وزیر صمت درهمایش تجلیل از صنعتگران و معدنکاران نمونه هرمزگان:

بنگاه های اقتصادی به ایجاد صنایع پایین دستی ورود کنند 

مدیر عامل منطقه ویژه اقتصادی پارسیان:

سرمایه گذاران محور اصلی و ایثارگر واقعی صنعت و تولید
صفحه 8 را بخوانید در منطقه ویژه اقتصادی پارسیان هستند

  برادران/ معاون صنایع عمومی وزارت صمت

  دوستی/ استاندار هرمزگان

  مرادی/ نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی 

  آشوری/نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی 
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پشت پرده سیاست 

  
یکی به میخ یکی به نعل زدن های »علی اف«

رئیس جمهــور آذربایجان اگرچه تاکید کرد که هرگز اجازه نخواهد داد از 
خاک کشورش تهدیدی علیه ایران صورت بگیرد، اما گفت:ارمنستان مانع 
ایجاد کریدور زنگزور شــده و اگر مذاکرات بی نتیجه بماند به زور متوسل 
خـواهیم شـد. برخلاف خوش بینی های اولیه، جنگ دوم قره باغ )۲۰۲۰( 
نه تنها به بهبود مناســبات تهران و باکو منجر نشد، بلکه وضعیت را پیچیده 
کرد و درنهایت به سردی و بروز چالش هایی در مناسبات دو کشور منجر 
شــد. با توجه به حمایت های همه جانبه سیاسی،نظامی،ترانزیتی،ارتباطی، 
بشر دوستانه  و اقتصادی ایران از جمهوری آذربایجان  در سه  دهه اخیر و 
تاکیدات مکرر تهران در سطوح عالی مبنی بر بازگشت قره باغ به جمهوری 
آذربایجــان، انتظار می رفت که پس از جنگ دوم قره باغ، باکو با قدردانی 
و به پاسداشت این خدمات پدرانه ایران، رویکرد حسن همجواری با تهران 
را در پیش بگیرد، اما اوضاع این گونه نشــد. واقعیت این است که در چند 
ماه گذشــته جمهوری آذربایجان اقداماتی غیرســازنده در قبال ایران در 
پیش گرفته و به تازگی نیز به اتباع خود درباره ســفر به ایران هشدار داده 
است؛ وزارت خارجه جمهوری آذربایجان در این هشدار با اشاره به حمله 
مسلحانه به سفارت این کشور در تهران در ماه ژانویه که با انگیزه شخصی 
انجام شــد، بار دیگر این اقدام را تروریســتی خواند و با اشاره به تعطیلی 
ســفارت این کشور در تهران به اتباع این کشــور توصیه کرد در صورت 
ســفر به ایران مراقب باشند، اما دیروز حســین امیرعبداللهیان، وزیر امور 
خارجه کشــورمان که به منظور شرکت در نشست وزیران خارجه جنبش 
عدم تعهد به جمهوری آذربایجان ســفر کرده است با الهام علی اف دیدار 
کرد.امیرعبداللهیان ســپس در جمع خبرنگاران اظهار کرد: دیداری با آقای 
الهام علی اف و دیگر مقامات کشور جمهوری آذربایجان داشتم.وی گفت: 
مــا امنیت جمهوری آذربایجان را امنیت منطقــه و امنیت خود می دانیم و 
درخصوص حادثه ای که در ســفارت جمهوری آذربایجان در تهران اتفاق 
افتاد و ما را متعجب و متاسف کرد با جناب آقای رئیس جمهور گفت وگو 
کردم.وزیر امور خارجه تصریح کرد: همان گونه که سخنگوی قوه قضاییه 
جمهوری اسلامی ایران اعلام کرد، ایران رسیدگی به اقدام مسلحانه پرونده 
تحقیقاتی خود را کامل کرده است. وی بیان کرد: ما درخصوص  رفع انسداد 
از مســیرهای مواصلاتی در منطقه نیز گفت وگو کردیم،علی اف تاکید کرد 
این که رفع انسداد مسیرهای مواصلاتی به بسته شدن مسیرهای مواصلاتی 
تاریخی بین ایران و ارمنستان منجر شود، تحلیل و ارزیابی نادرستی است. 
علی اف تاکید کرده اســت، جمهوری آذربایجان به دنبال بستن مسیرهای 
مواصلاتی تاریخی ایران نبوده و نخواهد بود.ساعاتی بعد »الهام علی اف« 
در نشست وزیران جنبش غیرمتعهدها در باکو گفت: ارمنستان با جلوگیری 
از باز شدن کریدور زنگزور، موجب شده که بخش اصلی خاک آذربایجان 
نتواند بــه خاک جمهوری خودمختار نخجوان متصل شــود. اگر مذاکرات 
بی نتیجه بماند به زور متوسل خـــواهیم شـد.ادعاهای مقام های جمهوری 
آذربایجان درباره  کریدور زنگزور پس از توافق آتش بس سه جانبه سران 
باکو، ایروان و مسکو مطرح شــده است، اما مسئولان ارمنستانی بارها این 
ادعاها را رد کرده اند. ایجاد این کریــدور ادعایی باعث قطع دایم مرزهای 
ایران و ارمنستان می شود و به باکو دسترسی بلامانع به جمهوری خودمختار 
»نخجوان« را خواهد داد.این کریدور همچنین بخشی از یک پروژه حمل ونقل 
بزرگ است که جمهوری باکو را به استانبول و متعاقب آن ترکیه را به آسیای 

میانه یا آن چه این دو کشور آن را »دنیای ترُک« می نامند، متصل می کند.

این دالان دقیقاً از مرز ایران با ارمنســتان عبور می کند و اجرایی شــدن 
آن به معنی حذف ایران از جغرافیای سیاســی )ژئوپلیتیک( قفقاز است.

از طرفی این اقدام می تواند مقدمه اشــغال استان سیونیک ارمنستان هم 
باشــد؛ اســتانی که دالان زنگزور از آن عبور می کند. تمام مرز ایران و 
ارمنســتان در محدوده  استان ســیونیک قرار دارد و الحاق این استان به 
جمهوری باکو، به معنای حذف کامل مرز زمینی ایران و ارمنستان خواهد 
بود.ارمنســتان بارها تاکید کرده است که تلاش رئیس جمهور جمهوری 
آذربایجان برای افتتاح مســیرهای حمل و نقل منطقه ای هیچ ارتباطی با 
مذاکرات و بیانیه های امضا شــده در این زمینه تا به امروز ندارد و برای 
ارمنستان پذیرفتنی نیســت.به طور کلی مجموع این اقدامات و اظهارات 
اخیر مقامات آذربایجان در قبال ایران را می توان نشــان دهنده جدیت 
نداشتن برای بهبود مناسبات و همچنین قدم گذاشتن در مسیری تعبیر کرد 
که با تحریک طرف های خارجی به ویژه صهیونیســت ها ممکن اســت 
نه فقط به بهبود مناســبات دو کشور نینجامد، بلکه به فهرست اختلافات 
موجود بین دو کشــور نیز بیفزاید.واضح است که جمهوری اسلامی ایران 
در چارچوب یک سیاســت اصولــی و منطقی، اهمیت بســیاری برای 
گسترش همکاری ها با کشورهای همسایه از جمله آذربایجان قائل است 
و بر همین اســاس تعاملات سیاســی و امنیتی را با هدف برقراری صلح 
پایدار و همچنین توسعه روابط اقتصادی با این کشورها ادامه می دهد، اما 
ایــران در عین حال تاکید دارد که هر گونه حضور طرف های خارجی از 
جمله صهیونیست ها در این منطقه تهدیدی علیه صلح و ثبات خواهد بود.

 تازه های مطبوعات
اطلاعــات - انتخاباتــی در راه اســت و جمهور مردم بایــد برای تعیین 
سرنوشــت آماده شــوند. از این گزاره چه می توان دریافت؟ آیا همچنان 
که آقای باهنر رجل سیاســی قدیمی اصولگرا باور دارد، می توان الزامی 
حکومتی را بدرقه خانه مردم و رقبای سیاسی کرد و رسانه های رسمی به 
حکم ســوابق و منزلتی که گوینده دارد یا برای خود می انگارد، به جامعه 
بقبولانند که فوج فوج به صندوق ها و مراکز اخذ آرای انتخاباتی رو کنید 
و از خواســت های ما استقبال کنید؟به سلب و ایجاب نمی توان انتخابات 

را دستوری کرد.
رســالت - یک جریان شناخته شــده در داخل وجود دارد اگر یک ترقه 
در مســکو منفجر شود هزار تفسیر و تحلیل می  کنند و دولت را در نگاه 
راهبردی به شــرق مذمت می کنند، اما یک جنگ تمام عیار در فرانســه 
خیابان ها در جریان باشد، حاضر نیستند از جنایات حقوق بشری و نقض 
حقوق بشــر و نفی خشونت در فرانسه کلمه ای بگویند.امروز ماکرون در 
چاهی ســقوط کرده است که سرویس های جاسوسی و امنیتی فرانسه در 

پاییز سال گذشته مشغول حفر آن در خیابان های تهران بودند.
 شــرق - مانند همیشــه که سفر به آمریکا برای مســئولان ورزش ایران 
جذابیت زیادی دارد، فدراســیون والیبال هم با معرفی افراد بسیار زیادی 
به ترکیه که سایت تابناک تعدادشان را ۶۰ نفر توصیف کرده، برای گرفتن 
روادید این کشــور اقدام کرد. فدراسیون ایران به این سؤال پاسخ دهد که 
به جز حدود ۳۰ بازیکن لانگ لیســت والیبال )فهرســت بلند بازیکنان 
درخواســتی ایران برای لیگ ملت ها( چرا برای حداقل ۳۰ مدیر و همراه 
تیم از جمله مدیر روابط  عمومی فدراسیون، نایب  رئیس فدراسیون، دبیر 
فدراســیون و ده ها نفر دیگر به عنوان همراه، درخواســت روادید و سفر 

غیرضروری به آمریکا داده است؟ 

انعکاس
منیبان خبر داد: محمد مهاجری، فعال سیاسی گفت:اگر قالیباف را که با رأی 
بیش از یک میلیون وارد مجلس شد،کنار بگذاریم، فردی مانند میرسلیم از 
شهری که می تواند بالای ۳.۵ میلیون شرکت کننده در انتخابات داشته باشد 
با ۶۰۰ هزار رأی وارد مجلس شــد. تا جایی که بنده می دانم افرادی مانند 
لاریجانی و ناطق نوری قصد ورود به انتخابات را ندارند، حتی این احتمال 

که آن ها بخواهند در انتخابات فهرستی ارائه کنند، بسیار بالا نیست.
 بامدادنو خبر داد: »حر منصور عبدالملکی« که سال ها صدای میانکاله بود  
و  با زحمات و  حضور شبانه روزی خود جلوی ساخت پتروشیمی میانکاله 
ایستاد، بعد از جلسه و نشست خبری روز سه شنبه، سرمایه گذار پتروشیمی 
میانکاله با خبرنگاران، به دلایل نامعلوم بازداشــت شده است.گفته می شود 
این فعال محیط زیســت استان مازندران، در محل برگزاری نشست خبری 

پتروشیمی میانکاله بازداشت شده است.
 اعتمادآنلاین مدعی شــد: به تازگی آمارهایی درخصوص میزان صادرات 
نفتی در ســال ۲۰۲۲ میان کشــورهای مختلف نفتی ارائه شده که در این 
جدول عربستان ۶ برابر ایران درآمد داشته و عراق هم ۲.۵ برابر ایران نفت 
فروخته اســت. بر اساس آمارها، ایران از منظر درآمد سرانه، قعرنشین این 

جدول است.
 دیــده بان ایــران خبر داد: یکــی از وکلای خواننده رپ بازداشــتی در 
ایران)توماج صالحی(، اخبار منتشــر شده مبنی بر تقلیل حکم این خواننده 
از اعدام به حبس را رد و تاکید کرد که پرونده هنوز در جریان اســت و به 

مرحله انشای رای هم نرسیده است،چه برسد به ابلاغ رای.
 چندثانیه مدعی شد: حکم محکومیت غیرقطعی یک ساله »صادق زیباکلام« 
به واســطه توئیت در اعتراض به حملات شیمیایی به مدارس دخترانه. این 

خبری است که زیباکلام اعلام کرده است.
وزیر دفاع:در فناوری ساخت هواپیما در مراحل بسیار خوبی قرار داریم

امیر آشتیانی وزیر دفاع و پشتیبانی درخصوص انعقاد قراردادهای تسلیحاتی 
با کشــورهایی که به تازگی رئیس جمهور به آن جا سفر کرده است، اظهار 
کرد: با تمامی کشورهایی که در مسیر مقاومت قرار دارند و به دنبال ثبات و 
صلح جهانی هستند، در همه زمینه ها فعالیت داریم.وی افزود: قراردادهای 
نظامی در چارچوب خاصی منعقد می شوند و به طور کلی جمهوری اسلامی 
با کشورهایی که در مســیر صلح حرکت می کنند، ارتباطات مختلف دارد.

وزیر دفاع در پاســخ به این ســوال که آیا ناوشکن دنا ۲ به موشک های 
هایپرسونیک مجهز شده اســت؟ بیان کرد: سعی می کنیم تمامی تسلیحات 
در حــوزه های پدافندی و پدافند هوایی به ســامانه های جدید و به روز 
تجهیز شــوند. وزیر دفاع همچنین درباره زمان تحویل جنگنده سوخو۳۵ 
اظهار کرد: از نظر فناوری ما در زمینه ســاخت هواپیما در مراحل بســیار 
خوبی قرار داریم و اگر روزی احســاس نیاز به هواپیمای شــکاری شود 
تا جایی که بتوانیم در داخل تولید می کنیم و خرید خارجی هم براســاس 
ضوابط و شرایط دنبال می شــود.امیر آشتیاتی درباره تغییر قانون خدمت 
سربازی نیز بیان کرد: قوانین جدید در دولت و کمیسیون سیاسی و دفاعی 
بررسی می شود. کل مسائل سربازی با قاعده جدید دنبال می شود. به دنبال 
آن هســتیم که فرایند سربازی در بحث مهارت آموزی،فراهم کردن فضای 
مناســب تر،علاقه مندی جوانان به سربازی و استفاده از ظرفیت جوانان در 

بخش های مختلف را شامل شود.

استاندار هرمزگان:
 هزینه برداشت و انتقال آب از جنوب کشور  واقعی سازی شود 
  گروه خبر //  مهندس مهدی دوســتی در نشســت با هادیان سیاسی و 
اساتید حوزه و دانشگاه، ضمن استماع دغدغه ها و نقطه نظرات حاضرین در 
این جلســه، ضمن تبریک دهه امامت و ولایت و با اشاره اقدامات دولت در 
حوزه دیپلماســی اقتصادی، اظهارداشت: می شود نگاه به دست غرب نداشت 
و مسیرهای دیپلماســی بهتر و بزرگتری را ایجاد کرد و می شود آمریکایی ها 
را به نقطه ای رساند که بفهمند دلارشان دیگر اعتباری ندارد.وی افزود: شروع 
کننده ی اعتبارزدایــی از دلار تحریم های خود آمریکایی ها بود که به ملت ها 
فهماند دلار قابل اتکا و اعتماد نیست چرا که این ارز یک سلاح و ابزار برای 
فشار به کشورهای مختلف است.استاندار هرمزگان با اشاره به عملکرد دولت در 
توسعه زیرساخت های آموزشی و آماده سازی ۸۰۰ کلاس درس تا سفر رئیس 
جمهور، با اشــاره به اقدامات انجام شده برای رفع تنش آبی، گفت: در حوزه 
آبرسانی شــاهد انقلابی در استان هرمزگان هستیم چنانچه از ابتدای فرودین 
ســال جاری تاکنون حدود ۲هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان به این بخش اعتبار 
تزریق شده است که تنش آبی ۱۶۰ روستا و ۴ شهر را با جمعیتی بالغ بر ۹۷۱ 
هزار نفر را پایان خواهد داد.مهندس دوستی عنوان کرد: بسته آبشیرینکن هایی 
که برای  سفر رئیس جمهور به استان آماده کرده ایم نیز بالغ بر ۲۳۴ هزار متر 
مکعب است که حجم بالایی از نیاز آبی استان را رفع خواهد کرد.نماینده عالی 
دولت در استان هرمزگان، گفت: در جلسات مختلف از جمله نشست با رئیس 
مجلس و رئیس جمهور گفته ایم که اگر می خواهند مشکلات هرمزگان را مرتفع 
کنند این اتفاق تنها با تصویب یک قانون محقق خواهد شد و آن هم اینکه هزینه 
انتقال آب از جنوب ایران به هر نقطه از کشور را واقعی سازی شود، چرا که در 
این صورت دیگر کسی قادر نخواهد بود صنعت آب بر در مرکز کشور احداث 
کند و با آب دو دلاری فولاد تولید کند و همین امر نیز موجب توجهات ویژه 
به استان های جنوبی کشور به ویژه هرمزگان خواهد شد.استاندار هرمزگان، با 
اشاره به آماده سازی بسته  ۸ میلیون تنی فولاد، آماده کردن ظرفیت جدید  ۶۰۰ 
تا ۸۰۰ هزار بشکه ای پالایشی و فراهم کردن مقدمات احداث نیروگاه های اتمی 
در استان، اشاره ای به حوزه شیلات نیز داشت و تصریح کرد: بحث پرورش ماهی 
در قفس از سال ۸۴ آغاز شده است که در این مدت ظرفیت تولید استان ۵ هزار 
تن بوده است اما از ابتدای دولت سیزدهم تاکنون ۵ هزار تن ظرفیت جدید ایجاد 
شده است و از ابتدای سال جاری نیز ۲ هزار و ۸۰۰ تن ظرفیت سازی را آغاز 
کرده ایم.مهندس دوستی با تاکید بر لزوم رفع ۵۴ نقطه حادثه خیز در جاده های 
هرمزگان، از بهره برداری ۳۵۰ کیلومتر انواع راه همزمان با سفر رئیس جمهور 
خبرداد و گفت: در حال حاضر ۱۵۵ روستای محصور از لحاظ راه دسترسی 
داریم که طی تفاهم نامه و قراردادی احداث راه دسترسی به این روستاها را آغاز 
کرده ایم که عملیات احداث راه برای ۲۰ روستا در سال گذشته به اتمام رسید 
و ۳۲ روستا را هم آغاز کرده ایم و تلاش خواهیم کرد مابقی روستاها را نیز تا 
سفر رئیس جمهور به اتمام برسانیم.وی با اشاره به کمبود آمبولانس در استان، 
بیان کرد: نوسازی و بازسازی ۴۰ آمبولانس در استان را آغاز کرده ایم تا بتوانیم 
بخشــی از کمبودها را از این طریق جبران کنیم.نماینده عالی دولت در استان 
هرمزگان، همچنین اجرای طرح هــای آبخیزداری را جزو اولویت های دولت 
دانست و از احداث ۴۰ سازه آبخیزداری در استان خبر داد و در اشاره به بحث 
حل مشکل فاضلاب بندرعباس، تاکید کرد: این پروژه با پیگیری هایی که انجام 
دادیم از جمله از صرفه انداختن تامین آب برای صنایع از راه هایی غیر از استفاده 
از پساب پیش بردیم که منجر به درآمدی حدود ۲ هزار و ۷۰۰ میلیارد تومان 
شد  بخشی از آن را صرف آبرسانی به روستاها گردید.دوستی افزایش سرمایه 
اجتماعی نظام و جوانی جمعیت را مهم ترین مسائل استان قلمداد کرد و در پاسخ 
به دغدغه  ها در رابطه با قاچاق سوخت و مدیریت مصرف بنزین، عنوان کرد: ۳۱ 
استان کشور سال گذشته ۶ درصد افزایش توزیع گازوئیل داشتند در حالی که 
درصد توزیع گازوئیل در هرمزگان منفی بوده و با اجرای طرح کنترل مصرف 
بنزین نیز موفق شدیم یک میلیون و ۳۰۰ هزار لیتر کاهش مصرف را ثبت کنیم.

گروه خبر //  با حضور مهندس مهدی 
دوســتی اســتاندار هرمزگان، دکتر 
نماینده مردم  تازیانی  محمد آشوری 
هرمزگان در مجلس شورای اسلامی، 
مدیران کل راه و شهرسازی، آموزش و 
پرورش و بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
و جمعی از مسئولان شهرستانی آیین 
کلنگ زنی پروژه 160 واحدی فرهنگیان 
شهرســتان حاجی آبــاد و اهدای 120 
قطعه زمین به خانواده  های دارای سه 
فرزند در قالــب طرح جوانی جمعیت 

برگزار شد.  
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ مهندس دوستی 
در این آیین با تاکید بر اینکه تامین مسکن 
فرهنگیان استان یکی از اولویت های مهم 
در طرح نهضت ملی مسکن است گفت: 
سه قشر فرهنگیان، پرستاران و کارگران 

شهرداری های استان در اولویت تخصیص 
زمین بــرای طرح نهضت ملی مســکن 
افزود: متقاضیان فرهنگی در  هستند.وی 
طرح نهضت ملی مســکن احصا شده اند 
و در شهرستان های مختلف برای ساخت 
واحدهای مســکونی زمین مناســب نیز 
تخصیص خواهد یافت. استاندار هرمزگان 
گفت: یکی از چالش های حاجی آباد در 
طرح نهضت ملی مسکن بحث محدودیت 
زمین است، بر همین مبنا با تاخیر زمین ها 
مشخص شد و کلنگ زنی ۱۶۰ واحد را 
در این شهرستان داشتیم. وی تصریح کرد: 
در خصوص تســهیلات مسکن هم جای 
نگرانی نیست، دولت ۵۵۰ میلیون تومان 
تسهیلات برای طرح نهضت ملی مسکن در 
نظر گرفته و سود تسهیلات را از ۲۳ درصد 
بــه ۱۸ درصد کاهش داده که نکته امیدی 

هست، بنیاد مسکن متولی این پروژه است 
و تلاش می شود با قیمت و کیفیت مناسب 
در زمان مقرر واحدها به متقاضیان تحویل 
شود. نماینده عالی دولت در هرمزگان با 
اشــاره به واگذاری ۱۲۰ قطعه زمین در 
قالب طرح جوانی جمعیت به خانواده های 
دارای سه فرزند گفت: یکی از دغدغه های 
ما جوانی جمعیت است با توجه به برخی 
سیاست های نه درست در حوزه جمعیت، 
الان دچار مشکلاتی در این حوزه هستیم و 
بر همین مبنا دولت سیزدهم برخی مشوق ها 

را در حوزه جوانی جمعیت تصویب کرد. 
وی افزود: تخصیص زمین به خانواده های 
دارای سه فرزند یکی از این سیاست ها است 
که امروز در استان هرمزگان هم ۱۲۰ قطعه 
زمین در همین قالب به خانواده های واجد 
شرایط اهدا شــد. مهندس دوستی گفت: 

ایــن آمادگی وجود دارد با توجه به اینکه 
زمین در نقاط مختلف استان به میزان کافی 
دیده شده، به خانواده های واجد شرایط در 
قالب طرح جوانی جمعیت، زمین تخصیص 
یابد. دکتر محمد آشــوری تازیانی هم در 
این آیین با تقدیر از تلاش های دولت در 
خصوص در نظر گرفتن بسته های تشویقی 
در حــوزه جوانی جمعیت گفت:دولت در 
حوزه جوانی جمعیت اقدامات اساســی 
انجام داده و کارهای خوبی انجام داده که 
یکی از این کارها واگذاری قطعات زمین 

به خانواده های واجد شــرایط است. وی 
افزود: با توجه به اینکه توسعه کشور متکی 
به جوانی جمعیت اســت امیدواریم این 
مشوق ها مسیر فعلی جمعیت را به سمت 
جوانی ســوق دهد و خانواده های دارای 
چند فرزند از این طرح بهره ببرند.گفتنی 
است در سطح اســتان ۵۰۰ نفر متقاضی 
دریافت زمیــن در قالب طــرح جوانی 
جمعیت هســتند که با ۱۲۰ واجد شرایط 
تاکنون زمین دریافت کرده اند و پرونده سایر 

متقاضیان در حال بررسی است.

با حضور استاندار هرمزگان صورت گرفت 

اهدای 120 قطعه زمین به خانواده های دارای 3 فرزند 

رئیــس وقت اورژانس پیــش بیمارســتانی و مدیر حوادث 
دانشــگاه علوم پزشــکی هرمزگان در تیرمــاه ۱۴۰۰ گفته 
 بود: رئیس ســازمان اورژانس کشــور بــا اختصاص یکصد 
دســتگاه آمبولانس نو برای اســتفاده در بخش اورژانس و 
فوریت های پزشــکی هرمزگان موافقت کــرد. این وعده در 
حالی داده شــده بود که متاسفانه محقق نشد. رییس اورژانس 
پیش بیمارستانی و حوادث فوریت های پزشکی هرمزگان در 
همان ســال ۱۴۰۰ در مصاحبه ای دیگر  گفت: افزایش میزان 
تقاضا ناشــی از حوادث رانندگی و بحران ناشی از کرونا و از 
سویی فرسایش و از کارافتادگی آمبولانس های موجود،استان 
را با بحران کمبود آمبولانس مواجه کرده اســت.وی گفته بود: 
اردیبهشت سال ۹۸ حدود  ۶۰ دستگاه آمبولانس بنز اسپرین 
به ناوگان امدادی و عملیاتی اورژانس ۱۱۵ استان اضافه شد، 
 اما به دلیل طولانی شــدن روند  ترخیص و شرایط نامناسب 
نگهــداری آنهــا در گمــرک،  قبــل از ورود به سیســتم 
عملیاتــی، آمبولانس هافرســوده شــده بودند  و از ســوی 
 دیگــر عــدم ســازگاری آنها  با شــرایط جوی اســتان  و 
 سوخت های موجود در شبکه توزیع سوخت کشور و راههای 
ســخت گذر )صعب العبور ( برخی از مناطق اســتان  موجب 
افزایش استهلاک و  آسیب های شدید و مکرر  به پمپ انژکتور 
آمبولانس ها شــد که هزینه تعمیر هر پمپ در آن سال  ۶۰۰ 
میلیون ریال بود.در واقع فرسودگی آمبولانس های ۱۱۵، چالش 
بزرگ اورژانس هرمزگان اســت و چنــد روز قبل نیز رئیس 
اورژانس پیش بیمارستانی و مدیریت حوادث دانشگاه هرمزگان 
از فرسوده بودن ناوگان آمبولانسی اورژانس ۱۱۵ در کل استان 
خبر داد. دکتر محمود حسین پور در این باره گفت: بیش از سه 
دهه از تاسیس اورژانس پیش بیمارستانی در این استان می گذرد 
و در این مدت خدمات ارزنده ای به مردم این خطه ارائه شده است.

وی اظهار کرد: انجام ۱۷ هزار ۴۷۸ ماموریت اورژانسی اعم از 
امداد رسانی به مصدومین ترافیکی، اورژانس های قلبی و تنفسی 
طی ســه ماه اول سال جاری، گواهی است، مبرهن، بر جایگاه 
مهم این بخش از حوزه بهداشت و درمان در ارتقاء سطح سلامت 
مردم جامعه.به رغم توسعه چشمگیر پایگاه های اورژانس ۱۱۵، 
در دوران انقلاب شکوهمند اسلامی به ویژه طی چهار سال اخیر، 
متاسفانه از سال ۹۶ تا کنون به دلیل تحریم های ظالمانه غرب، 
آمبولانس جدیدی به ناوگان عملیاتی اورژانس کشور و همچنین 
اورژانس ۱۱۵ استان هرمزگان اضافه نشده است و بیش از ۱۴ 
سال از عمر آمبولانس های این مرکز می گذرد. این در حالیست 
که میانگین عمر مفید آمبولانس در کل دنیا حدود پنج ســال 
 اســت.وی عنوان کرد: با هدف استفاده بهینه از منابع موجود، 
آمبولانس های موجود، چندین دوره تعمیرات اساسی شده اند؛ 
 اما متاسفانه بالا بودن عمر آمبولانس ها، عدم سازگاری با شرایط 
جوی اســتان و همچنین عدم ســازگاری موتور آمبولانس 
با ســوخت های موجود، باعث شــده که تعمیرات اثر بخش 
 نباشــد. از ســویی بر اســاس برنامه ششم  توســعه، باید 
۲۰ پایگاه جدید شهری و جاده ای در استان ایجاد شود، افزایش 
روز افزون درخواســت مردم استان جهت استفاده از خدمات 
اورژانس پیش بیمارســتانی، حادثه خیز بودن این اســتان و 
لزوم آمادگی همیشــگی اورژانس ۱۱۵جهــت ارائه خدمات 
در مواقع بحــران، همگی، لزوم تامین آمبولانس های جدید را 
ایجاب می کند.حسین پور با اشاره به بیانات مقام معظم رهبری 
که مسئله سلامت را جزء مســائل درجه ی یک هر کشوری 
 دانســته و مجاهدت در راه توســعه و گسترش آن را از جمله 
واجب ترین مجاهدت ها می دانند، اظهار کرد: اورژانس هرمزگان 
 جهت حفظ توان عملیاتی خود و استمرار ارائه خدمات در زمان بروز 
بحران های احتمالی، به حداقل ۴۰ دستگاه آمبولانس شاسی 
بلند نیاز دارد و  با توجه به محدود بودن منابع مرکز اورژانس، 
تامین این تعداد آمبولانس توسط این مرکز تقریبا غیر ممکن 
بوده و این مهم، مساعدت خیرین حوزه سلامت، صنایع مادر 
و مناطق آزاد اســتان  را می طلبد.این وضعیت در واقع نشان 
می دهد دولــت به تنهایی نمی تواند برای وضعیت بحرانی و 
اورژانسی اورژانس هرمزگان نسخه شفابخش بپیچد و برای 
تامین آمبولانس های مورد نیاز اورژانس اســتان، مشارکت 
خیریــن، صنایع و بنگاه های اقتصــادی و نهادهای انقلابی 

ضرورتی اجتناب ناپذیر است.
   علی زارعی

وضعیت قرمز
 و اورژانسی اورژانس هرمزگان 

گــروه خبــر // رئیــس هیئت مدیــره کانون 
بازنشســتگان و مســتمری بگیــران تامین 
اجتماعی هرمزگان گفت: ۵7 هزار بازنشسته و 
مستمری بگیر تحت پوشش کانون بازنشستگان 
و مستمری بگیران تامین اجتماعی هرمزگان قرار 

دارند.
   ارســلان حیدری در گفتگوی اختصاصی با 
خبرنگار روزنامه دریا افــزود: از این تعداد ۲۴ 
هزار نفــر در بندرعباس تحت پوشــش کانون 
بندرعباس می باشــند. حیدری خاطرنشان کرد: 
در شهرهای بستک، سیریک، ابوموسی و کیش 
کانون بازنشســتگان و مســتمری بگیران تامین 
اجتماعی وجــود ندارد که در تلاش هســتیم 
بازنشســتگان بســتک و کیش زیر نظر کانون 
بندر لنگه، بازنشستگان سیریک زیر نظر کانون 
میناب و بازنشســتگان ابوموسی زیر نظر کانون 
بندرعباس قرار گیرند.وی خاطرنشــان کرد: به 

منظور ارائه خدمات مناســب به بازنشستگان و 
مستمری بگیران باید تعامل بیشتری بین کانون ها و 
مسئولان استان وجود داشته باشد تا خدمات در 
خور شأن بازنشستگان و مستمری بگیران به آنها 
ارائه شود. حیدری با بیان اینکه در تلاش هستیم 
صندوق بازنشستگی در استان تشکیل شود گفت: 
به دلیل اینکه میزان تســهیلاتی که توسط دولت 
به کانون های بازنشســتگی داده می شود بسیار 
کم اســت و از سوی دیگر تعداد متقاضیان برای 
دریافت تســهیلات زیاد است در تلاش هستیم 
تا صندوق بازنشستگی در استان تشکیل دهیم 
که بتوانیم به اعضای این صندوق از طریق خود 
صندوق تســهیلات مورد نیاز آنها را پرداخت 
کنیم. حیدری اظهارداشت: در خرداد ماه امسال 
برای ۳۸۰ نفر در کل استان هرمزگان تسهیلات 
قرض الحسنه در نظر گرفته شد که ۲۴۶ نفر آنها 
در بندرعباس است و در کانون بندرعباس پنج 
هزار نفر برای دریافت این وام ثبت نام کردند. وی 
با بیان اینکه برخی از بازنشستگان بد سرپرست یا 
بی سرپرست هستند بیان کرد: تلاش داریم طرح 
ساماندهی بازنشستگان را اجرا کنیم و مکانی را 
برای بازنشســتگان بد سرپرست و بی سرپرست 

بسازیم تا این بازنشستگان در این مکان دور هم 
جمع شوند. 

   حیدری گفت: بازنشستگان از تجربه و تخصص 
بسیار خوبی برخوردارند و باید از این تجربیات و 
تخصص آنها به خوبی استفاده شود. وی با انتقاد 
از بیمه تکمیلی بازنشستگان گفت: در گذشته از 
طریق سازمان تامین اجتماعی خدمات درمانی 
بازنشستگان انجام می شد اما به مرور زمان این 
تعهدات کاهش یافــت و اکنون به بیمه تکمیلی 
رســیده است که ما آن را بیمه تحمیلی می دانیم. 
وی ادامه داد: یک بازنشســته به خدماتی مانند 
دندانپزشکی، چشم پزشکی، گوش، عصا و غیره 
نیاز دارد که این موارد در بیمه تکمیلی گنجانده 
نشده است به همین دلیل بازنشستگان و مستمری 
بگیران نمی توانند از بیمه تکمیلی بهره مناســبی 
را ببرند. رئیس هیئت مدیره کانون بازنشستگان 
و مســتمری بگیران تامیــن اجتماعی هرمزگان 
خاطرنشــان کرد: در حال حاضر ۶۰ درصد از 
بازنشســتگان عضو کانون حداقل بگیر هستند 
و با توجه به نرخ تورمــی که در جامعه وجود 
دارد هزینه های آنها بسیار بالا است و حتی کفاف 
هزینه های دارویــی و درمانی آنها نمی دهد.وی 

درباره پرداخت تسهیلات به بیماران صعب العلاج 
استان اشــاره و عنوان کرد: در حال حاضر در 
استان هرمزگان ۴۰۰ نفر از بازنشستگان دارای 
بیماری صعب العلاج هستند که امسال سهمیه ای 
که برای دریافت تسهیلات به ما داده شده است 
تنها ۴۲ نفر می باشــد که ســهمیه بسیار پایینی 
اســت. حیدری اظهار داشت: از سال گذشته در 
بیمارستان خلیج فارس که تنها بیمارستان سازمان 
تامین اجتماعی در استان هرمزگان می باشد، برای 
تکریم بازنشســتگان اتاقی در نظر گرفته شد که 
این افراد بتوانند از این طریق نوبت پزشک مورد 
نظر خود را دریافت نمایند اما به علت وضعیت بد 
مالی، یک ماهی است که این دفتر تعطیل شده و 
نتوانسته ایم به بازنشستگان خدمات مناسبی از این 
طریق ارائه نماییم که از خیرین استان درخواست 
داریم در این زمینه مــا را یاری نمایند. وی در 
پایان عنوان کرد مسئولینی که اکنون در هر سمتی 
مشغول به کار هستند هر کاری که می توانند برای 
بازنشستگان انجام دهند و امکانات مورد نیازشان 
را در اختیار بازنشستگان قرار دهند چرا که خود 
آنها نیز روزی بازنشسته می شود و به این خدمات 

و امکانات نیاز خواهند داشت.

رئیس کانون بازنشستگان تامین اجتماعی هرمزگان خبر داد

۵۷ هزار بازنشسته، تحت پوشش کانون هرمزگان

             

گروه خبر // طی سه ماه نخست سالجاری بیش از 400 
تن کالای اساسی شامل برنج، روغن، شکر، مرغ، تخم مرغ، 

گوشت توسط تعاون روستایی هرمزگان توزیع شد. 
   به گزارش خبرنگار دریا ، محمدرضا ماندگاری بااشــاره به 
توزیع کالاهای اساسی توسط شبکه تعاون روستایی هرمزگان 
اظهار داشــت: طی سه ماه نخست امسال، ۶ قلم اقلام غذایی 
شامل برنج ۱۰۶ تن، روغن ۶۳ تن، شکر ۸۲ تن، مرغ ۱۵۴ تن، 
تخم مرغ ۵ تن، گوشت ۱۸ تن توسط شبکه تعاونی روستایی در 
سطح استان هرمزگان توزیع شد.  وی گفت: در مجموع ۴۲۸ 
تن کالای اساسی توسط شبکه تعاون روستایی هرمزگان طی 
سه ماه نخســت سال جاری توزیع شد. رئیس اداره بازرگانی 
تعاون روستایی هرمزگان در پایان ارزش کل این محصولات را 
۳۲۴ میلیارد ریال عنوان کرد و گفت: برنج به ارزش ۷۳ میلیارد 
و ۱۴۰ میلیــون ریال، روغن ۳۸ میلیارد و ۴۳۰ میلیون ریال، 
شکر ۱۸ میلیارد و ۴۰ میلیون ریال، مرغ ۱۲۸ میلیارد و ۶۰۰ 
میلیون ریال، تخم مرغ ۲ میلیارد و ۱۵۰ میلیون ریال و همچنین 

گوشت ۵۳ میلیارد و ۶۴۰ میلیون ریال می باشد. 

طی 3 ماهه نخست سال جاری صورت گرفت
   توزیع 400 تن کالای اساسی

 توسط تعاون روستایی هرمزگان 

سرمقاله

خبر

خبر
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سال بیست و دوم شماره 4203  سید ابوالحسن جعفری سرویس استان ها // معاون 
هماهنگی امور عمرانی استاندار بوشهر گفت: سال 
گذشــته ۲ هزار میلیارد تومان از محل اعتبارات 
ارزش افزوده به دهیاری ها و شــهرداری های این 

استان اختصاص یافته است.
   به گزارش خبرنگاردریا ، محمد هادی رســتمیان 
اظهار کرد: اعتبارات ارزش افزوده برای هر شهرداری 
و دهیــاری بیش از اعتبــارات تملــک دارایی و 
سرمایه ای اســت که این اعتبار برای اجرای طرح ها 
و پروژه های تدوین شده هزینه می شود.وی با اشاره 
به توسعه زیرساخت ها در شهرها و روستاهای استان 
بوشهر افزود: با تلاش های انجام شده انتظار می رود 
اعتبارات اجرای طرح های عمران شهری و روستایی 

در سال جاری نسبت به ســال گذشته افزایش قابل 
توجهی یابد.معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
بوشهر دهیاری ها را نهاد مردمی، محله ای و منطقه ای 
برای حل مشــکلات مردم عنوان کــرد و گفت: در 
زمینه حق آلایندگی اقدامات مهم برای تخصیص این 
اعتبارات در حال پیگیری اســت که با ابلاغ آن بر 
اساس آلایندگی صنایع به مناطق مختلف تخصیص 
می یابد.رستمیان ادامه داد: با توجه به نیازمندی ها و 
منابع محدود باید برای اداره پایدار شهرها و روستاها 
نیاز اســت که طرحی نو دراندازیم و برای این کار به 
همکاری همه دست اندرکاران نیاز است.وی گفت: 
امروز در نظام حل مسائل با همراهی همگی باید در 
توسعه دقیق شهرها، تشخیص و توازن نیازمندی ها 

برای حفاظت از آب، خاک، محیط زیســت و منابع 
تجدید پذیر، اســتفاده از نوار ساحلی، کارگروه ها و 

کارگاه هایی برگزار شود.
* اصلاح قوانین مربوط به شهرداری ها ضروری است

  شهردار بوشــهر گفت: برخی از قوانین مربوط به 
شــهرداری ها مربوط به ۵۰ تا ۶۰ سال پیش است 
و با توجه به تغییر شــرایط اصــلاح این قوانین از 
ســوی نمایندگان مجلس شورای اسلامی مهمترین 
خواسته شهرداران است.حســین حیدری افزود: با 
اصلاح قوانین بسیاری از اشــکالات در کار مردم 
به واســطه این قوانین کهنه برطرف می شــود.وی 
همچنین با تاکید برضرورت اصلاح فرایندها گفت: 
فرایندهای کاری باید به گونه ای تعریف شود که مردم 

دچار هیچ بروکراســی اداری قرار نگیرند.حیدری 
همچنین با اشاره به درآمدهای پایدار که در مجلس 
شورای اسلامی به آن پرداخته شد اضافه کرد: بحث 
درآمدهای پایدار بایســتی از ســوی وزارتخانه ها 
به مدیران اســتانی ابلاغ شود و تنها نباید در آرشیو 
باقی بماند.شهردار بوشهر با اشاره به برخی خدمات 
ارزشمند نظام جمهوری اسلامی گفت: امروز تبیین 
دستاوردها و خدمات نظام بعنوان جهاد تبیین بعنوان 
واجب عینی مطرح شده و به این دلیل است که دشمن 
همواره در پی سیاه نمایی کارهای ارزشمندی که در 
این نظام شکل می گیرد است.وی تاکید کرد: در این 
شرایط بیان عملکرد ارزشــمند مدیران در بدترین 
شرایط اقتصادی ممکن ضروری است تا مردم بدانند 

فرزندان آنها تاکنون چه گام های مهم واساســی در 
زمینه پیشرفت و توسعه برداشته اند.حیدری با اشاره 
به توسعه روستایی و شهری گفت: همه ما نسبت به 
جهاد تبیین باید توجه لازم را داشته باشیم.وی اظهار 
کرد: اعتمادســازی بین مردم و دستگاه های اجرایی 
ضروری است و باید به گونه ای اقدام شود که مردم 
نســبت به انقلاب خوشبین باشــند.حیدری گفت: 
هرچه این اعتماد سازی بیشتر شود مردم نسبت به 
انقلاب، نظام و دستاوردهای بزرگی که شکل می گیرد 
پایبندتر و وفادارتر می شوند.شهردار بوشهر با تاکید بر 
حفاظت از حقوق مردم افزود: مردم بر گردن ما حق 
بســیار دارند و باید با برنامه در تمام عرصه ها برای 
رفع نیازهای مردم وارد عمل شد.وی یادآور شد: به 
همین دلیل در انجام هر کار و پروژه ای باید پیوست 
عمرانی و اجتماعی آن لحاظ شود.حیدری تاکید کرد: 
اگر پروژه عمرانی بدون پیوست فرهنگی و اجتماعی 
اجرا شود به طور قطع کار دچار نقصان است و کار به 

خوبی انجام نمی شود.

معاون استاندار بوشهر خبر داد

اختصاص 2 هزار میلیارد اعتبار به دهیاری ها و شهرداری های استان 

حسن سیلاوی ســرویس استان ها // 
شبکه های  پژوهشــی  مرکز  مدیر 
گازرسانی دانشــگاه شهید چمران 
اهواز گفت: پژوهشــگران این مرکز 
نرم افزار محاســبه هدر رفت گاز را 
طراحی کردند که ابتدا در شرکت گاز 
خوزستان و سپس در کل کشور مورد 

استفاده قرار گرفته است.
  به گزارش خبرنــگار دریا ؛ مازیار 
چنگیزیــان بیــان کــرد: یکــی از 
فعالیت های این مرکز در چند ســال 
اخیر، طراحی نرم افزار محاسبه هدر 
رفت گاز بود به گونه ای که میزانی از 
گاز که در شبکه به صورت خواسته 
و ناخواســته خارج می شود قابلیت 
محاسبه دارد.وی افزود: این نرم افزار 
ابتدا در اختیار شرکت گاز خوزستان 
بــود و بعــد از اعــلام رضایت به 
شرکت های گاز استانی کشور معرفی 
شد که با درخواســت آنها در قالب 
یک نرم افــزار تحت وب طراحی و 
در سامانه شرکت ملی گاز ایران قرار 
گرفت.چنگیزیان در ادامه به طراحی 
نرم افزار شبیه ســازی سیســتم های 
حفاظت کاتدیک برای شــرکت گاز 
 خوزستان اشاره کرد و گفت: از آنجایی 
که شــبکه های توزیــع گاز به دلیل 
مدفون بودن در خاک، به مرورزمان به 

دلیل پدیده خوردگی دچار مشکلات 
نشت گاز، سوراخ شدن خطوط لوله 
و یا ترکیدگی می شوند بنابراین اعمال 
بر روی  کاتدیک  سیســتم حفاظت 
این شبکه ها الزامی است.عضو هیات 
علمی گروه مهندسی مکانیک دانشگاه 
شهید چمران اهواز ادامه داد: با کمک 
این نرم افزار، سیستم حفاظت کاتدی 
 را برای شــبکه های توزیــع گاز را 
شبیه سازی کرده و کارایی این سیستم 
را ارزیابی می کنیم تا در صورت نیاز 
در یک محیط مشــابه تغییرات لازم 

انجام شود.
  وی توضیح داد: ایــن نرم افزار در 
طول ســال های مختلف ارتقا یافته 
و از شــرکت گاز اســتان خوزستان 
به دیگر شــرکت های گاز اســتانی 
تصریح  است.چنگیزیان  شده  معرفی 

کرد: نرم افزار یاد شــده نه تنها نمونه 
داخلی ندارد بلکه نمونه  های خارجی 
کمی با ایــن حجم از قابلیت، دقت و 
سرعت محاسباتی شبیه سازی وجود 
شبکه های  پژوهشی  مرکز  دارد.مدیر 
گازرســانی دانشگاه شــهید چمران 
 اهــواز در ادامــه با تاکیــد بر اینکه 
بهینه ســازی مصرف انرژی از دیگر 
اهداف مرکز است توضیح داد: با توجه 
به اینکه آجرپزی هــا مصرف انرژی 
بالایــی دارند با انجــام فعالیت های 
تجربی بــر روی آنهــا، ۱۵ درصد 
مصرف گاز کاهش و به شــرکت گاز 
اعلام شد.وی اضافه کرد: استفاده از 
گاز طبیعی مایع یا LNG به عنوان 
ســوخت یکی دیگر از مطالعاتی بود 
که به این مرکز ارجاع داده شد چون 
گازسوز کردن خودروها تاکنون برای 

خودروهای سنگین انجام نشده است؛ 
گاز طبیعی مایع به عنوان ســوخت 
اطمینان  قابلیت  سنگین  خودروهای 
بالا و آلودگی پایینی دارد و مشکلات 
آلایندگی در کلان شــهرها ناشی از 
حرکت خودروهای ســنگین را نیز 
کاهش می دهد اما باید زیرساخت های 
آن در کشــور تامین شود. چنگیزیان 
 ادامــه داد: بعد از انجــام مطالعات 
امکان ســنجی گزارشات مکتوب و 
مستند در اختیار شرکت گاز خوزستان 
قرار گرفت و بعد از برگزاری نشست 
با نمایندگان کمیسیون انرژی مجلس 
شورای اسلامی، شرکت ملی نفت و 
محیط زیست، نتایج مربوطه در اختیار 
شــرکت گاز قرار گرفت اما باید در 
سطح کلان تصمیم گیری صورت گیرد.

مرکز پژوهش شبکه های گازرسانی 
دانشگاه شــهید چمران اهواز از سال 
۸۵ راه اندازی شد و به عنوان بازوی 
پژوهشی به شــرکت گاز خوزستان 

کمک رسانی می کند.
  رفع نیازهای پژوهشی شرکت گاز، 
هدایت پایان نامه ها در مقطع ارشد و 
دکترا و استفاده از دانشجویان توانمند 
رفع مشکلات شرکت  برای  دانشگاه 
گاز از جمله دســتورالعمل های این 

مرکز است.

مدیرکل انتقال خون استان یزد: 
 مردم یزد جزء سه استان برتر اهدای خون 

در کشور هستند 
   فاطمه بدخش سرویس استان ها// مدیرکل انتقال 
خون یزد گفت: مردم این استان در اهدای خون جزء 
ســه استان برتر کشور هســتند و باید همه مروج این 
اقدام خداپسندانه باشــیم.به گزارش خبرنگار دریا ، 
محمدرضا آقایی در نشست شورای سلامت شهرستان 
مهریز یزد افزود: طی سال های اخیر با همکاری خوب 
رســانه ها و تلاش های فرهنگی شاهد همکاری مردم 
در اهــدای خون هســتیم. وی در ادامه، اهداکنندگان 
خون را سربازان نامرئی سلامت ذکر کرد و ادامه داد: 
از هر ســه نفر، یک نفر نیاز بــه خون دارد به طوری 
کــه از هر خانواده چهار نفره، یک نفر به تزریق خون 
نیازمند است.آقایی با اشــاره به اینکه ایران در زمینه 
فناوری انتقال خون، اهدای خون و همچنین ســلامت 
خون جزو پنچ کشور اول جهان است، مشارکت مردم 
اســتان یزد را در زمینه اهدای خون بسیار خوب ذکر 
کرد.وی به اجرای طرح ســپاس و آغــاز پیوند مغز 
اســتخوان در استان اشــاره کرد و گفت: در راستای 
اجرای این طرح، خون فرد اهداکننده را گرفته و پس 
از جدا کردن HLA خون، ژن را تشخیص می دهیم 
که این اقدام بطور رایگان انجام می شــود.این مسئول 
گفت: بنابراین نام فرد اهداکننــده وارد بانک ژنتیک 
ایران می شود و اگر زمانی خون وی با خون یک فرد 
مبتلا به سرطان همخوانی داشته باشد یک کیسه خون 
از فرد گرفته شده و سلول های بنیادی آن را جدا کرده 
و به بیمار سرطانی تزریق می شود و بدین ترتیب پیوند 
مغز اســتخوان انجام می گیرد.آقایی با ابراز خرسندی 
از فعــال بودن پایگاه انتقال خون مهریز و مشــارکت 
هفتگی مردم شهرســتان در اهدای خون تصریح کرد: 
جای افتخار اســت که تمــام پایگاه های انتقال خون 
استان کاملا خیری هســتند به طوری که پایگاه های 
اردکان، مهریز، میبد و یزد بطور کامل با کمک خیرین 
 راه انــدازی شــده و پایگاه انتقال خــون بافق نیز با 
کمک خیر در حال ســاخت اســت.وی خاطرنشان 
 ســاخت: آمار اهــدای خون در ماه رمضان امســال

 ۱۵ درصد در اســتان افزایش داشت و میزان مراجعه 
 مــردم به پایگاه هــای انتقال خون نیز در شــب های 
قدر امســال با بیش از ۵۰ درصد افزایش همراه بوده 

است.

خبر

   

آرزو توکلی سرویس اســتان ها // مدیرکل 
ورزش و جوانان اســتان کرمان گفت: اقلام، 
تجهیزات و کالاهای ورزشــی مصرفی مردم، 
باشگاه ها، هیات ها و ادارات این استان سالانه 
۲۰۰ تا ۳۰۰ میلیارد تومان ارزش دارد و این بازار 
در انتظار سرمایه گذار و تولیدکنندگان است. 

   به گزارش خبرنــگار دریا ، میثم پاریزی در 
شــورای راهبری جشنواره و نمایشگاه عزت و 
پیشرفت و معرفی توانمندی های ورزش کرمان 
برای نخستین بار در کشور افزود: هزار میلیارد 
تومان گردش مالی باشــگاه های این اســتان 
و وجود تیم های لیگ برتــری پرتعداد کرمان 
جذابیتی به تولید کنندگان می دهد که با حضور 
در این نمایشگاه با ظرفیت های این حوزه آشنا 
شوند.وی با تاکید بر اینکه برگزاری این نمایشگاه 
سرمایه گذاران را با فرصت های سرمایه گذاری 
کرمان آشــنا می کند ابراز داشت: فروشندگان 
لوازم ورزشــی باید به عرصه تولید ورود کنند 
زیرا واسطه گری ها دیگر جایگاهی در ورزش 
این استان ندارد.مدیرکل ورزش و جوانان استان 
کرمان تاکید کرد: برنامه ریزی دولت برای تولید 
کالاهای ورزشی در راستای بی نیازی از تولیدات 
خارجی اســت و ما باید حداقل نیاز کرمان را 
 تولید و تامین کنیم.وی بــا بیان اینکه نیازهای 
هیات ها و باشگاه های استان کرمان باید احصا و 
 به دبیرخانه جشنواره اعلام شود تصریح کرد: مرکز 
مشارکت ها و اقتصاد وزارت ورزش و جوانان 
با رویکرد برنامه محور در راستای تولید نیازهای 
داخلی کشور و با هدف عملیاتی شدن شعار سال 

فعالیت می کند و انجام این اقدامات فراتر از برنامه 
وزارت ورزش، مورد تاکیــد دولت و کارگروه 
اشتغال استان کرمان قرار دارد.پاریزی با اشاره به 
برنامه ریزی های هدفمند برگزاری این جشنواره 
گفت: مبحث اشتغال فقط دغدغه یک وزارتخانه 
نیســت بلکه همه ارکان و نهادهای کشــور را 
درگیر مــی کند لذا باید به ایــن حوزه ورودی 
جدی داشته باشیم.وی با اشاره به اینکه پیشرفت 
کشــور ماحصل اشــتغال و تولید داخلی است 
 عنوان کرد: اگر جدی تر به حوزه تولید بپردازیم 
می توانیم ضمن اشــتغالزایی، نیاز کشور را هم 
تامین کنیم و حتی برنامه توســعه صادرات را 
پیش ببریم اما هم افزایی درون دستگاهی برای 
تحقق این امر ضروری است.وی ادامه داد: مردم 
بزرگترین ســرمایه اجتماعی وزارت و اداره کل 
 ورزش و جوانان استان کرمان هستند اما باید این 
ظرفیت بســیار بزرگ را به صــورت اثرگذار 
 بــه حــوزه ســرمایه گــذاری در صنعــت 
ورزش هدایت کنیم و بحــث دیگر بنگاه ها و 
سرمایه گذاران اقتصادی و تولید کنندگان هستند 
که با مشــوق های حوزه ورزش می توانند در 
این بخش سرمایه گذاری کنند.مدیرکل ورزش 
و جوانان اســتان کرمان با اشــاره به ضرورت 
حمایت تمامی بخش ها از تولید داخلی افزود: 
باید ابتــدا نیازهای ورزش کشــور را در اقلام 
مصرفی و غیرمصرفــی و وارداتی احصا کنیم و 
 متناسب با آنها تولید و عرضه داشته باشیم.وی 
 با اشــاره به ضرورت مشــارکت مردم در امور 
ســرمایه گذاری حوزه صنعــت ورزش عنوان 

کرد: مقایسه تولیدات داخلی و وارداتی و کیفیت 
محصولات باید در نمایشگاه مورد توجه قرار گیرد 
و تناسب قیمت ها در مقایسه با نمونه های خارجی 
 باید به گونه ای باشــد که برای مجموعه مردم، 
بنگاه ها و باشــگاه هــا، ادارات و هیات های 
استانی جذابیت داشته باشــد.پاریزی با اشاره 
بــه برگزاری جشــنواره و نمایشــگاه معرفی 
توانمندی صنعت ورزش ایران برای نخســتین 
بار در کشور و در استان کرمان گفت: اقداماتی 
در این حوزه طی ســال های گذشــته داشتیم، 
تولیدکننــدگان خوبی داریم که بخشــی از نیاز 
کشــور را تامین می کننــد و رقابت خوبی در 
حوزه کیفیت و قیمت محصولات تولیدی دارند 
 اما میزان این تولیدات متناســب با نیاز ورزش 
کشور نیســت.وی با اشاره به ضرورت حمایت 
دســتگاه ها و حوزه رسانه از این رویداد گفت: 
باید ظرفیت شناســی خوبی در تولیدات دانش 
بنیان و اشتغال آفرین داشته باشیم و نیازسنجی 
مخاطب را باید مورد نظر داشته باشیم و با نگاه 
عملیاتی این اتفاق را رقم بزنیم.مدیرکل ورزش 
و جوانــان کرمــان ادامه داد: باید نیازســنجی 
 متناسب با نیاز استان داشته باشیم و سپس کار 
مقایسه ای انجام دهیم و مطالعات هدفمند انجام 
شود تا به تولید محصول با کیفیت و قابل رقابت 
در بازار جهانی دســت یابیم.همت لهراسبی فرد 
رئیس گروه مرکز مشــارکت ها سرمایه گذاری 
و اقتصــاد وزارت ورزش و جوانان نیز در این 
نشست با معرفی بخش های مختلف جشنواره، 

جزییات آن را تشریح کرد.

بازار ۳۰۰ میلیارد تومانی
 لوازم ورزشی کرمان در انتظار سرمایه گذار

 سید ابوالحســن جعفری سرویس استان ها // 
نماینده مردم بوشهر در مجلس خبرگان رهبری 
با اشاره به برخی مسئولیت های اجتماعی صنایع 
گفت: استان بوشهر بعنوان پایتخت انرژی کشور 
نامگذاری و شناخته می شود و روا نیست بعد از 
این همه ظرفیت بعنوان اســتان محروم معرفی 

شود.
   به گزارش خبرنگار دریا ، آیت الله ســید هاشم 
حسینی بوشهری اظهار کرد: تحریم های دشمن، 
تنگناهای کشــور و شرایط ســخت مالی دولت 
را همــه می دانند با این وجود اگــر دچار خود 
تحریمی نشویم و بروکراسی اداری مانع راه نشود 
با گره گشایی مدیران و روان سازی قوانین برای 
آرامش مردم باید گام های موثری برداشته شود.

وی تاکید کرد: خروجی اقدامات و برنامه های اجرا 
شده دستگاه های اجرایی باید آرامش و آسایش 
مردم باشد.نماینده مردم بوشهر در مجلس خبرگان 
رهبری یادآورشد:مردم این سرزمین همیشه پای 
انقلاب بوده و از این به بعد هم استوار پشتیبان این 
نظام که ثمره خون هزاران شهید است می ایستند.

حسینی بوشــهری گفت: افتخار می کنم امروز به 
سهم خود شنونده دغدغه های افرادی بودم که هر 
روز با مطالبات، مشکلات و نیازهای مردم مواجه 
هستند.وی در پاســخ به اظهار نظر یکی از افراد 
شــرکت کننده در این نشست اظهار کرد: اگر نقد 
و مطالبه ای وجود داشته باشد همه مسئولان آن 
را فریاد محبت، مهربانی وعشق به خدمت تلقی 

می کنند.حسینی بوشهری تاکید کرد: به طور حتم 
نقد کردن ها به معنی نادیده گرفتن خیرات و برکات 
انقلاب نیســت؛ همه کسانی که در این جا حضور 
دارند از بن دندان به این انقلاب اهتمام و باور دارند 
و به دلیل همین باور اســت که می خواهند مردم 
مشکل نداشته باشند تا پا به پای انقلاب و رهبر 
معظم انقلاب این مسیر سخت را که دشمن گاهی 
برای ما ایجاد می کند با سربلندی بپیمایند.نماینده 
مردم بوشهر در مجلس خبرگان رهبری افزود: این 
یک واقعیت انکارناپذیراست که هرچه ما با سوزتر 
و دردمند تر به مشکلات مردم رسیدگی کنیم هیچ 
چیزی از اعتبار ما کم نمی شــود و اگر بر سر ما 
فریاد هم بکشند این فریاد، فریاد محبت و مهربانی 
است.وی ادامه داد: هرچند اینجانب وظیفه اجرایی 
ندارم اما بارها با صدای رسا به نمایندگان مردم در 
مجلس شــورای اسلامی و استاندار اعلام کرده ام 
مشکلاتی که احساس می کنید در سطح استان قابل 
اجرا نیست را بیان کنند تا با توجه به ملاقات هایی 
که انجام می شــود مطرح و نســبت به حل آن ها 
اقدام شود.وی تاکید کرد: مسئولان استان مسائل 
کلان را بــه مرکز منتقل کننــد و اگر از انجام آن 
برنمی آیند اینجانب مســائل را جمع بندی و برای 
اجرا با رئیس جمهور و وزیران درمیان می گذارم.

حسینی بوشــهری با تاکید بر خدمت به مردم در 
بعد اجتماعی، سیاســی، فرهنگی و اقتصادی بر 
ضرورت رسیدگی به مشــکلات شهرستان های 

استان به صورت یک به یک تاکید کرد.

نماینده مردم بوشهر در مجلس خبرگان رهبری :

صنایع به مسئولیت  های اجتماعی خود عمل کنند
پژوهشگران اهوازی نرم افزار محاسبه هدررفت گاز را در کشور کاربردی کردند

فاطمه بدخش سرویس استان ها// مدیر زراعت سازمان جهاد کشاورزی  یزد 
از خرید تضمینی پنج هزار تن گندم در استان خبر داد گفت: این میزان خرید 

تضمینی نسبت سال گذشته ۷۶ درصد افزایش داشته است. 
  بــه گزارش خبرنگار دریا ، یدالله جوادپور افزود: تعهد خرید گندم مازاد بر 
مصرف استان یزد در سال جاری پنج هزار تن تعیین شده که اکنون با برداشت 
این محصول از ۷۰ درصد مزارع استان این تعهد تحقق یافته است. وی تصریح 
کرد: قیمت هر کیلوگرم گندم از طرف دولت ۱۵ هزار تومان تعیین شده است 
که علی الحساب به ازای هر کیلو ۱۱ هزار و ۵۰۰ تومان به حساب کشاورزان 
 واریز می شــود و مابه التفاوت آن در آینده نزدیک به حســاب آنها واریز 
می شود. جوادپور خاطرنشان کرد: علاوه بر مبلغ ۱۵ هزارتومان به ازای هر 
تن گندم تحویلی ۱۰۰ هزار تومان به عنوان کرایه ی حمل به کشاورزان کشت 
قراردادی پرداخت می شود و تا کنون از ۶۱.۷ میلیارد تومان طلب گندمکاران 
اســتان ۲۱.۷ میلیارد تومان آن پرداخت شده که امید است دولت با پرداخت 

به موقع طلب کشاورزان انگیزه بیشتری را برای تحویل گندم باقی مانده ایجاد 
نماید.

   وی ســطح زیرکشت گندم استان در سال زراعی را ۹ هزار و ۳۰۰ هکتار 
بیان کرد و افزود: عمده کشــت این محصول در استان یزد در شهرستان های 
خاتم، ابرکوه، مروست و بهاباد انجام می شود که در سال جاری ۶ رقم گندم 
با نام های نارین، برزگر، سیســتان، ترابی، امین و طلائی که همه این رقم ها 
 مقاوم به شوری و شرایط خشک می باشد، در استان کشت شده است.جوادپور 
افزود : گندم مازاد بر مصرف کشــاورزان به صورت تضمینی توسط ۹ مرکز 
 خرید تشکیلات تعاون روســتایی استان زیر نظر اداره غله استان خریداری 
می شود.اراضی قابل کشاورزی استان ۱۷۰ هزار هکتار است که به علت کمبود 
آب و تداوم ۲ دهه پدیده خشکسالی ۱۱۴ هزار هکتار آن به کشت محصولات 
 کشــاورزی اختصاص دارد.تعداد بهره برداران بخش کشــاورزی یزد حدود 

۷۰ هزار نفر است.

خرید گندم در یزد از مرز پنج هزار تن گذشت
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فرهنگ و هنر

  گروه فرهنگی // مدیر عامل خانه تئاتر از همکاری شهاب حسینی 
با این خانه برای انجام فعالیت های آموزشی هنری خبر داد. مقصود نعیمی 
ذاکر خبر داد که شــهاب حسینی به دعوت رضا دادویی مسئول کمیته 
آموزش خانه تئاتر بنای همکاری با این خانه را دارد و به زودی قرارداد 
این همکاری امضا خواهد شد.نعیمی ذاکر با ابراز خشنودی از همکاری 
شهاب حســینی با خانه تئاتر گفت: از آغاز قبول مسوولیت در خانه 
تئاتر، قرارم با خودم این بود که حتی الامکان از نیروی انسانی خانه تئاتر 
برای اداره آن استفاده کنم. این تصمیم دو اثر ذاتی دارد؛ اول اینکه اهالی 
یک خانه خوب است که خودشان خانه شان را اداره کنند و دیگر اینکه 
موضوع اشتغال اعضای خانه تئاتر باید از خانه شروع شود تا به صحنه 
و دیگر رسانه ها منتهی شود. شهاب حسینی از تئاتر به تلویزیون و سینما 
رفته اســت و در طرحی که برای فعال کردن سالن جوانمرد ارائه کرده، 
رویکرد فرهنگی هنری و آموزشی اش، فعال کردن خانواده تئاتر است و 
قصد دارد هم از جنبه فرهنگی هنری و آموزشی و هم از جنبه اقتصادی 
به هنر تئاتر کمک کند.او با تشریح طرح پیشنهادی شهاب حسینی ادامه 
داد: وی در طرح خود قصد دارد در هر روز ســالن جوانمرد سه باکس 
چهارساعته اجرا داشته باشد؛ در قالب کارگاه های آموزشی هنری و بر 
همین مبنا، نسل فرهیخته و شاید تکرارنشدنی تئاتر را به نسل حاضر پیوند 
بزند. با این نگاه، یکی از مهم ترین رویکردهایش انتقال تجربه استادان به 
جوانان است که در قالب اجرایی مدرن که ساختار آن کارگاهی است، 
دنبال می شــود. باکس صبح را برای کودکان هدف گرفته است. باکس 
عصر را برای نوجوانان و جوانان و باکس شــب را برای بزرگسالان و 
در طرح شان برای سانس شب، اجراهای ویژه با استاندارد تئاتر معیار در 
نظر دارند.به گزارش قدس آنلاین، نعیمی ذاکر درباره اجرایی شدن این 
طرح گفت: این طرح در چند جلسه در هیات مدیره موضوع گفت وگو 
و تصمیم گیری بود که سرانجام با اکثریت آرا مصوب شد و مراحل انعقاد 
قرارداد در حال طی شدن است. نگاه شهاب حسینی در این طرح به سالن 
جوانمرد محدود نمی شود و امید آن می رود که از رهگذر این بسترسازی، 
هنرمندان ارجمند تئاتر از اشتغال خوبی در عرصه رسانه های تصویری 

چه صدا و سیما و چه فضای مجازی بهره مند شوند.

شهاب حسینی کارگاه های آموزشی هنری برگزار می کند

 گروه فرهنگی // »کتابخانه پستی بندرعباس« با
 ۶ هزار و ۹۸۰ جلد کتاب، بالغ بر سه دهه در حال 
ارائه خدمت به مردم در روســتاهای دورافتاده 

است.  
    مسئول کتابخانه پستی بندرعباس گفت: »کتابخانه 
پســتی بندرعباس«با بیش از سه دهه دیرینگی و 
آثار ارزشمند منتشر شــده کانون پرورش فکری 
کودکان و نوجوانان مشتمل بر ۶ هزار و ۹۸۰ جلد 
کتاب کودک و نوجوان، با موضوعات داســتان، 
علمی، دینی، ادبیات، نمایشنامه و تاریخ با جدیت 
در حال ارائه خدمت به روستاییان دورافتاده است. 
مریم قنبری افزود: اینک ۱۵ روستا دور از کتابخانه، 
شــامل گَچین بالا و پایین، مُغ احمد، تازیان بالا 
و پایین، بنَوبند و قلعه قاضی از حوزه شهرســتان 

بندرعبــاس؛ چاه علی لاور، مارُم، حســین آباد، 
گرتمُب، حوزه بخش فین؛ مازگرد، کاشِغ، سَرگَز، 
بنَه دان و کوهشاه احمدی از توابع شهرستان حاجی 
آباد با ۵۴۲ عضو از خدمــات این کتابخانه بهره 
می برند.وی ادامه داد: از ۳ سال پیش که فعالیت های 
 »کتابخانه پستی بندرعباس« سیستمی شده است 
تــا کنون ۴ هزار و ۳۱۱ جلــد کتاب را به امانت 
داده ایم.مسئول »کتابخانه پستی بندرعباس« اضافه 
کرد: شــرایط عضویت و ارسال کتاب هم در این 
کتابخانه، رایگان است. معلمان، مدیران، شوراها، 
دهیاران و هر شــخص علاقه مند دیگر به عنوان 
رابط، کپی شناسنامه و تلفن عضو را برای ثبت در 
سامانه کشوری به ما می دهد و بلافاصله برای هر 
نوبت می توانــد دو جلد کتاب هدیه  بگیرد. پیش 

از این از طریق خدمات پستی با هزینه، کتاب ها 
ارسال می شد.قنبری توضیح داد: بسته های کتاب 
را بــه مدت دو هفته در اختیار رابط قرار می دهیم 
و هــر زمان نیز اراده کند، مــی تواند به تعداد دو 
برابر اعضاء کتــاب دریافت کنــد.وی تازه های 
کتاب این کتابخانه را »دوســت بهتره یا کلوچه؟« 
به نویسندگی سمیره قیومی؛ »تماشای پرندگان« 
 جلد ســوم، اثــر پرویز بختیــاری؛ »خدا حافظ 
عمو میر« از آثار حمید نوایی لواســانی؛ مجموعه 
متل واره ها »تاپ تاپ خمیر من کو؟ تشت پنیر من 
کو؟«، »بارون میاد شَرشَر، گوشه به گوشه شَهر«، 
»هاجستم و واجســتم، یک دسته گُل تو دستم.« 
از طاهره ایبد و »ســفر در کامــوا« به قلم، پری 
رضوی؛ نام برد.این مسئول همچنین گفت: فعالیت 

ایــن کتابخانه به امانت کتاب خلاصه نمی شــود. 
بلکه به مناســبت های مختلف تقویمی، مسابقه، 
مهرواره و جشــنواره برای اعضاء برگزار می کنیم. 
به گزارش ایبنا ؛ »کتابخانه پستی بندرعباس« در 
طبقه دوم ساختمان مرکزی اداره کل کانون پرورش 
 فکری کودکان و نوجوانان اســتان هرمزگان در 
خیابان آیــت الله غفاری جنوبی قرار دارد. دومین 
»کتابخانه پستی هرمزگان« در شهرستان میناب در 

شرق استان است.

به مدت بیش از سه دهه؛

کتابخانه پستی بندرعباس در کنار بچه   های روستا 

  گــروه فرهنگــی // بــرادران محمودی 
اسپین آف سریال »پوست شیر« را می سازند که 
در شبکه نمایش خانگی تولید شده است.پس از 
ساخت و پخش سریال »پوست شیر« در سال 
۱۴۰۱ حال در جدیدترین همکاری جمشید و 
نوید محمودی، اسپین آف این سریالِ موفق نیز 
ساخته و پخش می شود.سریال »پوست شیر« 
به کارگردانی جمشید محمودی و تهیه کنندگی 
نوید محمودی براســاس رای کاربران سایت 
 ســینمایی »IMDB« توانســت نمره خوب
 ۸.۴ به دســت بیاورد تا به این ترتیب عنوان 
محبوب ترین ســریال ایرانی را از آن خودش 
کند.این ســریال در ســه فصل هشت قسمتی 
پخش شــد و توانســت مخاطبان زیادی را 
جذب کنــد. همچنین منتقدان و کارشناســان 
حوزه های مختلف نیز به تحلیل این اثر پرداخته 
و آن را از موفق ترین ســریال های سال های 
اخیر دانسته اند.»پوســت شــیر« اولین تجربه 
بــرادران محمودی در شــبکه نمایش خانگی 
بود. فیلمنامه این ســریال را جمشید محمودی 
به همراه رضا بهاروند نوشته اند که در نگارش 
اســپین آف هم محمودی و بهاروند هم همکار 
خواهند بود.جزئیات بیشــتر درباره اسپین آف 
»پوست شــیر« متعاقباً اطلاع رسانی خواهد 
شــد.هادی حجازی فر، پانته آ بهــرام، مهرداد 
احمدیه،  پردیس  کمالــی،  علیرضا  صدیقیان، 
ژیلا شاهی مجتبی پیرزاده و شهاب حسینی از 
جمله بازیگران این ســریال هستند.به گزارش  
مهر؛ اســپین آف به روایتی گفته می شود که بر 
اساس داســتان یا مفهوم یک اثر دیگر باشد. 
اسپین آف ممکن است جزئیات بیشتری از آن 
را روایت کند و یا روایتگر داســتان متفاوتی 
باشد. اســپین آف ها معمولًا بر اساس کارهای 
بسیار موفق ســاخته می شوند و گاه بر اساس 

شخصیت های فرعی آن داستان هستند.

گروه فرهنگی // رئیس گروه توسعه 
گردشــگری  محصولات  و  جاذبه ها 
وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی گفت: ۸ روستای کشور 
برای انتخاب به عنوان روستای جهانی 
توسط ســازمان جهانی گردشگری 

)UNWTO( به رقابت می پردازند. 
   مهدی بهاروند با بیان این خبر گفت: 
با تشکیل کارگروه روستاهای جهانی 
در محل معاونت گردشگری، متشکل 
از اعضای دفتــر مطالعات، آموزش و 
برنامه ریزی گردشــگری، دفتر توسعه 
گردشگری داخلی، پژوهشگاه وزارت 
و نیز متخصصین این حــوزه، از بین 
کل روستاهای کشور ۱۳۰ روستا وارد 
مرحله اولیه انتخاب شدند. سپس این 
 تعداد به ۳۰ روستا و در ارزیابی نهایی به
 ۸ روســتا رسیدند تا با تکمیل پرونده 
توسط مدیران اســتانی و ارسال آن به 
معاونت گردشگری تا پایان خردادماه 
سال جاری، ســهم جمهوری اسلامی 
ایــران بــرای بهره منــدی از فرصت 
بین المللی ایجاد شــده توسط سازمان 
جهانی گردشگری حفظ شود. وی به 
۸ روستای منتخب اشاره کرد و گفت: 
روستای کندوان استان آذربایجان شرقی، 
روستای میمند کرمان، روستای سهیلی 
هرمزگان، روســتای قاسم آباد گیلان، 

روستای  مازندران،  کندلوس  روستای 
پالنگان کردستان، روستای ابیانه اصفهان 
و روستای بیشــه لرستان روستاهایی 
هستند که به عنوان نمایندگان جمهوری 
اســلامی ایران در این رقابت جهانی 
شــرکت خواهند کرد. بهاروند یادآور 
جهانگردی  جهانی  ســازمان  شــد: 
 ۲۰۲۱ ســال  از   )UNWTO(
موضوعی را تحت عنوان دهکده های 
جهانی گردشــگری مطرح و هدف از 
این اقدام را پیشــبرد نقش گردشگری 
در حفاظت از روستاها عنوان کرد. بر 
این اساس موضوعاتی از جمله مناظر 
طبیعی، فرهنگی، ارزش ها و فعالیت های 
محلی شــامل خوراک شناسی و حفظ 
هویت بومی روستاها مورد تاکید قرار 
گرفــت.وی افزود: بر این اســاس در 
ســال ۲۰۲۱، ۴۴ روستا از ۳۲ کشور 
در سراسر پنج منطقه جهان انتخاب و 
در سال ۲۰۲۲ به همین تعداد روستای 
جهانی معرفی شدند که همه آنها به دلیل 
منابع طبیعی و فرهنگی خود و همچنین 
اقدامــات مبتکرانــه و متحول کننده و 
تعهد به توسعه گردشــگری برگزیده 

شده بودند.بهاروند گفت: امسال تعداد 
کاندیداها به شــدت افزایش پیدا کرده 
اســت و هم اکنون تعداد کل کاندیداها 
در سطح جهان به ۱۲۵۶ روستا رسیده 
است که طبق تجربه سال های گذشته، 
از این تعداد کمتر از ۵۰ روستا به عنوان 
روستاهای جهانی در فهرست روستاها 
قرار خواهند گرفت. وی خاطرنشــان 
کرد: رقابت به نسبت سال های گذشته 
بســیار سخت شده اســت و ما کمتر 
از یک درصد احتمال انتخاب شــدن 
داریم.رئیس گروه توســعه جاذبه ها 
به  همچنین  گردشگری  و محصولات 
شاخص های انتخاب روستاهای جهانی 
اشــاره کرد و گفــت: دارا بودن منابع 
فرهنگی، ترویــج و حفاظت از منابع 
طبیعی، پایداری اقتصــادی، پایداری 
و  توسعه  محیطی،  پایداری  اجتماعی، 
یکپارچگی زنجیــره ارزش، حاکمیت 
و اولویت بندی گردشگری، زیرساخت 
و اتصال و همچنین بهداشت، ایمنی و 
امنیت از جمله معیارهای اعلام شده از 
سوی سازمان جهانی گردشگری بوده 
است که کارگروه مذکور با لحاظ کردن 

آنها ۸ روســتای منتخب را تایید کرده 
است. بهاروند همچنین با تشریح اینکه 
چنانچه روستاهای ایران بتوانند به این 
جایگاه جهانی برسند، چه دستاوردهایی 
در پی خواهد داشت، گفت: روستاهایی 
توسط سازمان جهانی گردشگری  که 
اطلاع رســانی  از  شــوند  معرفــی 
به  تبلیغاتی  امتیازهــای  و  بین المللی 
عنوان نمونه ای برجسته از یک مقصد 
بهره مند خواهند  گردشگری روستایی 
شد، مانند آنچه در وب سایت ابتکاری 
دهکده های  بهترین  در   UNWTO
نمایش گذاشته شده  به  گردشــگری 
است. وی خاطرنشــان کرد: دریافت 
دیپلم و یا پلاک امضا شــده توســط 
دبیرکل ســازمان جهانی گردشگری، 
عضویت در شبکه روستاهای جهانی 
و نیز تبدیل شــدن بــه فضایی برای 
 تبادل تجربیات و آموزش ها و در کل 
یاری رساندن به رشد گردشگری کشور 
برشی از دستاوردهای این مهم به شمار 
می آید. بهاروند با تاکید بر اینکه چنانچه 
از ۱۰۰ امتیاز در نظر گرفته شده بتوانیم 
۸۰ امتیاز را کسب کنیم وارد مجموعه 

روستاهای جهانی خواهیم شد، اظهار 
کرد: با توجه به اینکه سازمان جهانی 
به  حضــوری  ارزیاب  گردشــگری 
کشورها نخواهد فرســتاد، از این رو 
محتوای موجــود در فضای مجازی 
شامل عکس، فیلم و نیز نظر مخاطبان 
یکــی از ملاک هــای مهــم انتخاب 
خواهد بود. به گــزارش ایرنا ؛ رئیس 
گروه توســعه جاذبه ها و محصولات 
اداره کل استانی  گردشگری وظایف ۸ 
جهت تکمیل پرونده روستاهای جهانی 
را برشــمرد و گفت: تشکیل جلسه با 
واحد مرتبط با روستاها در استانداری به 
منظور همکاری در تکمیل زیرساخت 
و برگــزاری جشــنواره های مرتبط، 
تهیــه کلیپ و تیــزر تبلیغاتی به زبان 
 انگلیســی، تهیه اقلام تبلیغاتی مرتبط، 
طراحی وبسایت، عکاسی از جاذبه های 
گردشگری روستا، مستندسازی تامین 
زیرســاخت ها، دســترس پذیر کردن 
برای  روستاها  گردشگری  جاذبه های 
معلولین و افراد کم تــوان، انجام امور 
از محیط زیســت  به حفاظت  مربوط 
از قبیل راهکارهــای کاهش مصرف 
غیره  و  زباله  پلاســتیک، جمع آوری 
بخشــی از امور اجرایی محول شــده 

استانی به شمار می آیند.

 روستای سهیلی هرمزگان در فهرست رقابت جهانی 

به کارگردانی جمشید محمودی؛
اسپین آف »پوست شیر« ساخته می شود

و  ایزدیار  پرینــاز   // گروه فرهنگی 
محســن تنابنده در آیین پایانی دور 
ششــم بزرگترین رویداد مســتقل 
سینمای ایران، از سوی آکادمی افسانه 
زندگی به عنوان بهترین بازیگران سال 

انتخاب شدند. 
   رئیس مراسم بین المللی آکادمی افسانه 
زندگی در آیین پایانی ششــمین دور 
برگزاری این رویداد مســتقل سینمای 
ایران که در سالن موج نو آکادمی افسانه 
زندگی برگزار شد، گفت: امروز فرصتی 
دوباره دســت داد که هفت فیلم مطرح 
سال ســینمای ایران را در دور ششم از 
بین تولیدات یکساله )۱۴۰۰ تا ۱۴۰۱( 
پس از یکسال کار کارشناسی و بررسی 
آثار در شورای آکادمی افسانه زندگی 
انتخاب و معرفی کنیم.ســجاد اصغری 
هفت فیلم مطرح ســال سینمای ایران 
شــامل جنگ جهانی ســوم کاری از 
هومن سیدی، نگهبان شب ساخته رضا 
میرکریمی، بدون قرار قبلی به کارگردانی 
بهروز شعیبی، درب کاری از سیدهادی 
محقق، تصــور کاری از علــی بهراد، 
بی رویا اثری از آریــن وزیردفتری و 
ملاقات خصوصی کاری از امید شمس 

را معرفی کرد.در ادامه نوبت به معرفی 
بهترین بازیگر و بهترین فیلمبردار سال 
سینمای ایران شد که محسن تنابنده برای 
بازی در فیلم جنگ جهانی سوم و پریناز 
ایزدیــار برای بــازی در فیلم ملاقات 
بازیگران و  بهترین  خصوصی به عنوان 
محمد حدادی به عنوان بهترین فیلمبردار 
سال ســینمای ایران برای فیلمبرداری 
فیلم بدون قرار قبلی معرفی شــدند.در 
دور پیشــین امیر جدیدی برای بازی 
در فیلم قهرمان، الناز شاکردوست برای 
بــازی در فیلم ابلق و محمد رســولی 
بعنوان  فیلــم زالاوا  فیلمبرداری  برای 
بهترین بازیگران و بهترین فیلمبردار سال 

انتخاب شــده بودند.اصغری در بخش 
چهره ماندگار به یاد عباس کیارستمی 
گفت: این دور برای ارج نهادن به جایگاه 
زن در ســینمای ایران و جهان تندیس 
آکادمی افســانه زندگی به یاد عباس 
کیارستمی به صورت نمادین به ژولیت 
بینوش بازیگر فرانسوی فیلم کپی برابر با 
اصل تقدیم می شود.همچنین، لوح تقدیر 
ششمین دوره مراســم آکادمی افسانه 
زندگی به رسول صدرعاملی و خسرو 
معصومی کارگردان های مطرح سینمای 
ایران اهدا شد.همچنین در بخش معرفی 
هفت فیلم کوتاه ســال سینمای ایران، 
داریوش بابائیان تهیه کننده و پخش کننده 

سینما به عنوان دبیر بخش معرفی هفت 
فیلم کوتاه مراســم بین المللی آکادمی 
افسانه زندگی آثار این دوره را معرفی 

کرد:
 ، پایــدار(  مشــکی)محمد  نوشــابه 
آرام)روح الله فخرو(، کرم ابریشم )امیر 
هنرمند(، تشــک)آرش حســن پور(، 
آقای  اتاق  اسدپور(،  جای خالی)نسیم 
ونذ)احسان میرزایی( و پویانمایی زمین 
بازی)سمانه اسدی( امیر خانزاده مدیر 
روابط عمومی ششمین دوره بین المللی 
آکادمی افســانه زندگی هم گفت: در 
این دوره ســعی کردیم با نگاه به تمام 
جوامــع کار، هفت فیلم مطرح ســال 
سینمای ایران را معرفی کنیم و جا دارد 
از تمامی رســانه ها که از دور نخست 
تــا کنون ما را حمایت و یاری کردند و 
همچنین از تمامی نهادها و کســانی که 
ما را برای برگزاری دور ششــم بخش 
بین الملل و سینمای ایران همراهی کردند 
تشکر کنم.پیشتر، در جبهه غرب خبری 
نیست به کارگردانی ادوارد برگر از آلمان 
به عنوان بهترین فیلم خارجی زبان بخش 
بین الملل آکادمی افسانه زندگی در دور 

ششم انتخاب و معرفی شده بود.

گروه فرهنگی // گزیده ای از ترانه های علیرضا طبایی با 
عنوان »عشق تو نمی میرد« روانه بازار کتاب شده است. 

  به تازگی گزیده ای از ترانه های علیرضا طبایی، شــاعر و 
ترانه سرای پیشکســوت با عنوان »عشق تو نمی میرد« در 
بازار کتاب عرضه شــده اســت.این کتاب دربرگیرنده ۲۴ 
ترانه از ســروده های طبایی اســت که پیش از این توسط 
خواننــدگان مطرح موســیقی پاپ ایرانی اجرا شــده اند.

از جمله مشــهورترین این ترانه ها که در ســال های بعد، 
اجراهای متعددی از آنها عرضه شــده می توان به »عشق 
تو نمی میرد«، »تنها با گل ها«، »طلســم آرزوها«، »نگاهم 
با نگاهت قصه ها دارد«، »مرد سرگردان« و »کوچه میعاد« 
 اشــاره کرد.در مقدمه این کتاب به قلــم علیرضا بهرامی، 
مدیر نشر آرادمان، آمده است: »علیرضا طبایی که از شاعران 
تاثیرگذار در سیر تکوینی غزل معاصر به شمار می رود، از سال 

۱۳۴۸ به بعد به عرصه ترانه سرایی نیز وارد شد. ترانه یا تصنیف 
در آن سال ها وضع خوبی نداشت و به دور جانفرسای استفاده 
 از کلمه های تکراری افتاده بود. شاعرانی چون پرویز وکیلی، 
نوذر پرنگ، علیرضا طبایی و محمدعلی بهمنی تلاش کردند 
کــه با ورود خود به این عرصه، فضا را تغییر دهند؛ که در 
نوع خود موفق هم بودند. اینان ســبب شدند که ترانه، هم 
رنگ و بوی تازه به خود ببیند و هم از تکرار و ابتذال فاصله 
بگیرد. در این میان، طبایی همراه با کسان دیگری چون ایرج 
جنتی عطایی و شهیار قنبری تلاش کردند تا به ترانه یک 
روح تازه بدمند و تحول هایی هم در مضمون و هم در زبان 
و تصویــر ترانه های آن روزگار پدید آورند. البته او بعد از 
چهار پنج سال، فعالیت در عرصه ترانه را متوقف کرد؛ چون 
فکر می کرد که کار ترانه سرایی به شعر و شاعری اش لطمه 
می زند.« از جمله آثار طبایی می توان به »جوانه های پاییز«، 
»از نهایت شب«، »گزیده آثار کوتاه از شاعران معاصر«، 
»خورشیدهای آن  سوی دیوار«، »شاید گناه از عینک من 
باشد«، »مادرم؛ ایران« و »تندر؛ اما ناگهانی تر« اشاره کرد. 
به گزارش قدس آنلاین ؛ نشر آرادمان »عشق تو نمی میرد« 
را در ۵۸ صفحه با قیمت ۲۹ هزار تومان روانه بازار کتاب 

کرده است.

پریناز ایزدیار و محسن تنابنده بهترین بازیگران سال شدند

»عشق تو نمی میرد« پس از نیم قرن به بازار کتاب آمد

گروه فرهنگی // کتاب داستان »جعبه 
توسط  رحمانی  فرزانه  نوشته  خیال« 
انتشارات کانون پرورش فکری کودکان 
و نوجوانان منتشــر و روانه بازار نشر 

شد.
  کتاب داســتان »جعبه خیال« نوشته 
فرزانه رحمانی به تازگی با تصویرگری 
کانون  انتشارات  توسط  احمدی  سعیده 
پرورش فکری کودکان و نوجوانان منتشر 
و روانه بازار نشر شده است.این کتاب که 
برای مخاطبان بالای ۷ سال نوشته شده، 

ماجرای خیال بافتن برادری برای خواهر 
کوچکش وسط اسباب کشی است وقتی 
کسی حواســش به کوچک ترین عضو 
خانواده نیســت. همدلی، خیال پردازی 
و حمایت بی قید و شــرط جان مایه ی 
این داستان است؛ محتوایی که نمایانگر 
اهمیت بازی در دنیای کودکان اســت.
فرزانه رحمانی، این کتاب را به مهرگان 
موفرفری قشنگ تقدیم کرده است. در 
پشــت جلد این کتاب آمده است: »من 
می شویم.  موشــک  موفرفری سوار  و 

با شمارش من موشــک از زمین بلند 
می شود: »ده، نه، هشت، …« ستاره های 
دنباله دار، شهاب سنگ ها و ماهواره ها از 
کنارمان می گذرند. دور زحل می چرخیم 

و می خندیم.« به گزارش مهر، این کتاب 
با ۲۸ صفحه، شمارگان ۲ هزار و ۵۰۰ 
نســخه و قیمت ۴۰ هزار تومان منتشر 

شده است.

توسط کانون پرورش فکری؛

»جعبه خیال« به بازار نشر رسید

خبر



گروه حوادث// فرمانده پایگاه دریابانی قشم از توقیف یک 
فروند موتور لنج غیرمجــاز و فاقد مدارک هویتی در حوزه 
اســتحفاظی این پایگاه در آب های ایــن جزیره خبر داد. 
سرهنگ صفر متاجی افزود: مرزبانان پایگاه دریابانی قشم با 
انجام اقدامات اطلاعاتی از فعالیت این شــناور غیرمجاز بی 
هویت مطلع شــدند.وی ادامه داد: مرزبانان برای بررسی و 
پیگیری موضوع به محل اعلامی اعزام شدند که پس از دقایقی 
گشــت زنی یک فروند موتور لنج را که از سمت ساحل به 
سمت عمق دریا در حال حرکت بود را مشاهده و برای بررسی 
بیشتر آن را متوقف کردند. فرمانده پایگاه دریابانی قشم با بیان 
اینکه شناور توقیفی فاقد هر گونه مدارک هویتی بود، گفت: 
یک متهم در این زمینه دستگیر شده است. به گزارش ایرنا، 
سرهنگ متاجی با اشاره به اینکه مرزبانی مسوولیت امنیت 
دریا و مرزهای دریایی را برعهده دارد، اضافه کرد: دریادلان 
پایگاه دریابانی قشم با قاطعیت و اشراف کامل بر مرزهای آبی 
این خطه از میهن اسلامی نظارت کامل دارند و مقابله با قاچاق 
دام زنده، قاچاق ســوخت و برخورد با افراد سودجو را در 

دستور کار خود قرار داده  اند.
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در امتداد تاریکی

  

  روزی که با »عاطفه« در یکی از کافه های شهر آشنا 
شدم، خیلی دلم به حالش سوخت و تصمیم گرفتم 
 به هر طریق ممکن به او کمک کنم اما آرام آرام او 

به طرز جنون آمیزی عاشق من شد و ...
  مرد  ۴۵ساله ای که به اتهام برقراری رابطه نامشروع و خلوت 
کردن با نامحرم بازداشــت شده بود، در حالی که بیان می کرد 
نمی دانم همه این حوادث یک نقشه شوم است یا من فریب زن 
جوانی را خورده ام! درباره چگونگی این ماجرا به کارشــناس 
اجتماعی کلانتری گفت: پدرم تاجر سرشناسی است، به همین 
دلیل من هیچ وقت از نظر مالی مشکلی نداشتم و طعم بی پولی 
را نچشیده ام. بیشتر بســتگان مان در خارج از کشور زندگی 
می کنند و من هم قصد داشــتم به خارج از کشــور بروم و در 
آنجا سرمایه گذاری کنم ولی فقط به خاطر عشق و علاقه به پدر 
و مــادرم این جا ماندم اما همواره جوانی آزاد بودم و هر کاری 
می خواستم انجام می دادم. با دوستانم به تفریح و خوشگذرانی 
می رفتم و چیزی در زندگی ام کم نداشتم، به همین دلیل تا مقطع 
دیپلم بیشتر درس نخواندم چون قرار بود مسیر تجارت پدرم را 
ادامه بدهم. خلاصه وارد بیســت و سومین بهار زندگی ام شده 
بودم که »تبســم« در مسیر زندگی ام قرار گرفت و من نه یک 
دل بلکه صد دل عاشقش شدم. او هم از خانواده سرشناسی بود 
و قصد داشت در آزمون سراسری )کنکور( شرکت کند. خلاصه 
خیلی زود به خواستگاری اش رفتم و با هم ازدواج کردیم. در 
طول این سال ها زندگی عاشقانه ای را تجربه کردم و یک پسر 
حاصل این ازدواج شد اما زندگی من از یک سال قبل در حالی 
به گونه دیگری تغییر کرد که روزی برای تفریح به کافه ای در 
یکی از مناطق تفریحی شهر رفته بودم. آن جا دختر جوانی را 
دیدم که برای گرفتن پول به چند جوان التماس می کرد. آن ها 
هم به قصد سوءاســتفاده از آن دختر، او را مورد تمسخر قرار 
می دادند. در این هنگام دلم به حالش سوخت و تصمیم گرفتم آن 
دختر ۲۰ساله را از این وضعیت اسفبار نجات بدهم. از افرادی 
که در همان اطراف بودند نشانی منزل او را گرفتم. همه می گفتند 
»عاطفه« دختری خوب و مهربان است اما اوضاع مالی خوبی 
ندارد. وقتی بیشــتر پرس و جو کردم تازه فهمیدم پدر عاطفه 
فوت کرده و او مخارج مادر و برادر کوچکش را تامین می کند. 
این گونه بود که مبالغی را از پدرم نیز گرفتم و خانه ای برای او 
اجاره کردم تا دیگر پایش را به کافه نگذارد ولی در میان همین 
معاشرت ها و رفت و آمدها متوجه شدم عاطفه به من علاقه مند 
شده است. او که مدعی بود از همسرش طلاق گرفته است در 
حد جنون به من ابراز علاقه می کرد تا جایی که نمی توانست 
لحظه ای بدون من زندگی کند. در این شرایط مجبور شدم بیشتر 
از گذشته در کنارش باشم تا مشکلی در زندگی نداشته باشد. با 
وجود این عذاب وجدان آزارم می داد چرا که همسرم را دوست 
داشــتم و نمی خواستم این ماجرا موجب ایجاد فاصله ای بین 
من و »تبسم« شود. از سوی دیگر هم در برابر عاطفه احساس 
مسئولیت می کردم و به او نیز علاقه مند شده بودم. همسرم که 
متوجه تغییر رفتارهای من شــده بود چند بار به خاطر خروج 
بی موقع از منزل به من تذکر داد ولی من هیچ اهمیتی به تذکرات 
او نمی دادم و کار خودم را انجام می دادم تا این که شب گذشته 
طبق معمول به خانه اجاره ای عاطفه رفتم اما ناگهان پسر جوانی 
با چهره ای خشمگین وارد خانه شد و با نشان دادن مدارکی ادعا 
کرد عاطفه همسر اوست و او درباره طلاقش به من دروغ گفته 
است. این بود که با تماس آن پسر جوان نیروهای انتظامی 
من و عاطفه را به کلانتری آوردند. اکنون همسرم نیز که در 
جریان ماجرا قرار گرفته است به طرف کلانتری می آید و 
من نمی دانم همه این حوادث یک نقشه هولناک است  یا به 

خاطر احساس عاطفی فریب خورده ام اما ای کاش...

جنون خیانت!

حوادث جهان

سیل در جنوب غرب چین 1۵ قربانی گرفت
  بارندگی های شدید و ســیلاب در کلانشهر »چونگ کینگ« 
واقع در جنوب غرب چین دستکم ۱۵ قربانی گرفته است. مقامات 
محلی چین اظهار کردند که چهار تن دیگر نیز در حوادث مرتبط با 
بارندگی شدید و جاری شدن سیلاب مفقود شده اند. این تلفات به 
دلیل بارش شدید باران در جنوب غرب این کشور ثبت شده است 
و چهار منطقه در چونگ کینگ را بر آن داشــته تا بالاترین سطح 
هشــدار قرمز را صادر کنند. ویدئوهای منتشرشده از این کلانشهر 
نشــان می دهد که نیروهای امدادی در تلاش برای نجات ساکنان 
و پاکسازی خیابان ها هســتند. وزارت مدیریت اضطراری چین 
نیز ســطوح هشدار اضطراری خود را افزایش داده است. همچنین 
بارندگی های شــدید، استان سیچوآن چین را نیز تحت تاثیر قرار 
داده و گفته می شــود که بیش از ۴۶۰ هزار سکنه با پیامدهای این 
سیل مواجه شده اند. با این حال تاکنون تلفاتی در این استان گزارش 
نشده است. شبکه تلویزیونی دولتی CCTV گزارش داد که بیش از 
۸۵ هزار نفر از ساکنان سیچوآن آواره شده اند. به گفته رسانه های 
دولتی چین، حداقل ۴۰۰ تیم امدادی برای کمک به عملیات امداد و 
نجات به مناطق حادثه دیده اعزام شده اند. به گزارش شینهوا، »شی 
جین پینگ«، رهبر چین به مقامات دســتور داده است که به حفظ 
امنیت ساکنان و به حداقل رساندن تلفات در جریان عملیات امدادی 
»اولویت اصلی« بدهند. او همچنین به وزارتخانه های مختلف دولتی 
از جمله مقامات کنترل سیل و مدیریت اضطراری این کشور گفته 
که تلاش های واکنش به این بلای طبیعی را هماهنگ کنند. تابستان 
امسال مناطق مختلف چین شاهد بارش شدید باران بوده است و 
هفته گذشته در استان سیچوآن پس از رانش زمین ناشی از بارندگی 

شدید و سیل، چهار نفر کشته و سه نفر دیگر نیز مفقود شدند.
تیراندازی در تگزاسِ آمریکا با 3 کشته 

  مقامات پلیس ایالتی آمریکا اعلام کردند که در پی تیراندازی 
در شــهر »فورث ورث« در ایالت تگزاس این کشور، سه تن 
کشته و دستکم هشت تن دیگر نیز زخمی شدند. پلیس ایالتی 
در پی دریافت گزارش هایی مبنی بر وقوع تیراندازی به محل 
حادثه اعزام شدند. ماموران پلیس ایالتی چندین نفر را که مورد 
اصابت گلوله قرار گرفته بودند در یک پارکینگ پیدا کردند.به 
گفته مقامات پلیس، یک نفر در دم جان باخته و دو نفر دیگر نیز 
مدتی بعد بر اثر شدت جراحات جان خود را از دست داده اند.
همچنین گفته می شود دستکم هشــت تن دیگر در این حادثه 
تیراندازی زخمی و به بیمارســتان منتقل شدند.تاکنون مظنون 
یا مظنونانی مرتبط با این حادثه دســتگیر نشده و انگیزه این 

تیراندازی هنوز مشخص نیست.
4 کشته بر اثر انفجار در وزیرستان شمالی پاکستان

 بر اثر وقوع انفجار در وزیرســتان شــمالی در استان »خیبر 
پختونخواه« در شمال غربی پاکستان، ۴ نفر کشته و ۱۰ تنَ زخمی 
شدند.پلیس پاکســتان در بیانیه ای اعلام کرد که بر وقوع انفجار 
در یک ایســت بازرسی، یک کودک و ۳ نظامی این کشور کشته 
شدند.بر اساس اعلام این خبرگزاری، حادثه زمانی رخ داد که یک 
عامل انتحاری مواد منفجره همراه خود را در یک ایست بازرسی 
در اســتان »خیبر پختونخواه« در شــمال غربی پاکستان منفجر 
کرد.»سلیم ریاض« افسر پلیس منطقه )DPO( در این خصوص 
گفت: حمله انتحاری در پست بازرسی امنیتی »حمیدالله شهید« در 
جاده »بانو-میران شاه« در منطقه قبیله ای وزیرستان شمالی در مرز 
با کشور افغانستان رخ داد.پاکستان اعلام کرد که در این حادثه ۱۰ 
نفر هم زخمی شــده اند که حال برخی از مجروحین این حادثه از 
سوی منابع بیمارستانی وخیم گزارش شده است؛ لذا احتمال افزایش 
شمار تلفات وجود دارد.تا کنون هیچ فرد یا گروهی مسئولیت حمله 

انتحاری در وزیرستان شمالی را برعهده نگرفته است.

  گروه حوادث //  رئیس ســازمان نظام پزشکی بندرعباس 
گفت: افرادی که با جرم تجاوز به عنف در بندرعباس اعدام 
شدند، از طریق شــبکه های اجتماعی )اینستاگرام( جذب 

مشتری می کردند. 
  حسین کرم پور در جمع خبرنگاران جزئیات مربوط به اعدام سه 
متجاوز به عنف در بندرعباس را تشــریح کرد و افزود: این جرم 
در تمامی کشورهای دنیا بالاترین مجازات را در پی دارد.وی در 
خصوص پرونده این افراد گفت: بررسی پرونده های شکایت را از 
یک سال و نیم قبل در سازمان نظام پزشکی بندرعباس آغاز کرده و 
همزمان، نسبت به دریافت اطلاعات از همکاران خود اقدام کردیم. 
رئیس سازمان نظام پزشکی بندرعباس ادامه داد: نخستین موردی 
که در این زمینه به آن برخوردیم پرونده این سه نفر بود که با اثبات 
جرم هایشان حکم اعدام توسط مرجع قضایی برای آن ها صادر و 
درنهایت اعدام شــدند.دکتر کرم پور اشاره کرد: مطلع شدیم فردی 
خود را در مراکز مختلف به عنوان پزشک معرفی می کند و همکاران 
ما به محض اطلاع از پزشــک نبودن  وی،  آن  را اخراج کرده و به 
نظام پزشکی اطلاع می دادند. وی بیان کرد: این فرد اعمال مختلفی 
از قبیل لیپوساکشِن و تزریق چربی انجام می داده و با کمک ۲ نفر 
دیگر اقدام به جعل مُهرها و سرقت سربرگ های پزشکان می کرده 

است.
  رئیس سازمان نظام پزشکی بندرعباس گفت: آن ها با استفاده از 
این ســربرگ ها و مُهرهای تقلبی داروهایی از برخی داروخانه ها 
دریافت می کردند، داروهای تخصصی بیمارستان که برای بیهوشی 
بود. دکتر کرم پور بیان کرد: ســازمان نظام پزشکی بندرعباس هم 
پزشکانی را که از مُهر و سربرگ آن ها سواستفاده شده خواست که 
نســبت به تنظیم شکایت از این افراد اقدام کنند و همچنین پرونده 
شاکیانی که از این ها به علت عوارضی که ناشی از اعمال جراحی 
بود شــکایت کرده بودند را هم در اختیار داشتیم. وی گفت: این  
موضوعات در محدوده صنفی نظام پزشکی بود و بعد مشخص شد 

افراد ذکر شده، جرایم دیگری هم مرتکب شده اند.
  رئیس سازمان نظام پزشکی بندرعباس افزود: پس از جمع آوری 
داده ها، موضوع به اداره کل اطلاعات هرمزگان اطلاع داده شد چون 
ســازمان به این نتیجه رسید که این افراد با پشتوانه و برنامه ریزی 
شده، دست به تخلف و ارتکاب جُرم زده اند.دکتر کرم پور بیان کرد: 
ســربازان گمنام امام زمان )عج( در اداره کل اطلاعات هرمزگان 
متوجه شــدند این افراد باید مورد بررسی های تکمیلی قرار گیرند 
و درنتیجه با اقدامات دقیق امنیتی، متهمان را دســتگیر کردند.وی 
ابراز کرد: بعد مشخص شــد این افراد در منزل شان هم عمل های 
جراحی انجام می دادند و به دنبال آن مشخص شد اقدام به استفاده 
از داروهای بیهوشی برای بیهوش کردن بانوان مراجعه کننده می کرده 

و در حالت بیهوشیِ آنان، دست به اعمال منافی عفت می زدند.
  رئیس سازمان نظام پزشکی بندرعباس اظهار کرد: پرونده این ها 

از مداخله در اعمال درمانی آغاز شد و بعد ابعاد دیگر تخلفات و 
جرایم آن ها یعنی جعل و اقدام به اعمال منافی عفت آشکار شد.

دکتــر کرم پور بیان کرد: تبلیغات این ها هم از طریق شــبکه های 
اجتماعی و بیشــتر، اینســتاگرام بود که خود را پزشک معرفی و 
اقدام به جذب مشتری می کرده اند.وی اشاره کرد: هفت مرکزی که 
این ها در آن ها کار انجام داده بودند هم با همکاری دستگاه قضایی، 
سازمان نظام پزشکی و دانشگاه علوم پزشکی تعطیل شدند اما وقتی 
که مشخص شد این مراکز دارای همکاری نظام مند با مجرمان نبوده 

و از تخلفات انجام شده اطلاع نداشته اند، فک پملب شدند.
  رئیس سازمان نظام پزشــکی بندرعباس یادآور شد: زمانی که 
همکاران در این مراکز از پزشــک نبودن این ها مطلع می شــدند 
آن ها را اخراج و ســریع موضوع را اطلاع می دادند.دکتر کرم پور 
خاطرنشــان کرد: اعتماد به تبلیغات غیر واقعی در شــبکه های 
اجتماعی و پیام رسان ها که کسانی خود را پزشک معرفی می کنند، 
علاوه بر به خطر افتادن سلامت و جان افراد می تواند باعث به خطر 

افتادن آبرو، حیثیت و نوامیس هم بشود.
  پنج مرکز متخلف پوست و مو در بندرعباس پلمب شد

  رئیس سازمان نظام پزشکی بندرعباس گفت: پنج مرکز پوست و 
مو که از غیر پزشک با جعل عنوان پزشک مطلع بوده و برای آنها 
فعالیت و تبلیغات می کردند پلمب شدند.کرم پور در این خصوص 
افــزود: پنج مورد مشــابه که دارای تعداد مریض بســیار بوده و 
تبلیغات وسیعی در شبکه های اجتماعی )اینستاگرام( انجام می دادند 
پملب شــد.وی ادامه داد: این مراکز حتی از دانشجویان پزشکی و 
دندانپزشکی استفاده می کردند که ۲ نفر از آن ها دانشجوی پزشکی 

و یک نفر دانشجوی دندانپزشکی بودند.
  رئیس ســازمان نظام پزشــکی بندرعباس اضافــه کرد: حکم 
تعلیق دانشــجویانی که وارد این فضا شده بودند با کمک دانشگاه 

علوم پزشکی صادر شده و تحت بررسی انضباطی قرار گرفته اند.
 دکتر کرم پور یادآور شد: این پنج مرکز که با سختی ها و موانع بسیار، 
بسته شدند با وجود آگاهی کامل از غیرقانونی بودنِ بکارگیری فرد 
غیر پزشک دست به این کار زده بودند.وی ابراز کرد: متأسفانه ۹۵ 
درصد تخلفات در این حوزه توسط افراد غیر پزشکی که اقدام به 
جعل عنوان پزشک می کنند انجام می شود، البته در برخورد با معدود 
پزشکانی که دست به تخلف می زنند با شدت عمل برخورد می شود 
به گونه ای که تا کنون منجر به ابطال پروانه پزشکی ۲ نفر شده است.

  رئیس سازمان نظام پزشکی بندرعباس بیان کرد: جامعه پزشکی 
خود تخلفات را اطلاع می دهد چون فردی که ســالم کار می کند 

دوست ندارد مردم با چشم دیگری به وی نگاه کنند.
  دکتر کرم پور اشاره کرد: متأسفانه شاهد رشد قارچ گونه مراکز با 
عنوان کلینیک های زیبایی هستیم درصورتی که طبق قوانین موجود 
کشور، وزارت بهداشت و نظام پزشکی چیزی به نام کلینیک زیبایی 
وجود نــدارد.وی ادامه داد: درج این عنوان غیرقانونی اســت و 

در  تفاوتی 
استفاده از این واژه ها در تبلیغات شبکه های اجتماعی، پیام رسان ها،  
سردر یا تابلوی پزشکان وجود ندارد.وی یادآور شد: کلینیک های 
زیبایی معضلی است که در کل کشور با آن روبرو هستیم و موجب 
شکایت های بسیاری در سازمان نظام پزشکی شده و معضل های 

قانونی و ایجاد مشکل های اخلاقی را در پی داشته است.
رئیس سازمان نظام پزشکی بندرعباس بیان کرد: همکاران ما در 
حوزه پوست و مو، کلینیکی به نام زیبایی را به رسمیت نمی شناسند.

دکتر کرم پور اشاره کرد: همکاران متخصص که بخواهند خدماتی 
در این حوزه بدهند باید با اخذ مجوز فعالیت به به عنوان درمانگاه 
تخصصی پوســت و مو باشــد و مطب های همکاران عمومی هم 
می توانند با داشــتن تابلوی نام پزشــک و بــدون درج خدمات 

تخصصی فعالیت کنند.
 عنوان زیبایی از تابلوی پزشکان حذف شد

وی گفت: هر خدمت مرتبط با حوزه پوســت و مو باید توســط 
پزشــک ارائه شود و برای اســتعلام این مورد می توان به پایگاه 

اینترنتی نظام پزشکی بندرعباس مراجعه کرد.
رئیس ســازمان نظام پزشکی بندرعباس افزود: مردم به راحتی با 
مراجعه به سامانه اینترنتی می توانند متوجه شوند فرد مجوز دارد 
یا خیر و اگر به نظرشان تبلیغاتی خلاف واقع است به این سازمان 
شــکایت کنند تا مورد بررســی انتظامی قرار گیرد.دکتر کرم پور 
اشاره کرد: تمامی عنوان های زیبایی از تابلوی همکاران ما حذف 
شــده است و هر گونه تبلیغات محیطی یا در شبکه های اجتماعی 
و پیام رســان ها یا چاپ سربرگ و بیلبورد باید با مجوز سازمان 
نظام پزشکی باشــد.وی افزود: متأسفانه این مورد به هیچ عنوان 
در شــبکه های اجتماعی رعایت نمی شود و در تبلیغاتی که صدا 
و سیما و شهرداری انجام می دهند هم هیچگونه استعلامی از نظام 
پزشکی اخذ نمی شود.رئیس سازمان نظام پزشکی بندرعباس بیان 
کرد: شرایط به گونه ای بوده که برخی افراد با جعل عنوان متخصص 
حتی در برنامه های سلامت محور برخی رسانه های رسمی شرکت 

کرده اند.
    به گزارش ایرنا؛ دکتر کرم پور گفت: این درحالی اســت که این 
رسانه ها به راحتی می توانند سابقه افراد را از سازمان نظام پزشکی 

استعلام کنند.
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رئیس سازمان نظام پزشکی بندرعباس: 

اعدامی های تجاوز به عنف
 از طریق اینستاگرام مشتری جذب می کردند

  گروه حوادث// رییس مرکز بهداشــت 
کیش، کلینیک ها و مراکز غیر مجاز زیبایی 
را بلای جان مردم دانســت و گفت: مرکز 
از  بعنوان ضامن سلامت جامعه  بهداشت 
طریق مراجع انتظامی و قضایی بدون هیچ 
اغماضی با گرداننــدگان مراکز غیرمجاز 

زیبایی برخورد خواهد کرد. 
  »محمــد رضــا رضانیا« در گفــت گو با 
خبرنگاران اظهار کرد: متاسفانه عده ای سودجو 
که فقط به فکر پر کردن جیب های خود هستند، 

با راه انــدازی مراکز غیرمجاز زیبایی و بدون 
اخذ مجوز لازم از وزارت بهداشت و درمان، با 

جان و سلامتی مردم بازی می کنند. 
  وی با تاکید بر اینکــه مردم فریب تبلیغات 
دروغیــن مراکز زیبایی غیرمجــاز در فضای 
مجــازی را نخورند، افزود: مردم از حضور در 
مراکز زیبایی یا درمانی غیر مجاز که در اماکن 
 فاقد هویت و منازل شــخصی فعالیت دارند، 

به طور جد خودداری کنند.
  رییس مرکز بهداشــت کیش ادامه داد: علاوه 

بر مشــکلات اخلاقی، عــدم صلاحیت افراد 
فاقد مجــوز در انجام ایــن فعالیت ها، منجر 
به بــروز عوارض جبــران ناپذیــر و انتقال 
 بســیاری از بیماری هــا من جملــه هپاتیت 

و ایدز می شود. 
  وی تاکیــد کرد: عمــوم جامعه به خصوص 
بانوان برای حفظ ســلامت خود و جلوگیری 
از آسیب های اجتماعی برای دریافت خدمات 
زیبایی به سالن ها و آرایشگاه های زنانه دارای 

جواز کسب مراجعه کنند.

  بــه گزارش ایرنا، »رضا نیــا« با بیان اینکه، 
شــهروندان قبل از مراجعه به کلینیک زیبایی 
از اعتبار و داشتن مجوز آن مجموعه اطمینان 
حاصل کنند، گفت: در صورت هر گونه آسیب 
و عارضه باید سریعا به طرح شکایت اقدام کرد 
که در این مورد شماره تلفن های ۴۴۴۲۳۳۱ و 

سامانه ۱۹۰ آماده مشاوره هستند.
  وی همچنیــن مراکــز غیر مجــاز زیبایی 
اجتماعی آســیب های  برای   را ســرآغازی 

 دانست.

رییس مرکز بهداشت کیش:
 با گردانندگان مراکز زیبایی غیر مجاز برخورد سختی می شود
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در صورت اضطرار برای روشن کردن آتش
 اطراف محل را از خار و خاشاک و علف های خشک پاک کنیم 
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شهرستان

  الناز مطهری نژاد گروه شهرستان//  همایش 
روز ملی دهیاری ها با حضور استاندار هرمزگان 
و جمعی از مدیران دســتگاه های اجرایی در 
فرهنگســرای طوبی بندرعباس برگزار شد و 
استان کلید  نمونه  ی  از دهیاران  ضمن تجلیل 
یک دســتگاه خودروی خدماتــی به صورت 
نمادین به دهیاران یکی از روستاهای بشاگرد 
اعطا شده و از شخصیت های انیمیشنی همراه 

دهیار رونمایی شد.
  به گزارش خبرنگار دریا؛ مهدی دوســتی نماینده 
عالی دولت در اســتان هرمزگان در این آیین ضمن 
تبریک دهه امامت و ولایت، دهیاران را  سرپنجه های 
حکمرانی در کشور و محل شروع انتقال صدای مردم 
به حاکمیت دانســت و گفت:اگر ما بتوانیم در سطح 
دهیاری ها درست عمل کنیم اثر خدمات ملموس تر 
خواهد شد بر همین اســاس ما نیز آماده هستیم با 
دهیاری ها در طرح های نمونه ای که دارند مشارکت 
کنیم و عــاوه بر بودجه های جــاری اعتبارات و 

تسهیاتی هم جهت اجرای طرح ها اختصاص دهیم.
  وی افزود:عاقــه مند هســتیم تعاونــی ها را در 
روســتاها فعال کنیم البته برای شکل دهی تعاونی ها 
باید مجموعه ای از روستاها جمع شوند و دستگاه های 
مختلفی نیز خریداری شــود تا به صورت مشارکتی 
کار را پیش ببرند ضمن اینکه این قول را می دهیم در 
اداره تعاون شعبه ویژه ای برای راه اندازی تعاونی های 

روستایی اختصاص پیدا کند.
  نماینده عالی دولت در اســتان هرمزگان،  بیان کرد: 
۱۰۲ روستای بالای ۱۰۰ خانوار در استان هرمزگان 
وجود دارد که فاقد طرح هادی هســتند و در تاش 
هستیم که در سال جاری تعداد روستاهای فاقد طرح 
هادی را به صفر برســانیم البته این امکان هم وجود 
دارد کــه اجرای این طرح ها را در راســتای تحقق 

اقتصاد روستایی به دهیاری واگذار کنیم  .
  اســتاندار هرمزگان اقتصاد را مسئله اصلی کشور 
دانســت و با تاکید بر لزوم تدوین طرح های اقتصاد 
روستایی عنوان کرد: امسال ۱۶۰۰ میلیارد تومان وام 

۴ درصد در حساب پیشــرفت و اقتصاد در اختیار 
استانداران قرار گرفته است و ما می توانیم با اولویت 
رشد اقتصادی منابع این حســاب را بین روستاها 

براساس طرح  هایی که می آورند اختصاص دهیم.
  نماینــده عالــی دولت  انضباط بخشــی مالی را 
یکی مســائل مهم در رابطه با دهیاری ها دانست و 
گفت: حجم بالای گزارشــاتی از دهیاری ها توسط 
دســتگاه های نظارتی ارسال می شــود نگران کننده 
است و از این رو دهیاران باید تسلط خود را بر بحث 

قوانین و مقررات مالی افزایش دهند.
  مهندس دوستی با اشــاره به وجود ۱۵۵ روستای 
محصور و فاقد راه دسترســی مناســب در استان، 
اظهارداشت: برای احداث راه دسترسی این روستاها 
و مالچ پاشی ماشین آلات تهیه و در اختیار راهداری 
قرار گرفته اســت و قصد داریم راه دسترســی این 

روستاها تا سفر رئیس جمهور احداث شود.
  وی آب را مشکل اصلی استان دانست و گفت: در 
شهریور ۱۴۰۰، حدود ۴۰۰ روستا در استان با تانکر 

آبرسانی می شــد که مشکات زیادی را ایجاد کرده 
بود و در وهلــه اول تعداد تانکرها را افزایش دادیم 
و توان مضاعفی برای حل مشــکات آبی گذاشتیم 
اکنون این تعداد به ۲۵۱ روستا کاهش یافته است و 
به همین منظور امسال ۲ هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان 
اعتبار تزریق کرده ایم که چالش آب در ۱۶۰ روستا 

و ۴ شهر هرمزگان از بین رود.
  اســتاندار هرمزگان، اضافه کرد: در ســال جاری 
۲۳۴هزار متر مکعب ظرفیت آبشــیرینکن نیز وارد 
مدار بهره برداری خواهد شــد که از این حجم حدود 
۳۴ هزار مترمکعب خاص آبرسانی به روستاها است.

  دوستی با اشاره به احداث ۱۵ هزار مسکن روستایی 
در قالب نهضت ملی مسکن ادامه داد: دهیاران باید نقش 
خود را در این طرح ملی به خوبی ایفا کنند و فرمانداران 

و بخشــداران نیز موظف اند مشــکل الحاق زمین در 
روستاها را به فوریت اعام کنند تا برطرف کنیم .

وی مشارکت دهیاری ها و جوامع محلی در طرح ملی 
کاشت یک میلیارد درخت را یکی از راه های تقویت 
اقتصاد روســتایی دانست و اظهارداشت: در طول ۴ 
سال باید ۲۵ میلیون درخت در هرمزگان کاشته شود 
که سهم امسال هرمزگان، ۶.۵ میلیون درخت است  
که حدود ۳ میلیون اصله از آن آماده است ضمن اینکه 
با توجه به راه اندازی صنعت کاغذ در اســتان، کشت 
اکالیپتوس نیز می تواند موجب رونق اقتصاد روستایی 
شود چرا که خرید تضمینی بلند مدت دارد و ارزش 
یک هکتار از کاشــت آن در ۴ سال به یک میلیارد 
تومان می رسد و بذر اکالیپتوس هم به اندازه کافی در 

اختیار منابع طبیعی استان قرار گرفته است.

استاندار هرمزگان خبر داد
واگذاری زمین و تسهیلات مسکن

 در بوموسی بدون فرم )ج(
  گروه شهرستان// مهدی دوستی استاندار هرمزگان با بیان اینکه 
قرمز یا ســبز بودن فرم )ج( برای استفاده از تسهیات و دریافت 
زمین ۳۰۰ متری ویایی در جزیره بوموســی )ابوموسی( ماک 
نیســت، گفت: در این طرح حتما باید واگــذاری زمین، منتج به 
احداث کامل ساختمان شود و راهی برای سوداگری وجود ندارد. 
به گفته دوستی، اولویت واگذاری زمین با اهالی و ساکنان فعلی این 
جزیره است.  بر اساس بند یک ماده یک آیین نامه اجرایی قانون 
ساماندهی و حمایت از تولید و عرضه مسکن، افراد فاقد مسکن 
کسانی هستند خودشــان و افراد تحت تکفلشان )شامل همسر و 
فرزندان(، از تاریخ ۱۳8۴/۱/۱ مالک زمین مســکونی یا واحد 
مســکونی نبوده اند و از تاریخ پیروزی انقاب اسامی )۲۲ بهمن 
۱۳۵۷( به بعد از هیچ نوع امکانات دولتی و عمومی تامین مسکن 
مانند زمین، واحد مســکونی و یا تسهیات یارانه ای خرید و یا 
ساخت واحد مسکونی استفاده نکرده باشند.برای احراز این شرط، 
فرمی با عنوان فرم ج طراحی شده است که متقاضیان می توانند به 
صورت بر خط در وبسایت ادارات کل راه و شهرسازی استان محل 
سکونتشان با تکمیل اطاعات لازم استعام فرم ج را درخواست 
کنند.استعام این فرم برای افرادی که مصداق فاقدین مسکن مذکور 
در بند یک آیین نامه اجرایی قانون ســاماندهی و حمایت از تولید 
و عرضه مســکن باشند ســبز خواهد بود، و برای کسانی که قبا 
از امکانات دولتی تامین مســکن استفاده کرده اند یا مالک زمین 

یا واحد مسکونی باشند استعام فرم )ج( قرمز اعام خواهد شد.
در سه ماه ابتدایی امسال صورت گرفت
صید 4۵ هزار تُن از انواع آبزیان در قشم

  گروه شهرســتان// مدیرعامل اتحادیه شیاتی قشم گفت: 
۴۵ هزار تنُ از انواع آبزیان در ســه ماه ابتدایی امسال توسط 
صیادان جامعه محلی این شهرستان مرزی در صیدگاههای قشم، 
لارک و هنگام صید شده است. علی اسامی رمچاهی افزود: این 
آبزیان شــامل گونه های با ارزش حلوا سفید، شوریده، راشگو 
و انواع ماهیان تجاری و صنعتی، هوور، متو، ساردین و ماهیان 
غیر ماکول »غیرحال« شامل )ماهی مرکب، ریبون فیش، یال 
اسبی، گربه ماهی و مار ماهی( است.وی گفت: صید این آبزیان 
با روش صید محاصره ای، انتظاری، گرگور، جل ساردین، قاب 
و مشتا صورت گرفته است.مدیرعامل اتحادیه شیاتی قشم ادامه 
داد: هم اکنون حدود هشــت هزار خانوار از راه صید و صیادی 
 در این شهرســتان مرزی امرار معاش می کنند و عمده صید آن 
به ویژه ماهی )ســاردین و متو( توسط شرکت های بسته بندی 
مجاز وارد بازارهای سرزمین اصلی و برخی از کشورهای شرق 
آسیا و حاشیه خلیج فارس می شود. اسامی رمچاهی توضیح 
داد: مصرف ســرانه ماهی و میگو به ازای هر نفر در شهرستان 
قشم ۳۵ کیلوگرم است که بیشترین مصرف ماهی متعلق به جزایر 
هنگام و لارک است. وی به نمایندگی از سوی صیادان جامعه 
محلی این شهرســتان از اقدام  مدیرکل شیات استان هرمزگان 
در زمینه تعطیل کردن صید ســاردین  ماهیان به روش پرساین 
از پنجم تیرماه تا پایان مردادمــاه تقدیر کرد. به گزارش ایرنا، 
مدیرعامل اتحادیه شیاتی قشم با بیان اینکه بالغ بر ۹۰ درصد 
صید ساردین ماهیان استان هرمزگان و کشور در اختیار صیادان 
قشمی است، افزود: سال گذشته صیادان قشمی بالغ بر 8۰ هزار 
تنُ متو و ســاردین ماهیان را صید کردند و رتبه نخست صید 
 اینگونه از آبزیان ســطح زی کشور را به خود اختصاص دادند. 
به گفته وی، بیش از ۲ هزار صیاد با افزون بر ۲۰۰ فروند شناور، 
صید ساردین ماهیان را در نوار ساحل جنوبی قشم حدفاصل 

بندر صیادی رمچاه تا سلخ را برعهده دارند.

خبری

استاندار هرمزگان مطرح کرد  

رونق اقتصاد روستایی با کشت اکالیپتوس

 -0246001 - BA /T16    0005077-T28   

              
آگهی تحدید  حدود اختصاصی

 پلاک 411 فرعی از 62 - اصلی 
نظر به اینکــه تحدید حدود پــاک 411 
فرعــی از 62 -اصلی آقــای مرحوم مهدی 
هرمی زاده بســتکی فرزند حسنعلی شش 
دانگ یکباب عمــارت فاقد طول و ابعاد و 
مســاحت واقع در قریه خمیر تاکنون بعمل 

نیامده، برحسب درخواست ورثه متقاضی، تحدید حدود اختصاصی 
در مورخ 1402/5/15 راس ساعت 9 صبح در محل بعمل خواهد آمد. 
اینک به موجب این آگهی به اســتناد ماده 14 قانون ثبت، از متقاضی 
و کلیــه مجاورین دعوت می گردد که در تاریخ و ســاعت مقرر در 
محل حضور به هم رســانند. واخواهی مجاورین نسبت به حدود و 
حقوق ارتفاقی، از تاریخ تنظیم صورتمجلس تحدیدی ظرف مدت 30 
روز پذیرفته خواهد شــد و معترض می تواند به استناد تبصره 2 ماده 
واحده قانون تعیین و تکلیف پرونده های معترضین ثبتی که فاقد سابقه 
بوده و یا اعتراض آنها در مراجع قضایی از بین رفته اســت مصوب 
1373/2/25 و ماده 86 آیین نامه قانون ثبت، می بایست ظرف مدت 
یکماه پس از اعتراض به مراجع قضایی مراجعه و تقدیم دادخواست 
نمایند و گواهی تقدیم دادخواست را به این اداره ارائه نمایند، در غیر 
 اینصورت این اداره مطابق مقررات نسبت به ادامه عملیات ثبتی اقدام 

خواهد نمود. 1402/159 م/الف  
تاریخ انتشار: 1402/04/17

صادق شریفی شمیلی 
سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک 

ناحیه دو بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

آگهی مزایده نوبت اول  
اجرای احکام حقوقی دادگســتری پارسیان به موجب پرونده اجرایی 9609982515300617 که محکوم علیه محسن یزدان پناهی فرزند علی 
محکوم به پرداخت 86 سکه بهار آزادی بابت مهریه و پرداخت مبلغ  708/724610 ریال بابت وجه نقد و 40000000 ریال بابت حج عمره 
ریال بابت اصل خواسته، مبلغ 7660000 ریال بابت هزینه دادرسی و مبلغ 3000000 ریال دستمزد کارشناس در حق محکوم له مریم سادات 
جعفرپور و مبلغ 47/486/230 ریال به عنوان نیم عشر دولتی محکوم گردیده است لذا نسبت به مزایده یک قطعه زمین محصور واقع در روستای 
بوچیر بمســاحت 534/86 مترمربع اقدام می نماید. موضوع مزایده به شرح ذیل : یک قطعه زمین محصور با مشخصات فوق کا بمبلغ پایه 

4/278/880/000 ریال    وقت انجام مزایده روز چهارشنبه 1402/4/28 ساعت 9 صبح می باشد. محل مزایده دفتر اجرای احکام حقوقی دادگستری پارسیان می باشد. 
مال مورد  مزایده فعا توقیف می باشد و با شرایط ذیل از طریق مزایده حضوری بفروش می رسد.1- فروش نقدی است و ده درصد مبلغ قیمت بصورت نقدی 
به حساب 2171295501005 سپرده دادگستری پارسیان پرداخت و الباقی مبلغ حداکثر ظرف یک ماه می باشد.   2- اجراي احکام در رد یا قبول پیشنهاد 
مختار است. 3- مبلغ مزایده از مبلغ پایه شروع می شود و بالاترین پیشنهاد برنده مزایده خواهد بود در صورتی که برنده تا یکماه از جلسه مزایده و با 
انقضای مهلت از پرداخت بهاء مورد مزایده خودداری نماید مسئول کسر احتمالی قیمت و خساراتی که از تجدید مزایده حاصل می شود خواهد بود  و 

متقاضیان شرکت در مزایده براي کسب اطاع بیشتر می توانند به اجراي احکام حقوقي دادگستری پارسیان مراجعه نمایند. 

حمید توکلی
  مدیر دفتر شعبه اجرای احکام مدنی دادگستری شهرستان پارسیان 

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

  گروه شهرستان// دبیر نهمین جشنواره 
انبه ویاسمین گل میناب گفت: برگزاری 
تنها سبب صیانت  نه  این جشــنواره 
از آئین وآداب و رســوم مردم منطقه 
می شــود بلکه در توسعه مشاغل خرد 

خانگی و اصلاح باغ ها هم نقش دارد. 
  عبدالعلی زائری دبیر نهمین جشنواره انبه  و 
یاسمین گل میناب اظهار داشت: این جشنواره 
که با اجرای بزرگترین کارناوال آئینی و سنتی 
استان هرمزگان کار خود را آغاز کرد،  با آداب 
و سنت و فرهنگ مردم ارتباط مستقیم دارد و 
می تواند در احیای سنت ها و فرهنگ و آداب 

و رسوم این شهرستان کمک کند.
  وی افزود: برگزاری جشنواره انبه و یاسمین 
گل در طول این سالها  توانسته است برای یاد 
آوری  برخی از آداب و رســومی که درحال 
فراموشی هستند و همچنین معرفی ظرفیت های  
اقتصادی  و کشاورزی و اجتماعی این سرزمین 
کهن  و انتقال آن به آیندگان تاثیر گذار باشد 

وآنها را زنده نگه دارد.دبیر نهمین جشــنواره 
انبه ویاســمین گل میناب گفت : تجارت و 
بازرگانی پر رونق ، کشاورزی ، باغهای آباد، 
خاک حاصلخیــز و فراوانی آب زندگی آرام 
و بانشــاطی را برای مردم این منطقه فراهم 
کرده اســت، که این موضوع را می توان در  
پوشش های شــاد و رنگارنگ و موسیقی و 
نواهای محلی  هم پیدا کرد. زائری بیان کرد: 
با توجه به اینکه شهرستان میناب مهد فرهنگ 
و تمدن و علم هرمزگان است، این جشنواره  
توانسته است در خود همه آئین ها و سنت ها  
و جشن های بومی و محلی  با انواع گویش ها 
و نواهــا و لباس های محلی که دارد بگنجاند 
و پیشینه تاریخی شهرستان میناب در استان 
هرمزگان را نشان دهد.وی با بیان اینکه در این 
جشنواره ۳۰ غرفه  از انواع محصولات سنتی  
وصنایع دســتی و فرآورده های محصول انبه 
دایر شده است خاطر نشان کرد:  برگزاری ۹ 
دوره این جشنواره سبب به وجود آمدن اعتماد 

به نفس در بین  تولید کنند گان وباغداران به 
وجود آورده اســت تا با اصاح باغات خود 

محصول انبه بهتری را تولید کنند.
  حبیب الله ســهرابی شــهردار شهر میناب 
گفت: شهرداری یک نهاد فرهنگی اجتماعی 
در راستای ایجاد شور و نشاط در بین مردم 
اســت و از آنجایی که این جشنواره با ایام 
دهه ولایت مصادف شــد شهرداری میناب 
با همکاری دبیرخانه جشــنواره برنامه های 

متنوعی در این سه روز برگزار خواهد کرد.
  وی افزود : هدف این جشنواره اقتصاد محور 
برای توســعه صنایع خرد و مشاغل خانگی 
اســت وبا توجه به دایر شدن نمایشگاه در 
این جشنواره می توان این محصولات تولید 
شــده را در این محل عرضه کرد. به گزارش 
فارس، سهرابی گفت: محصولات عرضه شده 
در نمایشگاه این جشنواره در آینده می توانند 
بازار خوبی را در ســطح استان و کشور و با 

بازارهای حوزه خلیج فارس داشته باشند.

 توسعه مشاغل خرد خانگی 
با برگزاری جشنواره انبه و یاسمین گل میناب 

  امین درساره گروه شهرستان// به مناسبت روز شهرداری ها 
و دهیاری ها، شورای شهر بندرخمیر پس از حضور در محل 
کار کارکنان شــهرداری در بخش های مختلف عملیاتی و 
ســتادی، ضمن قدردانی از زحمات شبانه روزی آنها، از سه 

دستگاه جدید خدمات شهری نیز رو نمایی نمودند.
  به گزارش خبرنگار دریا، دو دستگاه ماشین مکانیزه جمع آوری 
زباله ۵ تن و یک دستگاه مینی لودر جمعا به مبلغ ۳۴ میلیارد ریال 

که از محل اعتبار داخلی شــهرداری و وام سازمان شهرداری ها 
خریداری شده اند، به ناوگان ماشین آلات شهرداری بندرخمیر 
اضافه شــدند.با اضافه شدن این دســتگاه ها به بخش خدمات 
شــهری، تحول محسوسی در جمع آوری پســماند، تنظیف و 
پاکســازی محات رقم خواهد خورد. این دســتاوردها نتیجه 
هماهنگی، پیگیری و حمایت کامل شورای شهر از فعالیت ها و 

اهداف شهرداری است که جای تقدیر و قدردانی دارد.

شهرستان//  گروه  درســاره  امین   
کارشناس  روشــن  فرزاد  مهندس 
کل  اداره  شــهری  مسکن  مسئول 
بنیاد مســکن هرمزگان با فرماندار 
بندرخمیر دیــدار و در مورد آخرین 
شهرستان ملی  مســکن   وضعیت 

 گفت و گو کردند.
  بــه گــزارش خبرنگار دریــا، در این 
دیدار فرماندار بندرخمیر، بر تســریع در 
اجرای نهضت ملی مسکن در شهرستان  

تاکید کرد. میر هاشم خواستار فرماندار 
بندرخمیر در این جلسه، ساخت مسکن 
را از اولویت های اصلی و اساسی دولت 
ســیزدهم بیان و اضافه کــرد: تاخیر در 
اجــرای مصوبــات و پروژه های بخش 
مسکن در شهرستان باید با جدیت پیگیری 
شــود و با همکاری تمامی دســتگاه ها 
اداری و مالکین، ساخت مسکن تسریع 
گردد. وی افزود: با دستور و پیگیری های 
اســتاندار محترم، جلســات مستمر و 

هم افزایی کلیه دستگاه های ذیربط، روند 
طرح اقدام ملی مســکن در شهرســتان 
بندرخمیر شتاب بیشتری باید بگیرد و در 
این مسیر اداره کل راه و شهرسازی، بنیاد 
مسکن ، شهرداری ها وهمچنین متقاضیان 
مسکن باید بیش از پیش پای کار آیند.  
در این جلسه مهندس فرامرزی کارشناس 
بنیاد مسکن شهرستان، در مورد آخرین 
وضعیت اجــرای طرح های نهضت ملی 

مسکن گزارش ارائه کرد.

فرماندار بندرخمیر تاکید کرد

تسریع در اجرای طرح نهضت ملی مسکن شهرستان

رونمایی از سه دستگاه جدید خدمات شهری شهرداری بندرخمیر



برگزاری آزمون استخدامی 
با 21 هزار موقعیت شغلی 

  گروه اقتصادی // دبیر هفتمین دوره آزمون استخدامی 
کشور گفت: آزمون امسال با حدود ۲۱ هزار موقعیت شغلی 
در ۲۸ شهریور برگزار خواهد شد. نشست خبری هفتمین 
آزمون بخش خصوصی کشــور در محل وزارت صنعت، 
معدن و تجارت برگزار شد. حسام الدین ثقفی، دبیر هفتمین 
دور برگزاری آزمون استخدامی بخش خصوصی کشور در 
این نشست گفت: پیرو تفاهم نامه ای که با وزارت صنعت، 
معدن و تجارت، ســازمان صنایع کوچک و شهرک های 
صنعتی، وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، سازمان فنی 
و حرفه ای و ستاد توانمندســازی و تحول اجتماع محور 
محلات کم برخوردار منعقد شد بناست با توجه به ظرفیت 
صنایع و اصناف پس از مهارت ســنجی افراد در آزمون 
استخدامی، افراد بر اساس نیازمند شرکت ها معرفی شوند. 
وی افزود: از تفاوت های آزمون امسال نسبت به آزمون های 

قبل اضافه شدن بخش آموزش به ثبت نام کنندگان است.
وی ادامه داد: آزمون در ۸ دســته و ۲۴۵ عنوان شغلی و بین 
۸۰۰ تا ۹۰۰ شایســته شغلی برگزار می شــود. امسال برای 
شایسته شغلی آموزش هایی در نظر گرفته شده تا کیفیت جذب 
روند بهتری داشته باشد. دبیر هفتمین دوره آزمون استخدامی 
کشــور با بیان اینکه ثبت نام از ۱۰ تیر آغاز شــده و تا ۲۳ 
همین ماه ادامه دارد، تصریح کــرد: ۳۱ تیر زمان ویرایش و 
تکمیــل مراحل ثبت نام بوده و در ایــن تاریخ پنل آموزش 
نیز باز می شــود. ثقفی اضافه کرد: ثبت نام مرحله نخست در 
دسته شغلی است و در مرحله دوم افراد می توانند در هر دسته 
شغلی ۴ عنوان شغل انتخاب و آزمون دهند. در ادامه ۶ آزمون 
شخصیت شناســی برگزار می شود و کارنامه افراد صادر شده 
تا افراد جویای کار آگاهی بیشــتری نسبت به توانمندی خود 
داشته باشند. وی در توضیح بیشــتر گفت: ۱۰ روز پیش از 
آزمون افراد باید عناوین شغلی و شایستگی خود را انتخاب و 
اعلام کنند. دبیر آزمون استخدامی بخش خصوصی اعلام کرد، 
آغاز آزمون ۲۸ شــهریور خواهد بود و تا ۸ روز ادامه دارد. 
نتایج ۱۳ آبان اعلام می شود و ۱۸ آذر افراد قبول شده دعوت 
به همکاری می شوند. به گزارش قدس آنلاین، ثقفی در پایان 
درباره ظرفیت پذیرش آزمون امســال گفت: حدود ۲۱ هزار 
موقعیت شــغلی برای ۵۷۰۰ شرکت وجود دارد که توانمندی 
افراد در آنها مورد سنجش قرار می گیرد. این آمار سال گذشته 

۱۸ هزار موقعیت شغلی برای ۴۹۰۰ شرکت بود.
مدیر عامل سازمان ملی زمین و مسکن خبر داد

آغاز همکاری قرارگاه خاتم 
در طرح نهضت ملی مسکن 

 گروه اقتصادی //  مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن 
گفت: قــرارگاه خاتم الانبیا همــکاری در طرح نهضت ملی 
مسکن در اســتان های البرز و یزد را به صورت پایلوت آغاز 
کرده است. ارسلان مالکی در نشست مشترک معاونان وزارت 
راه  و شهرسازی و نمایندگان قرارگاه خاتم الانبیاء با تاکید بر 
اهمیت صنعتی سازی مسکن در کشور افزود: استفاده و توسعه 
روش های صنعتی می تواند سرعت و کیفیت تولید مسکن در 
کشــور را افزایش دهد. وی با اشاره به اینکه در طرح نهضت 
ملی مسکن در تلاش هستیم تا از ظرفیت تمامی نهادهایی که 
امکان همکاری و همراهی در عملیات های زیربنایی، روبنایی، 
آماده سازی و ساخت پروژه های این طرح را دارند، استفاده کنیم، 
اظهار داشــت: مجوزات لازم در قالب مصوبات شورای عالی 
مسکن برای استفاده از ظرفیت قرارگاه خاتم الانبیاء اخذ شده 
است در همین راستا جلسات متعددی در قالب کارگروه مشترک 
برگزار شــده و به زودی تفاهمنامه ای با قرارگاه خاتم الانبیا در 
ســطح وزارتخانه با همکاری صندوق ملی مسکن و شرکت 
عمران شهرهای جدید منعقد خواهد شد. به گزارش ایرنا ، معاون 
وزیر راه و شهرسازی با تشریح این امر که قرارگاه خاتم الانبیاء 
همکاری در طرح نهضت ملی مســکن در استان های البرز و 
یزد را به صورت پایلوت آغاز کرده، تصریح کرد: در موضوع 
آماده ســازی، خدمات زیربنایی و روبنایی به تفاهم رسیدیم و 
موضوع احداث باقیمانده  نیز جهت تعیین تکلیف در جلسه ای 

تخصصی در مرکز تحقیقات پیگیری خواهد شد.
توصیه جدید ستاد مبارزه با قاچاق 

درباره خرید آیفون 14
  گروه اقتصادی // ســخنگوی ستاد مبارزه با قاچاق کالا و 
ارز می گوید گوشی شماره ۱۴ آمریکایی ) آیفون۱۴( در ایران 
ســرویس دریافت نمی کند و از این رو مردم باید از خرید آن 
اجتناب کنند. حمیدرضا دهقانی نیا اظهار کرد: بر خلاف برخی 
شایعات و گمانه زنی ها، امکان دریافت خدمات و سرویس برای 
آیفون ۱۴ در ایران وجود ندارد و حتی اگر این گوشــی بعد از 
خریداری تا یک ماه سرویس بگیرد نیز پس از آن سامانه های 
اف ام اس آن را شناسایی می کنند و در نهایت خدماتی به آن ارائه 
نخواهد شد.او که در یک برنامه تلویزیونی صحبت می کرد، تاکید 
کرد: با توجه شرایط قانونی و امکان شناسایی این مدل گوشی، 
خریداران احتمالی آن قطعا متضرر خواهند شد، از این رو تاکید 
ما این است که مردم نسبت به خرید این گوشی اقدام نکنند.به 
گزارش ایسنا، با اعلام نهادهای تصمیم گیر، آیفون ۱۴ در ایران 
رجیستر نمی شــود و به این ترتیب امکان استفاده از آن وجود 
ندارد. همین موضوع در هفته های گذشته باعث شده، برخی این 
ادعا را مطرح کنند کــه امکان دور زدن این محدودیت و فعال 
کردن آیفون ۱۴ در ایران را دارند، موضوعی که فعالان این حوزه 
آن را تکذیب می کنند. مهدی عبقری دبیر انجمن واردکنندگان 
تلفن همراه خرداد امسال با بیان اینکه در مورد آیفون ۱۴ یک 
بازار مکاره ایجاد شــده و عده ای مدعی هســتند که در حال 
ساختن یا وارد کردن آنتن دائمی هستند، پیشنهاد داد که با توجه 
به تصمیم مجلس مبنی بر اینکه حداقل سود گمرکی موبایل های 
بالای ۶۰۰ دلار، ۱۵ درصد و عوارض کالای مسافری حداقل 
دو برابر این رقم است، می توان یک تعرفه معقول برای واردات 
آیفون ۱۴ در نظر گرفته شود تا هم برای دولت عایدی داشته و 

هم تکلیف وضعیت تجاری مشخص شود.

خبر

7اقتصادی
شنبه  17 تیر  1402

19 ذی الحجه 1444

سال بیست و دوم شماره 4203

یزدیاسوجکرمان شیراززاهدانبوشهر اهواز  بندرعباس 

فروردین :
اگرچه دوســت دارید در میان دوســتان تان باشید و 
لذت ببرید، اما شــرایط طوری رقم خورده که باید از 
جمع خارج شوید و پیشاپیش همه حرکت کنید. به نظر 
می رســد که سرشار از انرژی هستید و زبانتان هم کمی تند و تیز شده 
است، اما نباید به دیگران نیش و کنایه بزنید. حواس تان باشد که صریح 
برخــورد نکنید، حداقل قبل از این که حرفــی بزنید به آن فکر کنید. 
لحن تان را نرم تر کنید تا دیگران مجبور نشوند وقتی صحبت می کنید 

گوش های شان را بگیرند و سعی کنند حرف های تان را نشنوند.
  اردیبهشت :

 مطمئناً اگر کســی به شــما زخم زبان بزند خوشحال 
نمی شــوید، اما معمولاً سعی می کنید که در جواب از 
خودتان دفاع کنید. نکته این جاســت که امروز به راحتی نمی توانید 
از این ســپر دفاعی استفاده کنید. گاهی اوقات بهتر است خشم تان را 
پنهان کنید و رد شــوید. به خاطر داشته باشید که این حرکت شما به 
معنی بزدلی یا ضعیف بودن نیست، بلکه نشانه ی دانایی شماست. اگر 
خشم بگیرید، فقط همه چیز پیچیده تر خواهد شد و دیگر چیزی تحت 

فرمان تان نخواهد بود.
  خرداد :

امروز باید گوش به زنگ باشید، یعنی حواس تان باشد 
طوری رفتار نکنید که دیگران را مورد تهاجم قرار دهید. 
به نظر خودتان بسیار منطقی هستید، اما ممکن است کسی از راه برسد 
و به شــما بگوید که هیچ کدام از ایده های تان شدنی و ممکن نیستند. 
مجبور نیستید همه ی جزییات را توضیح دهید، سعی کنید با لحن تان 
نرم تر ســخن بگویید و کمتر حرف بزنیــد. لزومی ندارد برای این که 
 منظورتان را برســانید از جملات طولانی استفاده کنید، اما کمی طول 

می کشد تا کاملًا درک تان کنند.
  تیر :

امروز دیگران را بسیار متعجب خواهید کرد، زیرا تصمیم 
گرفته اید که برای رســیدن به اهداف تان با تمام نیرو 
بجنگید. شاید حس کنید که دل تان می خواهد به نظرات دیگران هم 
گوش دهید، اما وقتی حرف های شان را شنیدید ممکن است واکنش 
بدی نشان دهید. پس سعی کنید از شدت رفتارتان کم کنید و حرف تان 
را با لحن نرم تری منتقل کنید. اختلاف نظرها را یک باره نادیده نگیرید، 

کمی بیشتر دقت کنید و از صمیم قلب حرف بزنید.
  مرداد :

معمولاً ســعی می کنید افکار خلاقانه ای را که در سر 
داریــد با دیگران در میان بگذاریــد، اما امروز این قدر 
انرژی مثبت در اطراف تان جریــان دارد که نمی دانید چه وقت باید 
دست از حرف زدن بکشــید. آن قدر اعتماد به نفس تان بالا رفته که 
ممکن است نزدیک ترین دوستان را با گستاخی برنجانید. باید بدانید 
 که در حال حاضر هرچه می گویید مهم تر از آن چه در واقعیت هست 
به نظر می رسد. به جای این که به خودتان مغرور شوید بهتر است کمی 
فروتنی نشان دهید. همه ی این ماجراها را برای روز دیگری بگذارید!

 شهریور :
حالا که به نقطه ی حساس یک رابطه نزدیک شده اید، 
به نظر می رســد که احساســات حاکم بر این رابطه به 
تدریج رنگ می بازند. ممکن است افکار منفی ناگهان هجوم بیاورند و 
بعد فروکش کنند، اما سکوتی که حس می کنید به این معنی نیست که 
همه چیز خوب پیش می رود. جلوی خشــم تان را بگیرید تا چیزی 
نگویید که بعد پشیمان شوید. تا زمانی که بر خودتان مسلط نشده اید 
باید این انرژی های پر جــوش و خروش را از اطراف تان دور کنید. 
راه حلی که به شــما توصیه می شود بســیار ساده است، فقط این که 

رویکردتان را تغییر دهید و به صدای قلب تان گوش کنید.
 مهر :

آدمی هستید که معمولاً باعث شادی دیگران می شود، 
اما مشکل این جاســت که گاهی زیاده روی می کنید، 
یعنی حاضرید که خودتان را نادیده بگیرید تا هر طور شــده دیگران 
را خوشــحال کنید. امروز ممکن است ناگهان حرفی بزنید که اصلًا به 
عواقب آن توجه نکرده اید. قصدتان این نیســت که کسی را ناراحت 
کنید، اما باید برای خودتان هم وقت بگذارید. پس سعی کنید مرزهایی 
را برای روابط تان درنظر بگیرید که در آینده چنین مشکلی پیش نیاید.

 آبان :
امروز ترغیب شــده اید که پــروژه ی کاری جدیدی را 
شروع کنید. متأســفانه ممکن است تمام کردن کاری که 
به دست گرفته اید دشوار باشد، زیرا برای به سرانجام رساندن آن باید 
انرژی کافی داشته باشید، اما به نظر می رسد که بخشی از انرژی شما 
به خاطر کسانی که در کارتان اختلال ایجاد می کنند هدر می رود. بهتر 
 اســت از دوستان یا خانواده ی تان بخواهید که کمک تان کنند یا اگر 
نمی خواهند کمک کنند حداقل جلوی پای تان سنگ نیندازند. بدانید که 

اگر تمرکز کنید هر کاری ممکن خواهد شد.

   آذر :
شرایطی که اکنون در آن قرار دارید بسیار حساس به نظر 
می رسد، اما نباید از دیگران انتظار داشته باشید که همه 
کارهای شان را کنار بگذارند و با شما همدردی کنند. اگر سعی کنید بر 
چیزی که فقط برای شما اهمیت دارد پافشاری کنید، ممکن است صبر 
دوســتان تان لبریز شود. ایده های بسیاری در سرتان می چرخند، اما 
نمی توانید تصمیم بگیرید که کدام شان بهتر و دست یافتنی ترند. سعی 
کنید به هیچ ایده ای دل نبندید، مگر این که با گذشت زمان به درستی 

آن پی ببرید.
 دی :

از این که قدرت تــان را به کار بگیرید حس خوبی به 
شما دســت می دهد، اما امروز ممکن است از حدتان 
تجاوز کنید. شــاید اعمال قدرت آن قدر وسوسه ی تان کند که دیگر 
هدف اصلی خود را فراموش کنید. بدانید که موفقیت به این معنی نیست 
که بتوانید همه چیز را تحت سلطه ی خود درآورید، بلکه دستیابی به 
اهداف تان نیازمند مشارکت و نوآوری است. به خاطر داشته باشید که 

کلیت یک چیز از اجزای سازنده ی آن مهم تر است.
   بهمن :

افــکار مثبت مــی توانند بیــش از هر چیــز دیگری 
ترغیب کننــده باشــند، اما امروز ممکن اســت در این 
مثبت نگری زیاده روی کنید. اگر خوش بینی کورکورانه نشــان دهید، 
دیگران حس خواهند کرد که قدرت تشخیص حقایق را ندارید، در نتیجه 
دیگر باورتان نمی کنند. پس سعی کنید واقعیت ها را فراموش نکنید و 
حقایق را در ذکر جزییات لحاظ کنید. درست است که همه دوست دارند 

خبر خوش بشنوند، اما مهم تر این است که واقعیت را بدانند. 
  اسفند : 

تصمیم گرفتــه اید که راهکارهای جدیــدی را به کار 
 ببندید تا شــاید اوضــاع مالی تان تغییــر کند. به نظر 
می رســد که ایده های اقتصادی جالبی دارید، اما نمی دانید که کدام 
یک شــدنی و ممکن هســتند. اعتماد به نفس تان را حفظ کنید و از 
دیگران بخواهید حمایت تان کنند. به توصیه های کسی که مورد اعتماد 
 شماســت توجه کنید تا بتوانید درست ترین و منطقی ترین مسیر را 

تشخیص دهید.
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طالع بینی

  گــروه اقتصــادی // معاون وزیــر راه و 
با  دریانوردی  و  بنادر  مدیرعامل ســازمان 
اشاره به تردد سالانه ۱۳۰ هزار فروند کشتی 
به بنادر ایران از سرمایه گذاری های خارجی 
در مجموعه فعالیت های کشتیرانی، بندری و 

لجستیکی خبر داد.
  به گزارش خبرنــگار دریا، »علی اکبرصفایی« با 
حضور در بندر شهیدرجایی،  فعالیت های دریایی 
و بندری را از جمله فعالیت های بین المللی توصیف 
کرد و اظهار داشت: در همین راستا، ایران علی رغم 
تحریم های ظالمانه تمام تلاش خود را انجام داده و 
خواهد داد تا بر این مشکلات فائق شود. وی ادامه 
داد: تا حد زیادی توانســته ایم راهکارهای خیلی 
خوبی را برای شکوفایی اقتصاد کشور ارائه کنیم و 

به سرانجام برسانیم.
  مدیرعامل ســازمان بنــادر و دریانوردی با بیان 
اینکه یکی از مشکلات بســیار مهم این است که 
حضور ایــران روز به روز در فعالیت های اقتصادی 
با کشورهای همسایه و هدف بیشتر می شود، عنوان 

کرد: در همین راستا تجارت، اقتصاد
متقابل، پیوندهای اقتصادی و ســرمایه گذاری های 

مشــترک به وقوع می پیوندد و در همین راســتا 
مجموعه جلسات و مذاکرات بسیاری با کشورهای 
همسایه و هدف در بخش دریایی و بندری داشته ایم 
و موفق شده ایم بخش عمده ای از  سرمایه گذاری های 
خارجی را در جمهوری اســلامی ایران به ویژه در 
گذرگاه شــمال-جنوب مدنظر قرار دهیم. صفایی 
افزود: در نشست ســه جانبه ایران، هند و روسیه 
که با حضور ســفرای کشــورهای همسایه برگزار 
شــد به توافقات خوبی دســت یافتیم و شــاهد 
سرمایه گذاری های خارجی در مجموعه فعالیت های 

کشتیرانی، بندری و لجستیکی خواهیم بود.
  وی با بیان اینکه همه فشارهای مرتبط با ایران برای 
این بود که کشــتی های ایرانی ترددهای بین المللی 
نداشته باشند،   گفت: امروز روی کشتی با ظرفیت 
۱۴ هزار کانتینر قرار داریم که در صنعت حمل و نقل 
دریایی بسیار بزرگ به شمار می رود و مستقیم از 

بندر هدف به بندر شهیدرجایی آمده است.
  به گفته مدیرعامل ســازمان بنادر  ، با اشاره به 
اینکه مجموعه کشتی ها و خطوط لاینری که بندر 
شهیدرجایی را به نقاط مختلف دنیا وصل می کند 

شــرایطی را برای فعالان اقتصادی و تجار فراهم 
کرده اســت که بتوانند در کشورهای مختلف دنیا 
فعالیت های تجاری، اقتصادی و تبادل کالا داشته 
باشند. وی افزود: در همین رابطه تردد سالانه ۱۳۰ 
هزار فروند کشتی به بنادر ایران، نیازمند الزاماتی 
است که در مقوله ایمنی، امنیت دریانوردی و حفظ 
محیط زیست دریایی مدنظر قرار گیرد و به همین 
دلیل تلاش های بسیاری در این بخش انجام شده 
است. مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی بیان 
کرد: ایران با طراحی سیستم های پایش اتوماتیک 
کشتی ها، سیستم های راداری، نقشه های الکترونیکی 
توانسته است سیستم یکپارچه ای را طراحی کند که 
تمامی آبراه ها و آب های کشــور را   تا مرز ۲۰۰ 
مایل منطقه انحصاری-اقتصادی و دربرخی مواقع 
بیشــتر از ۲۰۰ مایل در آب های آزاد که متعلق به 
تمامی مردم دنیا اســت، حضور موثر و کنترل های 
پیشرفت داشته باشد و هرگونه تردد و فعالیت کشتی 
را رصد کند.  صفایی اطمینان داد تردد انبوه کشتی ها 
به دریای سرزمینی و منطقه انحصاری-اقتصادی 
 ایران با رعایت کامل مسائل ایمنی و بدون صدمه به 

محیط زیست دریایی صورت می گیرد.

مدیرعامل سازمان بنادر اعلام کرد

تردد سالانه 130 هزار فروند کشتی به بنادر ایران

  گروه اقتصادی // ســالاری نسب گفت:قیمت سیلندر ۱۱ 
کیلویی گاز مایع ۲۷ هزار و ۹۰۰ تومان است و هر قیمتی بالاتر 

از آن گرانفروشی است که تعزیرات باید ورود کند.
  جعفر ســالاری نسب مدیر عملیات شرکت پخش فرآورده نفتی 
با اشــاره به اینکه گاز مایع تا کنون افزایش قیمت نداشته، گفت: 
همانطور که بارها در عرصه حامل های انرژی تاکید شده است هیچ 
گونه افزایش قیمتی بــرای حامل های نفتی وجود ندارد.وی ادامه 
داد: دولت تکلیف کرده در مکان هایی که زیر ســاخت گاز شهری 
وجود نــدارد باید گاز مایع با قیمــت ۲۳۰ تومان در اختیار این 
خانوارهای آن منطقه قرار بگیرد. سالاری نسب خاطر نشان کرد: 
اکنون دولت گاز مایع را با قیمت ۲۳۰ تومان به شرکت های موزع 
تحویل می دهد. به گفته مدیرعملیات شرکت پخش فرآورده های 

طبق قانون سازمان حمایت، وزارت صمت و سازمان تعزیرات ناظر 
بر نوع عملکرد این شرکت ها است.وی ادامه داد: شرکت های موزع 
طبق مصوبه ای که از سازمان حمایت دارند، نرخ جدیدی برای آنها 
در نظر گرفته شده است که بابت هزینه های جانبی مانند شیر، فلکه، 
حمــل و.... هر کیلو گاز دریافتی با قیمت ۲۳۰ تومان را به قیمت 

دو هزار و۶۵۰ تومان درب منازل و در هر منطقه ای عرضه کنید.
  سالاری نسب اضافه کرد: شرکت های موزع در همه استان ها فعال 
بوده و این قیمت در سراسر کشور یکسان است. در حالی که برخی 
از استان در مجاورت پالایشگاه قرار دارند که هزینه حمل کمتری 

را نسبت به روستاهای صعب العبور دارند.
  وی ادامه داد: اکنون قیمت سیلندر ۱۱ کیلویی گاز برای عرضه ۲۷ 
هزار ۹۰۰ تومان می شود.این مقام مسئول با اشاره به اینکه قیمت 

سیلندر در برخی از استان ها رعایت می شود و در برخی استان ها 
تخلفاتــی صورت می گیرد، گفت: به عنــوان مثال در بندرعباس 
قیمت ها رعایت می شود و در بسیاری از استان ها خیر که سازمان 

تعزیرات باید بر آن نظارت داشته باشد.
   سالاری نسب با اشاره به اینکه توزیع در حال انجام است، گفت: 
استدلال دولت این است که خانوارها و صنایعی که می توانند، گاز 
مــورد نیاز را دریافت کنند باید آن را تحویل بگیرند اما کنترل این 
مسأله دشوار است زیرا در استان تهران بیش از نیاز مورد گاز توزیع 
شده که سیستم های نظارتی برای کنترل قیمت ها به این مسأله ورود 
پیدا کرده است. به گزارش مهر؛ به گفته مدیر عملیات شرکت پخش 
فرآورده های نفتی دولت و وزارت نفت تاکید دارد هیچ گونه تغییر 

قیمتی اتفاق نیفتد و هیچ گونه افزایش قیمتی وجود ندارد.

گاز مایع هیچ افزایش قیمتی نداشته است

بررسی طرح زیست شهر مولد 
برای برطرف شدن مشکل زمین و مسکن

  گروه اقتصادی // طرح»زیســت شهر مولد« 
از جمله طرح هایی اســت که توسط جمعی از 
محققین حوزه و دانشگاه به منظور رفع معضل 
زمین و مسکن در سال های اخیر مطرح شده؛ 
طرحی که پژوهشگران آن مدعی موثر بودنش 
هســتند و تاکید دارند با پیاده سازی درست 
این طرح، می توانیم شهرسازی را طبق الگوی 

ایرانی- اسلامی پیش ببریم. 
  امروزه تامین مسکن به یکی از دغدغه های اصلی 
تمامی دولتمردان تبدیل شده و هر دولتی که بر سر 
کار می آید یکی از مهمترین حوزه هایی که باید مورد 
توجه قرار دهد، تامین مسکن است؛ اما تاکنون هیچ 
دولتی نه تنها نتوانسته طرحی ارائه دهد و دنبال کند 
که بتواند پاســخگوی نیاز مسکن جامعه باشد، بله 
طرح هایی را هم که پیاده سازی کرده تاحدودی با 

شکست مواجه شده و یا نیمه کاره مانده است.
  طرح»زیست شهر مولد« از جمله طرح هایی است 
که توسط جمعی از محققین حوزه و دانشگاه به منظور 
رفع معضل زمین و مسکن در سال های اخیر مطرح 
شده؛ طرحی که پژوهشگران آن مدعی موثر بودنش 
هستند و تاکید دارند با پیاده سازی درست این طرح، 
می توانیم شهرسازی را طبق الگوی ایرانی- اسلامی 
پیش ببریم و برخی از کاربری هایی که به واســطه 
مدرنیتــه از خانه و خانواده دور شــده، بازگردد و 
کیفیت زندگی را ارتقاء بخشــد. بهزاد نوذری، یکی 
از پژوهشگران اندیشکده زیســت شهر در رابطه 
با چگونگی پیاده ســازی این طرح و الزاماتی که 
برای تحقق آن باید مد نظر قرار گیرد به گفت وگو با 

خبرنگار قدس پرداخت.
  ســبک فعلی شهرســازی، عامل رشــد 

سوداگری
  نوذری می گوید: طرح شهر نوین مولد یک طرح 
جدید برای فضای زیست اجتماعی است که تمام 
جنبه های مورد نیاز یک زندگی را پوشش می دهد، 
بنابراین صرفا یک طرح برای معماری و شهرسازی 
نیست، بلکه پیاده سازی این طرح در نهایت اصلاح 
سکونت، اشتغال، سبک زندگی و جمعیت را به دنبال 
دارد. وی به خلاءهای راهبردی که سیاســت های 
آمایش سرزمین از سال ۴۰ تاکنون درگیر آن هستند 

اشاره و تصریح کرد: این سیاست های نادرست منجر 
به ایجاد تمرکزگرایــی، به هم خوردن توازن آمایش 
ســرزمین و تخریب محیط زیست شده، همچنین 
امکان تصــدی دولت بر بخش قابــل توجهی از 
مسکن فراهم کرده که همین امر بار مالی سنگینی 
را بر روی دوش دولت گذاشته است.نوذری سبک 
فعلی معماری و شهرســازی را در تضاد با زندگی 
ایرانی- اسلامی و عامل تقویت و رشد سوداگری 
زمین و مسکن دانست و خاطرنشان کرد: برای اینکه 
این آســیب ها جبران شود یک تلاش بین رشته ای 
با تعامل حوزه و دانشــگاه از ۱۰ سال قبل شروع 
شد، به صورتی که اساتید و محققین حوزه و دانشگاه 
با مشــارکت هم طرحی را بــرای برطرف کردن 

آسیب های موجود ارائه کردند.
  پژوهشگر اندیشکده زیست شهر با تاکید بر اینکه 
ویژگی اصلی طرح زیست شهر این است که بستری 
را فراهم می کند تا علاوه بر برطرف شدن آسیب ها، 
تحقق مطلوبیتی که در فرهنگ و دین ما هم مورد 
توجه است تسهیل شود، گفت: به اذعان مسئولینی که 
طرح را برای آنان تشریح کردیم، این طرح نسبت به 
سایر طرح های ارائه شده؛ همه جانبه تر، کاربردی تر 
و کارآمدتر است. وی در پاسخ به اینکه امکان تحقق 
این طرح در کدام شهرها فراهم است، ابراز کرد: این 
مسئله و زمان پیاده ســازی آن به همت مسئولین 
بســتگی دارد. در حال حاضر در برخی استان ها 
از جمله یزد روند واگذاری زمین به مردم به خوبی 
در حال طی شــدن است و در شهرستان طبس هم 

اقدامات خوبی انجام شده است.
  کلید اصلی حل معضل زمین و مســکن 

آزادسازی و احیای منضبط زمین
  نوذری کلید اصلی حل معضل زمین و مسکن در 
شــرایط فعلی را آزادسازی و احیای منضبط زمین 
خواند و خاطرنشــان کرد: البته در این طرح باید 
حق بهره برداری از زمین تا زمانی که فرد ساکن آن 
زمین باشد واگذار شود و مالکیت زمین همچنان از 
آنِ دولت باشــد، چراکه با واگذاری زمین به مردم، 
به احتمال زیاد این زمین ها وارد پروســه سوداگری 
زمین و مســکن می شــوند؛ اما چنانچه تنها حق 
بهره برداری با وام مســکن و با یک سبک معماری 

تدریجی و با تکنولوژی ارزان قیمت داده شود؛ اما 
مقاوم در برابر زلزله؛ افراد صاحب خانه می شوند.

  معتقدیم خانه باید مولد باشد
  پژوهشگر اندیشکده زیست شهر افزود: البته طرح 
زیست شــهر به همین جا ختم نمی شود، بلکه ما 
در این طرح ترکیب اشــتغال و سکونت را دیده ایم 
و معتقدیم خانه ها باید مولد باشــند و یک سری 
کاربری هایی که بر اثر مدرنیته از خانه و خانواده دور 

شده اند، به این محیط بازگردد.
  می توانیم خط تولید صنعتی در خانه ها 

راه اندازی کنیم
  وی ضمن اشــاره به اینکه یکی از این کاربری ها 
کشاورزی کمک معیشــتی و کارگاه های اشتغال 
خانگی هستند، ابراز کرد: بسیاری از مردم زمانی که 
از کارگاه های اشتغال خانگی سخن به میان می آید 
تصور می کنند منظور ما ســبزی خردکنی و تهیه 
ترشی است؛ اما ما حدود ۱۴ سرفصل برای تولیدات 
خانگی تعریف کرده ایــم و باید گفت که به راحتی 
می توان خط تولید صنعــت را به صورت کوچک 
مقیاس در منازل ایجاد کرد، همانند چین که بخش 
زیادی از لــوازم جانبی موبایل را به جای تولید در 

کارخانه در منازل تولید می کنند.
  مدیریت مصرف آب یکی از نکات بسیار مهمی بود 
که نوذری در ادامه ســخنان خود به آن اشاره کرد و 
به این پرسش که در حال حاضر در خصوص میزان 
مصرف خانگی آب با مشکلاتی مواجه هستیم حال 
چگونه قرار اســت با این وضعیت منابع آبی برای 
شرب، بتوان آب کشاورزی این منازل را تامین کرد، 
پاسخ داد: ما باید چرخه بازیافت فاضلاب خاکستری 
را با یک ســری دستگاه های ارزان قیمت در خانه 
برای مصرف کشاورزی محقق کنیم، همچنین می توان 
در بحث ذخیره سازی و استحصلال آب باران هم 

اقداماتی انجام داد.
  این پژوهشگر اندیشــکده زیست شهر در پاسخ 
به اینکه آیا این طرح قابلیت تحقق و پیاده ســازی 
دارد، تصریح کرد: در بحث امکان سنجی چند نکته 
وجود دارد. تاکید ما بر این است که در فاصله ای دور 
از مراکز اصلی جمعیتی و جایی که روستا هم نباشد، 
توسعه منفصل رخ دهد و از مراکز جمعیتی فعلی هم 

دور باشد تا مهاجرت معکوس جمعیتی رخ دهد و 
توازن آمایش سرزمین هم به وجود آید.

  می توانیم از 1۵ درصد از زمین های ایران 
بهره ببریم

  وی درخصوص تامیــن این میزان زمین با متراژ 
بالا، خاطرنشان کرد: طبق آمایش سرزمینی که در 
سازمان برنامه و بودجه انجام شده، چنانچه مناطق 
کوهستانی و صعب العبور، کارخانه ها و شهرک های 
صنعتــی، منابع طبیعی و مناطق حفاظت شــده و 
کشاورزی را کنار بگذاریم، ۱۵ درصد از زمین های 
ایران برای ایجاد سکونت،  کشاورزی و صنعتی در 
اولویت توسعه است که در این صورت زمین برای 
ســکونت یک میلیارد و ۲۰۰ میلیون نفر در کشور 
فراهم می شــود؛ در حال حاضر تنها از یک درصد 

فضای سرزمینی برای این امر بهره می بریم.
  مشکل زمین نداریم

  به گزارش قــدس آنلاین، نوذری ضمن تاکید بر 
اینکه از نظر سرزمینی، مشکل زمین نداریم، گفت: 
طبق محاسباتی که انجام دادیم هزینه مستقیم توسعه 
افقی شهر به دلیل زیرساخت و سایر مسائل حدود 
۷۰ درصد بیشــتر از مرتفع سازی است؛ اما به دلیل 
اینکه در مرتفع سازی باید الزاماتی چون آسانسور، 
تکنولوژی پیشرفته ســاخت و دیگر الزامات را در 
نظر گیریم، بنابراین ساخت خانه به صورت تک طبقه 
۳۰ تا ۴۰ درصد ارزان تر از آپارتمان سازی است.این 
پژوهشگر اندیشکده زیست شهر ادامه داد: بنابراین 
توسعه افقی به صرفه تر است؛ اما شائبه ای که وجود 
دارد اینکه برخی عنوان می کنند در این طرح ممکن 
است تامین هزینه های دولت تحت تاثیر قرار گیرد که 
برای این مورد هم راهکار داریم به این صورت که 
زمانی که زمین در منطقه ای آزاد شود می توان نیمی 
از زمین ها را به مردم داد و نیمی دیگر را به متقاضیان 
فروخت و برای اینکه بحث سوداگری زمین به وجود 
نیاید و از دیگر سو به مشکل عدالت بین نسلی هم 
پاسخ دهیم، می بایست دولت از افراد دریافت کننده 
زمین، به صورت ســالانه اجاره دریافت کند و افراد 
ساکن در این منازل هم تا زمانی که در همان خانه 
سکونت دارند حق بهره برداری دارند و پس از ترک، 

منزل به فرد دیگری داده می شود.
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  گــروه گزارش //  ایران عزیــز با تکیه  بر منابع 
بیشمار خود پیشرو در تامین نیاز مردم جهان است. 
یکی از مهم ترین و مناطق اقتصادی ایران منطقه 
ویژه اقتصادی صنایع انرژی بر پارسیان است. این 
بندر با مساحت ۱۰ هزار هکتار در غربی ترین نقطه 
استان هرمزگان و ۱5کیلومتری غرب شهر پارسیان 
و مرکز ثقل سه استان هرمزگان و فارس و بوشهر 
قرار دارد.منطقه ویــژه اقتصادی صنایع انرژی بر 
پارسیان با اخذ مجوزها و مصوبه های متعدد خیز 
بلندی برای تبدیل شدن به یک منطقه استراتژیک 

خاورمیانه برداشته است.
 با توجه به شرایط اســتراتژیک این بندر فرصت های  
سرمایه گذاری خوبی در چشم انداز آن دیده شده است.

  مزایای سایت پارسیان
  نزدیکی بــه پایتخت انرژی ایــران، پارس جنوبی-
دسترسی به فرودگاه بین المللی خلیج فارس-دسترسی به 
سایت های یک و ۲ پارس جنوبی، مزایای سرمایه گذاری 

برای سرمایه گذاران خارجی
  نزدیکی وســیع دریایی به کشورهای حاشیه جنوبی 
خلیج فارس شــامل قطر، عربستان و امارات-معافیت 
سرمایه گذاران خارجی از عوارض واردات کالا از طریق 
بندر ویژه پارسیان-معافیت سرمایه گذاران خارجی بابت 

عملیات گمرکی
  شایان ذکر است، نیروگاه سیکل ترکیبی با ظرفیت تولید 
۱۰۰۰مگابایت برق و ایجاد تاسیسات شیرین سازی آب 
دریا از جمله زیرساخت های مهم در این منطقه به شمار 
می رود. نکته مهم و قابل تامل این اســت که عملیات  
اجرایی  استان در منطقه ویژه پارسیان آغاز شده است 
که می توان  از احداث بزرگترین پارک متانول کشور در 
پارسیان وآغاز چندین عملیات پتروشیمی نام برد.این بندر 
به عنوان دروازه اصلی مواد خام  و صادرات  محصولات 
تولیدی مناطق ویژه اقتصادی پارسیان می باشد و اولین 
بندر تخصصی بندری، صنعتی و تجاری ایران اســت و 
نیازمندی و تخلیه و بارگیری ۴ صنعت انرژی بر شامل: 
پتروشیمی، فولاد، آلومینیوم و سیمان را پاسخگوست. 
در همایش معرفی فرصت های سرمایه گذاری منطقه ویژه 
پارسیان و تجلیل از صنعت کاران و معدن کاران که توسط 
منطقه ویژه اقتصادی پارسیان در بندرعباس برگزار شد، 
ظرفیت ها و فرصت های سرمایه گذاری منطقه ویژه معرفی 
شد.  این همایش با حضور دوستی استاندار هرمزگان، 
برادران معــاون امور صنایع وزیر صمــت، جمعی از 
نمایندگان مجلس و مدیران کل استان هرمزگان، مدیران 
عامل صنایع مستقر در هرمزگان و دکتر علی اصغر علامه 
مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی پارسیان در بندر عباس 
برگزار شد. در این همایش صنعتگران، فعالان اقتصادی 
اســتان، صنایع بزرگ فولادی، آلومینیوم، مس، روی و 
صنایع تبدیلی استان در جریان ظرفیت های منطقه ویژه 

اقتصادی پارسیان قرار گرفتند.
  تعریف شهرهای صنعتی در استان برای جلوگیری 

از خروج مواد خام معدنی 
  مهدی دوســتی نماینده عالی دولت در هرمزگان، در  
این همایش ضمن تبریک دهه ولایت و امامت با تشکر 
از مدیران دخیل در توسعه صنعتی استان، اظهار داشت: 
برای جلوگیری از خــروج مواد خام معدنی، در جهت 
تکمیل زنجیره ها شــهرهای صنعتی را تعریف کردیم. 
دوستی گفت: توســعه صنعتی فقط با مشارکت جمعی 
اتفاق می افتد و بر همین اساس با مشارکت جمعی برای 
جلوگیری از خروج مواد خام معدنی، در جهت تکمیل 

زنجیره ها شهرهای صنعتی را تعریف کردیم. 
  وی افزود: در بنگاه های بزرگ مقیاس استان هم الزاماتی 
را در نظر گرفته ایم و به سمت تولید ورق های فولادی، 
نورد و لوله گام برداشتیم تا محصولات تولیدی در استان 
را در صنایع پیشران به کار بگیریم چرا که صنعت فولاد 
استان، فولاد مورد نیاز کشتی سازی هرمزگان را تولید 
نمی کرد و بر همین اساس بحث تنوع گریدهای تولیدی 

را در دستورکار قرار دادیم.
  دوســتی عنوان کرد: اساساً اگر شما تنوع سبد فلزات 
و تنوع ســبد پلیمری را داشته باشید در همه بخش ها 
می توانیــد نقش آفرینــی کنید بر همیــن مبنا برروی 
زنجیره ی چســب، رنگ و رزین نیــز تمرکز کردیم تا 
حلقه های تولید در اســتان را به هم متصل کنیم و آن را 
در کنار دیگر مزیت های نسبی استان برای توسعه قرار 
دهیم .نماینده عالی دولت در استان هرمزگان، ابرازداشت: 
توسعه زنجیره های آموزشی مرتبط با توسعه استان نیز 
دیگر دســتور کار استان است که در این راستا تاسیس 
۲۷ هنرستان  صنعتی که ۱۲ مورد از آن در سال گذشته 
فعال شــده اند و مراکز آموزش عالی همچون دانشکده 
متالوژی و دانشــگاه نفت نیز در دســت اقدام است.
دوستی عنوان کرد: به سرمایه گذاران سراسر کشور توصیه 
می کنیم، سرمایه گذاری در جنوب به ویژه هرمزگان را 
حتما مدنظر خود قرار دهند چرا که امروزه تامین انرژی 
پایدار برای صنعت به چالشی مهم در کشور تبدیل شده 
است و آن ها با سرمایه گذاری در جنوب کشور می توانند 
بنگاه های اقتصادی خود را بیمه کنند چرا که به عنوان 
مثال در صنعت فولاد علاوه بر تامین پایدار انرژی حتی 
اگر ســنگ آهن کشور هم به اتمام برسد شما می توانید 

تولید خود را بر اساس واردات ادامه دهید.
  شتاب رشد در صنعت استان

  خلیل قاسمی رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت 
هرمزگان، نیز در این آیین رشد صنعتی استان را شتابان 

دانست و گفت:  در سال گذشته ۱۶۵ هزار میلیارد تومان 
سرمایه گذاری صنعتی برای  استان هرمزگان جذب شده 
اســت . وی افزود: با حمایت ها و تلاش های انجام شده 
در سطح استان مجموع تولیدات صنعتی هرمزگان از ۲۰ 
میلیون تن در سال ۱۴۰۰ به بیش از ۲۴ میلیون تن در 
سال ۱۴۰۱ رسید که نشان از  رشد ۱۷ درصدی در این 

حوزه دارد. 
  هر کارخانه ای باید در محل فعالیت خود مالیاتش 

پرداخت کند
  احمد مرادی نماینده مردم اســتان در مجلس شورای 
اسلامی نیز با تشکر از رئیس جمهور به جهت افزایش 
اختیارات استانداران به ۵۷ مورد؛ عزل و نصب ها را حق 
کامل استانداران دانست و گفت: یکی از اختیاراتی که به 
استانداران داده شده است تعیین تکلیف موضوعات و حل 
مشکلات بخش خصوصی در استان است که می تواند 
به تسهیل امور کمک کند. نایب رئیس کمیسیون انرژی 
مجلس تاکید کرد: معتقدیم و باور داریم که هر کارخانه ای 
باید در محل فعالیت خود مالیاتش را پرداخت کند که در 
تبصره ۶ قوانین بودجه سنواتی برروی آن تاکید فراوان 
شده است و در این رابطه از دستگاه قضایی و استاندار 
هرمزگان تشکر می کنیم چرا که همه متفق القول هستند 

برای این امر و برای تحقق آن تلاش می کنند. 
  اقدامات مستمر اقتصادی، تبدیل هرمزگان به استان 

صنعتی ویژه در اقتصاد دریا 
  محمد مهدی برادران معــاون صنایع عمومی وزارت 
صمت، نیز در این آیین گفت: بالغ بر ۱۲۰۰ واحد صنعتی 
در هرمزگان فعال هستند و ما هیچ واحد صنعتی بزرگ 

تعطیلی در استان هرمزگان نداریم.وی مطرح کرد: افزون 
بر یکهزار و ۲۰۰ واحد صنعتی در هرمزگان فعال هستند 
و خوشــبختانه هیچ واحد صنعتی بزرگی در این استان 
تعطیل نیست.برادران، بیان کرد: اقداماتی که امروز شکل 
گرفته در صورت استمرار در سال های آینده، هرمزگان 
را به یک استان صنعتی به ویژه در حوزه اقتصاد دریا و 

دریا محور تبدیل خواهد کرد.
 منطقه ویژه اقتصادی پارســیان، دروازه تجاری 

اقتصادی هرمزگان
  مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی پارسیان در این همایش 
گفت: در منطقه ویژه پارســیان سعی کرده ایم نگاهمان 
عوض کنیــم، به جای اینکه خود را اصل و محور قرار 
دهیم سرمایه گذاران را محور قرار داده و اعتقاد داریم کار 
اصلی و ایثارگر واقعی سرمایه گذاران در عرصه صنعت و 
تولید هستند.دکتر علامه مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی 
پارسیان بیان داشت: منطقه ویژه پارسیان که روزی در 
غربت در غربی ترین نقطه هرمزگان قرار داشت امروز 
بعنــوان دروازه تجاری اقتصادی اســتان هرمزگان و 
همجوار با پایتخت انرژی ایران پارس جنوبی به شمار 
می آید.وی افزود: بعد از ۱۴ سال رکورد کامل در سال 
۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ بــا یک جهش امروز مورد توجه تمام 
فعالان اقتصادی کشــور قرار گرفته و روزانه در حال 
توسعه و رساندن خود به جایگاه واقعی در میان مناطق 
ویژه کشور اســت. دکتر علامه گفت:  افتخار می کنم 
امروز در میان شما عزیزان با دستی پر برای معرفی منطقه 
ویژه پارسیان آمده ام، در دو سال اخیر با حمایت کامل 
دولت محترم، استاندار پرتلاش استان، نمایندگان محترم 

مهندس جباری نماینده غرب هرمزگان، سازمان ایمیدرو 
و وزارت صمت توانستیم در حوزه زیر ساخت ۴۰ پروژه 
زیر ساختی و حوزه سرمایه گذاری ۲۰ قرارداد و تفاهم 

نامه تکمیل کنیم.
  مدیرعامل منطقــه ویژه اقتصادی با بیان اینکه در دو 
سال اخیر چهار پست اسکله راه اندازی و به بهره برداری 
رســیده است، بیان داشــت: دو میلیون تن صادرات و 
واردات در شرایطی که در حال ساخت و ساز بوده ایم 
انجام داده ایم. دکتر علامه با بیان اینکه در سال اخیر و 
گسترش فناوری ها مفهوم توسعه در مدل های نوین در 
منطقه ویژه اقتصادی پارسیان دنبال می شد بیان داشت: 
فناوری ها اکنون در اقتصاد جهانی جایگاه خود را پیدا 
و با اقتصاد صنعت گره خورده اند، منطقه ویژه اقتصادی 
پارسیان در مقایسه ملی و کلاس جهانی حرکت خود را 

آغاز و در مسیر توسعه پایدار قرار دارد. 
  مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی پارسیان اقتصاد دریا 
محور را یکی از موضوعات جذاب برای سرمایه گذاران 
و مدیران در سراســر دنیا خواند و بیان داشت: مناطق 
ویژه در دولت ســیزدهم در جایگاه ویژه ای برخوردار 
بوده که امروز در غرب هرمــزگان در دل منطقه ویژه 
پارسیان در کنار سواحل نیلگون خلیج همیشه فارس 
بندری رو به پیشرفت روز های پوست اندازی خود را 

می گذراند.   
  وی افزود: در دوسال اخیر همکاران من با تلاش شبانه 
روزی برای جبران عقب ماندگی های ۱۴ساله و تحقق 
اهداف اقتصاد دریامحور و تخصصی شدن برای ورود 
بــه بازار های بین المللی برنامه ریزی می کنند.   دکتر 
علامه عنوان داشت: پارسیان در مسیر کریدور شمال به 
جنوب قرار دارد و در دیپلماسی اقتصادی و نگاه ویژه 
به صادرات مهمترین مسأله ما در منطقه ویژه اقتصادی 
پارسیان محسوب می شــود و ما در صدد آن هستیم 
که منطقه ویژه اقتصادی پارسیان و بندر پارسیان افتخار 
ایرانیان در صادرات محصــولات کالاهای صنعتی و  

معدنی و صنایع پایین دستی پتروشیمی تبدیل شود.
  مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی پارسیان با بیان اینکه 
یکی از پروژه های ســرمایه گــذاری در منطقه ویژه 
اقتصادی پارسیان که در مرحله مطالعاتی و نزدیک به 
اجرا قرار دارد اینست که در تلاش هستیم که با دعوت 
ملی و حتی بین المللی از تجار و فعالان تولیدکنندگان 
سنگ های قیمتی نخسین بازارگاه سنگ های زینتی را 
در این منطقه صنعتی ایجاد نماید.دکتر علامه با بیان اینکه 

منطقه ویژه پارسیان با کل مناطق ویژه کشور یک تفاوت 
دارد افزود: منطقه ویژه پارسیان در کنار صنایع سنگین و 
بندر بزرگ پارسیان یک منطقه گردشگری تعریف شده 
اســت که می تواند بازارگاه سنگ های زینتی همچون 
یاقوت و فیروزه محصولات در استاندارد جهانی تولید و 

به کشورهای حاشیه خلیج فارس صادر نماید.
  مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی پارسیان بیان داشت:ما 
در منطقه ویژه پارســیان سعی کردیم نگاهمان عوض 
کنیم بجــای اینکه خود را اصل و محــور قرار دهیم 
ســرمایه گذاران را محور قرار داده و اعتقاد داریم کار 
اصلی و ایثارگر واقعی سرمایه گذاران در عرصه صنعت 
و تولید می باشــند. دکتر علامه افزود: اگر می خواهیم 
تولیــد که تاکیدمقام معظم رهبری در ســالیان اخیر و 
همچنین دغدغه دولت می باشد محقق گردد باید نگاه ها 
به حــوزه صنعت، تولید و کار آفرین یه چرخش ۱۸۰ 

درجه ای داشته باشد.
  دکتر علامه با بیان اینکه باید با سرمایه گذاران مهربان 
باشیم گفت:اگر سرمایه گذاران متوجه شوند که دولت و 
مسئولین در کنار آنان و دغدغه رفع مشکل آنان دارند با 
تمام وجود با همه مشکلات به کار خود ادامه می دهند. 
مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی پارسیان با بیان اینکه 
باید تولید را از غربت خارج کنیم و از تجربه کشورهای 
موفق در حوزه تولید اســتفاده کنیم گفت: ما در منطقه 
ویژه خود را در خدمت کسانی که اراده می کنند تولید 
انجام بدهند قرار داده ایم و سمت سرمایه گذران می رویم 
و در هر شرایطی در کنار آن ها هستیم. وی افزود: باید 
هزینه تولید را کاهش و حال که اقتصاد ایران از حالت 
رکورد خارج شده است و رشد مثبت اقتصادی را تجربه 

می کند تلاش کنیم با همه توان ادامه بدهیم.
  دکتر علامه با بیان اینکه منطقه ویژه پارســیان در دو 
سال اخیر اراده کرد که تمام کسری ها گذشته را جبران 
کند گفت : ثابت کــرده ایم که اگر اراده کنیم می توانیم 
و توانســتیم و الان با افتخار اعلام می کنم منطقه ویژه 
اقتصادی پارســیان دیگر مانند سابق نیست و به یک 
منطقه پر رونق بعنوان دروازه اقتصادی غرب هرمزگان 
تبدیل شده اســت که روزانه شاهد ایجاد شغل و تولید 
است و محرومیت را از منطقه دور خواهد کرد.علامه در 
پایان از استاندار محترم هرمزگان، جباری نماینده غرب 

هرمزگان، سازمان ایمیدرو و وزارت صمت تشکر کرد.
در پایان این مراســم با حضورمهندس مهدی دوستی 
استاندار هرمزگان، دکتر محمد آشوری و احمد مرادی 
نمایندگان محترم مــردم هرمزگان در مجلس، محمد 
مهدی بــرادران معاون وزیر صمت، خلیل قاســمی 
رئیس ســازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان  از 
۱۵۰ بسته پیشنهادی ســرمایه گذاری در منطقه ویژه 
اقتصادی پارســیان رونمایی گردید این کتاب با هدف 
ارائه ظرفیت ها و فرصت های سرمایه گذاری در منطقه 
ویژه در پنج حوزه فولاد، پتروشیمی، خدمات، صنایع 
پشتیبان و گردشــگری به چاپ رسیده است. در این 
کتاب، بیش از ۱۵۰ ظرفیت ســرمایه گذاری با طرح 
توجیهی کامل تدوین شد. جمع آوری و تهیه این کتاب 

طی دو سال انجام شد.

مدیر عامل منطقه ویژه اقتصادی پارسیان:

سرمایه گذاران محور اصلی و ایثارگر واقعی 
صنعت و تولید در منطقه ویژه اقتصادی پارسیان هستند

maryammonsef        @gmail.com
مریم منصف/دریا
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  در ادامه تحلیل انتخابات در غرب هرمزگان 
و ذکر نام محتمل ترین گزینه های کاندیداتور 
در غرب هرمزگان قصد داریم تا به بررســی 
گزینه هــای احتمالی کاندیداتــور در حوزه 

انتخابیه شرق استان بپردازیم. 
  حوزه انتخابیه شرق استان بدلیل تنوع اقشار و اقوام 
مختلف ســاکن در این حوزه و همچنین اقبال مردم 
حوزه شــرق به چهره های جدید ، امکان پیش بینی 
نتیجه انتخابات در این حوزه انتخابیه تقریبا نا ممکن 

است.  در حال حاضر از فعالیت ها و رفت و آمدهای 
سیاسیون شرق استان، اینگونه استنباط می شود هفت 
نفر بیشترین تلاش را برای جلب نظر مردم دارند که 
این گزینه های احتمالی به ترتیب حروف الفبای نام 

خانوادگی عبارتند از:
۱- محمد احمدی، احمدی اصالتی بشاگردی دارد و 
تا تیر ماه ۹۹ سمت فرماندار میناب را برعهده داشت. 
پس از تودیع از این ســمت بعنوان مدیرکل بازرسی 
اســتانداری هرمزگان مشــغول به خدمت شد و با 
پایان کار دولت روحانی از ســمت مدیرکل بازرسی 
نیز خداحافظی نمود. احمدی از مدیران با تجربه و با 
نفوذ حوزه شرق استان محسوب می گردد که حتی در 
صورت عدم کاندیداتوری، حمایت وی از کاندیدای 
دیگر می تواند نقش موثری در ســبد آرای منتخب 

شرق هرمزگان بازی کند.
۲- روح الله بهادری زاده میناب، بهادری در انتخابات 
شورای شــهر میناب به عنوان پنجمین منتخب مردم 

میناب وارد شورای این شهر شد. وی توانست در سال 
دوم فعالیت شورا، با جلب نظر سایر اعضا بر کرسی 
ریاست بنشیند. فعالیت های عمرانی انجام شده طی دو 
سال اخیر و همچنین ارتباط نزدیک بهادری با شهردار 
میناب و همکاری جهت اجرای این پروژه ها می تواند 
برگ برنده بهادری برای جلب آرای مینابی ها باشد. 

  اما هنوز مشخص نیســت بهادری برای جلب رای 
سایر شهرستانهای حوزه انتخابیه چه تدبیری خواهد 
اندیشید. همچنین رها نمودن عضویت شورای شهر در 
نیمه راه می تواند یکی از موضوعات مورد اســتفاده 
منتقدین وی و موجبات بی اعتمادی رای دهندگان به 
بهادری زاده را فراهم نماید، چرا که قطعاً رای دهندگان 

به وی، توقع فعالیت چهار ساله تا پایان عمر شورای 
شهر ششم میناب را داشته اند.

۳- حسین رئیسی، حسین رئیسی نماینده فعلی حوزه 
شرق استان است که همین امر سبد رای وی را محکم 
تر می نماید . بدلیل تک کرسی بودن نمایندگی حوزه 
شرق ، تیم های رقیب حسین رئیسی در تلاش برای 
زیر ســوال بردن عملکرد وی و جلب آرای حامیان 
رئیسی هستند تا بتوانند تنها کرسی این حوزه انتخابیه 
را کسب نمایند. رئیسی با گرایش سیاسی اصولگرای 
میانه رو، از جمله نمایندگان حامی دولت در مجلس 
بود که در برخــی موارد انتقــادات تندی نیز علیه 
دولتمردان داشــته و همین امر ممکن است وی را از 
لیســت کاندیداهای دولتی خارج نموده و ظرفیت 
حمایت دولتی هــا را در اختیار رقیب وی بگذارد. 
پیگیری های جاری و اســتفاده از فرصت نمایندگی 
فعلی، یکی دیگر از نقاط قوت رئیسی در جلب آرای 
شرق استان است. در کنار آن افراد منتقد و گلایه مند 

همچون بــزرگان برخی طوایف بلوچ شهرســتان 
جاسک و برخی کنشگران اجتماعی از رئیسی را در 

محاسبات سبد آرای رئیسی نباید نادیده گرفت. 
۴- سیده فاطمه ذوالقدر، دختر سید مصطفی ذوالقدر 
نماینــده ادوار مختلف حوزه های مرکز و شــرق 
هرمزگان است. وی در مجلس دهم بعنوان نماینده 
تهران با پدرش همــکار بود و طی دوره نمایندگی 
دوره دهم بارها به شرق استان سفر نموده با پیگیری 
مسائل و مشکلات حوزه شــرق زیرساخت های 
حضور در عرصه انتخابات این منطقه را فراهم نموده 
اســت. فاطمه ذوالقدر در انتخابات مجلس یازدهم 
از حوزه شــرق هرمزگان کاندید شد و  علی رغم 

ارتباطات گســترده و محبوبیت پــدرش در میان 
طوایف بلوچ حوزه شــرق، نتوانســت آرای لازم 
را کســب نماید. علی رغم ارتباط موثر و انسجام 
تشکیلات انتخاباتی فاطمه ذوالقدر، مهم ترین علت 
ناکامی وی را می توان تراکم کم جمعیت و گستردگی 
حوزه انتخابیه در استان های جنوبی کشور دانست 
که اعتماد مردم به سرکشی دائمی یک نماینده زن در 
تمام حوزه انتخابیه را با شبهه مواجه نموده و به همین 
دلیل برخلاف استانهای شمالی و غربی کشور، مردم 
استان های جنوبی برای نمایندگی مجلس به بانوان 

اقبال کمتری نشان می دهند.     
۵- سید علی میرخلیلی، نماینده مردم شرق هرمزگان 
در دوره های چهارم، پنجم و هشتم مجلس شورای 
اســلامی که هنوز نیز محبوبیت خــود را در برخی 
مناطق حوزه شــرق حفظ نموده اســت. وی بدلیل 
ارتباط خانوادگــی با برخی سیاســیون و مدیران 
کشوری همچنان حضور خود را در عرصه سیاست 

و ارتباط با محافل محلی شرق هرمزگان حفظ نموده 
اســت.  باتوجه محدودیت حداکثر ســن ۷۵ سال 
برای کاندیداتوری مجلس، کاندیداتوری میرخلیلی 
۷۴ ســاله، آخرین شانس برای حضور در انتخابات 
مجلس خواهد بود. برخی گمانه زنی ها نیز حاکی از 
آن است که فرزند میرخلیلی قصد دارد جایگزین پدر 

در انتخابات سال جاری گردد.  
۶- غلامرضــا نظر نــژاد، وی یــک دوره تجربه 
کاندیداتوری در انتخابات مجلــس یازدهم را در 
کارنامه دارد و با تجربه بیشــتری وضعیت ســایر 
کاندیداها را رصد خواهد نمود. نظر نژاد سال ها در 
بخش های مختلف کارشناسی و مدیریتی سازمان 

جهاد کشاورزی اســتان فعالیت نموده و ارتباط با 
کشاورزان و معتمدین روستایی برای وی یک نقطه 
قوت محسوب می شود. همچنین سابقه شش ساله 
در فرمانداری شهرستان رودان، سبد رای وی را در 
رودان متفاوت تر از سایر نقاط حوزه شرق خواهد 

نمود.
۷- سید عبدالکریم هاشمی نخل ابراهیمی، هاشمی 
با رای بالای مردم حوزه انتخابیه شرق وارد مجلس 
نهم شــد و یکی از جدی ترین گزینه های کســب 
کرســی نمایندگی حوزه شرق محسوب می شود که 
در دور قبل بدلیل تعدد کاندیداهای حوزه شــرق و 
پراکندگی سبد آرا، از ورود به مجلس بازماند و رای 
دوم منطقه شرق را کسب نمود. هاشمی نخل ابراهیمی 
پیش از حضور در مجلس نهم، مدیرکل منابع انسانی 
استانداری هرمزگان بود و پس از اتمام دوره نمایندگی 
بعنوان مشاور معاون توسعه منابع انسانی و پشتیبانی 

سازمان برنامه و بودجه کشور به این سازمان رفت.

فولاد هرمزگان 
واحد نمونه صنعتی استان 

  گروه خبــر // تجلیل از صنعتگــران و معدنکاران 
نمونه استان هرمزگان با همت اداره کل صمت استان 

هرمزگان برگزار شد.
  به گزارش خبرنگار دریــا؛ همایش تجلیل از صنعتگران و 
معدنکاران نمونه استان هرمزگان با همت اداره کل صمت استان 
هرمزگان و با حضور بــرادران معاون صنایع عمومی وزارت 
صمت، مهدی دوستی استاندار هرمزگان، محمد آشوری و احمد 
مرادی نمایندگان مردم شــریف هرمزگان در مجلس شورای 
اسلامی و مدیران عامل و فعالین شرکت های فعال صنعتی و 
معدنی در اســتان هرمزگان  در سالن اجتماعات حوزه علمیه 
بندرعباس برگزار شد. در این همایش از شرکت فولاد هرمزگان 
به عنوان صنعت نمونه با اهدای لوح و تندیس جشنواره تقدیر 
شد. استان هرمزگان با بیش از ۱۰۰۰ شرکت صنعتی ، و ۲۵۰ 
معدن فعال ، با وجود بنادر استراتژیک و پهنه ساحلی وسیع، به 
عنوان یکی از مهمترین قطب های اقتصادی کشور، و بزرگترین 

اهرم توسعه اقتصادی کشور شناخته می شود.

دریا کاندیداهای احتمالی 
مجلس در حوزه انتخابیه
 شرق هرمزگان را بررسی کرد
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